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PROTOKÓŁ NR XLI/05 

z XLI sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 25  sierpnia 2005 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 

 

 

Początek obrad godz. 9.00.  

Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 34 radnych.  

 

PUNKT 1 

                 SPRAWY REGULAMINOWE 

Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK otworzył                    

i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.  

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

 
  Wpłynął wniosek radnego Tadeusza Mękala o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie nadania imienia „Obrońców Westerplatte” Gimnazjum    

Nr 11 w Gdańsku przy ul.Kłosowej 3 – druk nr 1519 – ppkt 127 w p.5. 

W międzyczasie wpłynął  wniosek Prezydent Miasta  o zdjęcie druku nr 1519. Proszę 

skreślić, nie będziemy tego głosować. 

 

  Wpłynął wniosek radnej Elżbiety Grabarek-Bartoszewicz o zdjęcie          

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu edukacyjnego 

„Przejrzyste Miasto” - druk nr 1540 – ppkt 132 w p.5 . Będziemy głosować za chwilę. 
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  Wpłynął wniosek Komisji Edukacji o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 w Gdańsku 

przy ul. Dąbrowszczaków 35 - druk nr 1524 – ppkt 125 w p.5.  

 
  Wpłynęły wnioski Prezydenta Miasta o ujęcie w porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie: 

 

      -   zmiany Planu Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2005-2009  

           (druk  nr 1590)     

- zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia zakresu        

i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Gdańska                 

za I półrocze  (druk nr 1592)     

 
  Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o ujęcie          

w porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Statutu Osiedla 

Młyniska   (druk nr 1591) 

  

Wpłynęły wnioski Komisji Rozwoju Przestrzennego o ujęcie w porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie: 

 
- wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta Gdańska 
dotyczącej możliwości przeznaczenia stref w miejscowych planach 
zagospodarowania przestrzennego pod drogi w kategorii dróg gminnych                
(druk nr 1593)    
 
- wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta Gdańska 
dotyczącej możliwości pozbawienia ulicy Siedlickiej kategorii drogi gminnej            
(druk nr 1594)      
   
-  sprostowania omyłki w załączniku nr 1 do Uchwały Nr XXXIX/1345/05 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 30 czerwca 2005 roku w sprawie wyznaczenia terminu do  
przedstawienia opinii Prezydenta Miasta Gdańska dotyczącej możliwości 
przeznaczenia stref w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego pod 
drogi w kategorii dróg gminnych (druk nr 1595)      
 
- przeznaczenia stref w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego 
pod drogi w kategorii dróg gminnych (druk nr 1596)     
               
Informacyjnie podaję Państwu, że wpłynęły autopoprawki Prezydenta Miasta do 
projektów uchwał: 
- druk nr 1586 – ppkt 5 w p.5 
- druk nr 1517 – ppkt 16 w p.5 
- druk nr 1527 – ppkt 126 w p.5 
- druk nr 1519 – ppkt 127 w p.5 
- druk nr 1540 – ppkt 132 w p.5 
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Wpłynęły też poprawki radnej Zofii Gosz do projektów uchwał: 
- druk nr 1517 – ppkt 16 w p.5 
- druk nr 1587 – ppkt 22 w p.5 

 
Przystępujemy do głosowania. Będziemy głosować wniosek pani radnej Elżbiety 

Grabarek-Bartoszewicz. 

radna  ELŻBIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZ 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Wnoszę o zdjęcie z porządku obrad druku 

dotyczącego programu edukacyjnego „Przejrzyste Miasto”. Z uwagą śledzę akcję 

społeczną „Przejrzysta Polska” prowadzoną przez „Gazetę Wyborczą”. Promowanie 

uczciwości i skutecznego działania w samorządach, eliminowanie korupcyjnych 

patologii uważam za wielce wskazane. Natomiast nie mogę się zgodzić z taką formą 

działania poprzez interweniowanie w programy wychowawcze w formie prawa 

miejscowego, bo czymże jest uchwała Rady Miasta jak nie prawem miejscowym. 

Stanowi to niebezpieczny, moim zdaniem, precedens bowiem może inni radni 

uznając racje jakiejś opcji na przykład zaproponują w formie uchwały nowy kanon 

lektur szkolnych jako jedynie słuszny. Również tutaj mogę powiedzieć, że uważna 

lektura literatury tzw. zalecanej, promuje wyłącznie jedną ideologię a to nijak się ma 

do pluralizmu światopoglądowego, który w tej chwili promuje się w szkołach. 

Elementy zawarte w programie edukacyjnym „Przejrzyste Miasto” znajdują się           

w programach nauczania z zakresu historii i WOS-u. Proponuję przejrzeć podręczniki 

szkolne, ta tematyka jest tam szeroko omawiana. Dlatego bardzo proszę abyśmy 

wszelkie akcje podejmowali z rozwagą. Jeszcze raz powtarzam, że bardzo podoba 

mi się ta akcja promowana przez ‘Gazetę Wyborczą” ale myślę, że ona jest 

adresowana przede wszystkim do promowania pewnych standardów przejrzystości      

w ramach samorządu, natomiast ingerowanie w zakres nauczania w szkole nie jest 

kompetencją Rady. Przypominam, że programy nauczania są zatwierdzane               

w Kuratorium Oświaty i znajdują się programy wychowawcze w statutach szkoły a 

więc wchodzimy w kompetencje innego organu. Dziękuję bardzo.  

WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Szanowni Państwo, proponuję rozważyć na chłodno tą propozycję, ponieważ miasto 

ma prawo rozszerzać zakres nauczania, wychowania i tak też czyni. Wprowadza 

program edukacji żeglarskiej,  kulturalnej i nikt tego jakoś nie podważa bo uważa to 

za oczywiste i za słuszne, ale to też rozszerza program nauczania szkół gdańskich      

i idzie to w dobrym kierunku przy Państwa aprobacie. Natomiast w tym wypadku 
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realizujemy program „Przejrzyste Miasto”, które ma dodatkowo jakby dawać 

instrumenty wychowawcze, uczyć ma młode pokolenie by pewne patologiczne 

zachowania, które funkcjonują w naszym życiu publicznym wyeliminować bądź 

zmniejszyć i stąd m.in. proponujemy program edukacyjny „Przejrzyste Miasto” 

omawiany szeroko na Komisji Edukacji. Zgodnie z prośbą czy sugestią Komisji 

wprowadziliśmy w formie autopoprawki wykreślenia tych zapisów, które Komisja 

uważała, że są niezbyt udane. Stąd m.in. całkowicie eliminujemy zakres literatury, bo 

Komisja uważa i my też stwierdziliśmy po dyskusji, że jest on zbyt wąski, być może 

monotematyczny. W autopoprawce rezygnujemy z tego zapisu. Bardzo proszę 

Wysoką Radę o to by nie usuwać z porządku sesji tego właśnie punktu programu. 

Dziękuję. 

 

radny WIESŁAW KAMIŃSKI 

Jestem zaniepokojony tym co powiedział Wiceprezydent. Czy to znaczy,                  

że nauczyciele do tej pory nie wywiązywali się ze swoich obowiązków? 

 

WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Jest tu panie radny dodatkowa propozycja dla nauczycieli by mogli realizować 

zadania, bowiem tu jest ewidentny niedostatek wiedzy młodzieży ale także dorosłych 

w tej dziedzinie jeżeli chodzi o korupcję, o niestosowne zachowanie w życiu 

publicznym. 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Państwa jest za zdjęciem z porządku obrad druku 1540?  

za   -  7 

       przeciw   -14 

       wstrzymało się  -  8 

Druk pozostał w porządku obrad. 

        

radna ZOFIA GOSZ 

Chciałam powiedzieć, że zdejmuję swoją poprawkę do druku 1517. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Proszę Państwa, teraz wniosek Komisji Edukacji o zdjęcie druku 1524. Poproszę 

pana Przewodniczącego o zreferowanie. 
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radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Jest to identyczny druk aczkolwiek jest 

formalnie od nowa złożony jaki Wysoka Rada głosowała na sesji czerwcowej czy 

lipcowej.  Przypominam, że Rada podjęła decyzję negatywną co do tego i odrzuciła 

ten projekt uchwały. Co więcej nie ma ani o jotę posunięcia się, Komisja wyznaje, 

podobnie jak wtedy Rada, zupełnie inną koncepcję i wizję tego aby istniały internaty. 

Zupełnie niepotrzebne, naszym zdaniem, jest tworzenie czapy administracyjnej nad 

czymś co i tak funkcjonuje i może funkcjonować dobrze. Co więcej nie ma tu ani 

próby wyjścia w kierunku jakby wniosków Komisji i można domyślać się, że także 

intencji Rady, która już raz negatywnie przegłosowała, czy odrzuciła ten projekt 

uchwały. Myśmy sugerowali inne, proste rozwiązanie, które co więcej dałoby Radzie 

szansę praktycznego porównania czyli przekształcić ten internat w bursę ale 

samodzielną, nie tworzyć administracji, nie dołączać, bo co do tego Komisja nie ma 

wątpliwości, że należy internat przekształcić w bursę, natomiast takiej możliwości       

w uchwale nie ma. Automatycznie jest to wniesienie do nowej instytucji, zupełnie 

niepotrzebnej. W naszym głębokim przekonaniu tworzenie Bursy Gdańskiej jest 

zwykłą niegospodarnością ale jest to zupełnie inna kwestia. Przypominam jedynie, że 

Rada ten projekt uchwały już głosowała i go odrzuciła większością głosów. Dziękuję.  

 

WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Prosiłbym żeby tą kwestię rozważać jednak na  sesji dzisiejszej bowiem internat przy 

ul. Dąbrowszczaków praktycznie nie funkcjonuje jako internat. Przytłaczająca 

większość młodzieży tam mieszkającej jest spoza tej szkoły i faktycznie biorąc 

powinna to być bursa. Propozycja miasta jest najdalej idąca i najbardziej 

ekonomicznie i organizacyjnie pożądana, bowiem zmniejsza ilość osób                        

i administracji, kosztów utrzymania tej bursy. Sugestia, że bursa ta mogłaby być 

powołana ale jako odrębna, samodzielna jest to możliwe technicznie, prawnie             

i organizacyjnie, natomiast powoduje powołanie nowej administracji, nowego 

dyrektora, konkursu na nowe stanowisko. To nie będzie część tej szkoły tylko w pełni 

samodzielna bursa, która musi mieć odrębną administrację i finanse, i oczywiście 

zwiększone koszty w porównaniu z tym co jest teraz albo z tym co proponujemy         

w uchwale  żeby włączyć to do Bursy Gdańskiej. Stąd prosiłbym żebyśmy mogli na 

ten temat porozmawiać na tej sesji w momencie kiedy uchwała ta stanie na 

porządku. 
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radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Pragnę sprostować, że nie ma żadnych dowodów na to, że to jest lepsze rozwiązanie 

to, które proponuje miasto i nie do końca prawdą jest to co mówi pan Prezydent, że 

trzeba powołać nową administrację. Tak, trzeba powołać nową administrację jeśli się 

utworzy nową bursę ale nową nie oznacza, że ona jest większa. Po prostu jest to ta 

sama administracja, która jest dzisiaj z jedyną różnicą, że kierownika zamienia się na 

dyrektora i ogłasza konkurs, ale naprawdę poza tym nie ma w zasadzie żadnych 

innych. Natomiast wszystkie propozycje oszczędnościowe, które proponuje się          

w tzw. Bursie Gdańskiej można wprowadzić też w bursach pojedynczych i nie ma 

najmniejszego problemu ku temu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Dziękuję bardzo. Był głos „za”, był głos „przeciw”.  

Kto z Państwa radnych jest za zdjęciem druku 1524? 

za   -15 

       przeciw   -14 

       wstrzymało się  -  2 

Druk pozostał w porządku obrad.  

 

Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem druku 1590 pod dzisiejsze obrady? 

za   -23 

       przeciw   -  0 

       wstrzymało się  -  6 

Ten druk będzie włączony pod dzisiejsze obrady pod numerem 1b, bo 1a  

rezerwujemy  na wszelki wypadek jeśli następny druk dot. budżetu będzie 

wprowadzony. 

 

 

Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem druku 1592 pod dzisiejsze obrady? 

za   -22 

       przeciw   -  5 

       wstrzymało się  -  4 

Ten druk będzie w punkcie 5 jako 1a. 
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Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem druku 1591 pod dzisiejsze obrady? 

za   -27 

       przeciw   -  2 

       wstrzymało się  -  3 

Ten druk będzie w punkcie 5 jako 133. 

 

 

Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem druku 1593 pod dzisiejsze obrady? 

za   -24 

       przeciw   -  2 

       wstrzymało się  -  5 

Ten druk będzie w punkcie 5 jako 10a. 

 

 

Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem druku 1594 pod dzisiejsze obrady? 

za   -20 

       przeciw   -  3 

       wstrzymało się  -  6 

Ten druk będzie w punkcie 5 jako 10b. 

 

 

Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem druku 1595 pod dzisiejsze obrady? 

za   -24 

       przeciw   -  2 

       wstrzymało się  -  6 

Ten druk będzie w punkcie 5 jako 10c. 

  

radna BARBARA MEYER 

W kwestii formalnej. Chciałam się zapytać czy wprowadzone druki mają opinie 

poszczególnych branżowych komisji? 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Sprawdzę. Druki dot. kategorii dróg gminnych nie mają opinii komisji. Mają? Panie 

przewodniczący, bardzo proszę. 
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radny TADEUSZ MĘKAL 

Wnioskodawcą jest Komisja Rozwoju Przestrzennego. Tak ustawia to ustawa, więc 

komisja branżowa jednocześnie opiniuje i jednocześnie jest wnioskodawcą tych 

projektów uchwał, choć de facto przygotowuje je Prezydent. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem druku 1596 pod dzisiejsze obrady? 

za   -22 

       przeciw   -  3 

       wstrzymało się  -  5 

Ten druk będzie w punkcie 5 jako 10d. 

 

To są wszystkie druki, które wpłynęły i które powinniśmy byli głosować. 

Przegłosujemy teraz cały porządek obrad. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ze wszystkimi 

poprawkami przegłosowanymi? 

za   -24 

       przeciw   -  0 

       wstrzymało się  -  6 

 

       RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a 

 

PORZĄDEK OBRAD:  

1. Sprawy regulaminowe 
- otwarcie sesji, 

          - zatwierdzenie porządku obrad 
 
2. Komunikaty: 

- Prezydium i Komisji Rady Miasta  
- Prezydenta Miasta 

 

3. Oświadczenia Klubów Radnych. 
 

4. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta. 
 

5. Uchwały w sprawie : 
1) restrukturyzacji zobowiązań podatkowych publicznych zakładów opieki 

zdrowotnej stanowiących dochód budżetu Miasta Gdańska                 
(druk nr 1468) 
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2) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia zakresu 
i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Gdańska za        
I półrocze   (druk nr 1592) 
 

3) zmiany Planu Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2005-2009                 
(druk nr 1590) 
 

4) udzielenia pełnomocnictwa Koordynatorowi Zespołu Radców Prawnych  
(druk nr 1585) 
 

5) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
polany leśnej Srebrniki w mieście Gdańsku  (druk nr 1423) 

 

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa 
Górna – pas przykolejowy w mieście Gdańsku  (druk nr 1459) 
 

7) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa 
Dolna rejon ulic Chłopskiej i Obrońców Wybrzeża w mieście Gdańsku  
(druk nr 1586) 
 

8) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Siedlce rejon ulicy Beethovena i ulicy Otwartej w mieście Gdańsku  (druk 
nr 1460) 
 

9) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Śródmieścia – rejon Biskupiej Górki w mieście Gdańsku  (druk nr 1461) 
 

10) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Zakoniczyn na wschód od ulicy Unruga w mieście Gdańsku                
(druk nr 1463) 
 

11) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Wrzeszcz rejon ulic Wita Stwosza i Alei Grunwaldzkiej     
w mieście Gdańsku  (druk nr 1037) 
 

12) przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Śródmieście rejon ulic Pańskiej i Świętojańskiej w mieście 
Gdańsku  (druk nr 1462) 
 

13) wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta 
Gdańska dotyczącej możliwości przeznaczenia stref w miejscowych 
planach zagospodarowania przestrzennego pod drogi w kategorii dróg 
gminnych  (druk nr 1593) 
 

14) wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta 
Gdańska dotyczącej możliwości pozbawienia ulicy Siedlickiej kategorii 
drogi gminnej  (druk nr 1594) 
 

15) sprostowania omyłki w załączniku nr 1 do Uchwały Nr XXXIX/1345/05 
Rady Miasta Gdańska z dnia 30 czerwca 2005 roku w sprawie 
wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta 
Gdańska dotyczącej możliwości przeznaczenia stref w miejscowych 
planach zagospodarowania przestrzennego pod drogi w kategorii dróg 
gminnych  (druk nr 1595) 
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16) przeznaczenia stref w miejscowych planach zagospodarowania 
przestrzennego pod drogi w kategorii dróg gminnych  (druk nr 1596) 
 

17) nadania nowej nazwy ulicy  (druk nr 1464) 
 

18) uchylenia Uchwały Nr XXXVI/1179/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 
marca 2005 roku w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych 
przy Zarządzie Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostka budżetowa        
(druk nr 1466) 
 

19) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XVI/500/99 z dnia 25 
listopada 1999 r. w sprawie przepisów porządkowych związanych             
z przewozem osób i bagażu ręcznego pojazdami gminnego transportu 
zbiorowego na terenie miasta Gdańska   (druk nr 1470) 
 

20) zmieniająca Uchwałę Nr XXIX/936/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 
października 2004r.  w sprawie ustalenia zasad taryfowych oraz cen za 
przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego  (druk nr 1588) 

 

21) zasad gospodarowania garażami i pobierania opłat   (druk nr 1472) 
 

22) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/1045/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 13 
stycznia 2005 r. w sprawie zasad gospodarowania zasobem komunalnych 
lokali użytkowych, czynszów i ich płatności oraz podziału Miasta Gdańska 
na strefy czynszowe   (druk nr 1517) 
 

23) przystąpienia Miasta Gdańska jako członka zwyczajnego do Pomorskiej 
Regionalnej Organizacji Turystycznej (PROT)   (druk nr 1467) 
 

24) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia 
miejskiego programu „Wsparcie dla aktywnie poszukujących pracy”   
(druk nr 1471) 
 

25) zatwierdzenia zakresu rzeczowego i źródeł finansowania przedsięwzięcia 
inwestycyjnego o nazwie „Modernizacja gospodarki odpadami 
komunalnymi w Gdańsku” oraz udzielenia upoważnienia do podpisania 
wniosku o jego dofinansowanie z Funduszu Spójności  (druk nr 1518) 
 

26) przyjęcia „Programu współpracy Miasta Gdańska z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2006”  (druk nr 1457) 
 

27) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą 
środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2005 roku  (druk nr 1469) 

 

28) ustalenia uprawnień, zasad korzystania i odpłatności przy przejazdach 
osób niepełnosprawnych, przystosowanymi do tego celu mikrobusami, na 
terenie Gdańska  (druk nr 1587) 
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29) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1346/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 1 w Gdańsku – Technikum na podbudowie szkoły podstawowej           
w Technikum na podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum 
Profilowanego i włączenia go w skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1    
w Gdańsku przy ul. Seredyńskiego 1a   (druk nr 1549) 

 

30) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1200/2005 Rady Miasta Gdańska z dnia 
31 marca 2005 r. w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży 
na podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu 
Szkół Zawodowych Nr 1 im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku przy               
ul. Seredyńskiego 1A   (druk nr 1550) 

 
31) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1347/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 2 w Gdańsku – Technikum i Szkoły Zasadniczej na podbudowie szkoły 
podstawowej w Technikum i Zasadniczą Szkołę Zawodową                     
na podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum Profilowanego              
i włączenia go w skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Gdańsku przy 
ul. Kołobrzeskiej 77    (druk nr 1488) 

 
32) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/752/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 2 w Gdańsku przy ul. Kołobrzeskiej 77 – Technikum Mechaniczno-
Elektrycznego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla Dorosłych na podbudowie 
programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1487) 

 
33) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1348/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 3 w Gdańsku – Technikum i Szkoły Zasadniczej Zawodowej               
na podbudowie szkoły podstawowej w Technikum  i Zasadniczą Szkołę 
Zawodową na podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum 
Profilowanego i włączenia go w skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 3     
w Gdańsku przy Al. Legionów 7   (druk nr 1497) 

 

34) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/753/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 3 w Gdańsku przy  Al. Legionów 7 – Technikum Gastronomicznego dla 
młodzieży na podbudowie programowej szkoły zasadniczej w Technikum 
Uzupełniające dla młodzieży na podbudowie programowej zasadniczej 
szkoły zawodowej   (druk nr 1496) 

 
35) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1191/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 3 w Gdańsku przy Al. Legionów 7 – dotychczas istniejącej Szkoły 
Policealnej Nr 2 w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej   (druk nr 1494) 
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36) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/754/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 3 w Gdańsku przy  Al. Legionów 7 – Technikum Gastronomicznego dla 
Dorosłych na podbudowie programowej szkoły zasadniczej w Technikum 
Uzupełniające dla Dorosłych na podbudowie programowej zasadniczej 
szkoły zawodowej    (druk nr 1495) 

 
37) zmieniającej Uchwałę Nr XXXVI/1195/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 3 w Gdańsku przy Al. Legionów 7 – dotychczas istniejącej Szkoły 
Policealnej Nr 1 dla Dorosłych w Szkołę Policealną dla Dorosłych na 
podbudowie programowej szkoły średniej  (druk nr 1498) 

 
38) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1349/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 7 w Gdańsku – Technikum, Szkoły Zasadniczej Zawodowej i Szkoły 
Zasadniczej Zawodowej Specjalnej na podbudowie szkoły podstawowej     
w Technikum, Szkoły Zasadniczą Szkołę Zawodową i Zasadniczą Szkołę 
Zawodową Specjalną na podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum 
Profilowanego i włączenia go w skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 7     
w Gdańsku przy ul. Czyżewskiego 31   (druk nr 1484) 

 

39) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1201/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 
marca 2005 r. w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 
podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 7 im. Władysława Szafera w Gdańsku przy                     
ul. Czyżewskiego 31   (druk nr 1485) 

 
40) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/755/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 7 w Gdańsku przy  ul. Czyżewskiego 31 – Technikum dla młodzieży na 
podbudowie programowej szkoły zasadniczej w Technikum Uzupełniające 
dla młodzieży na podbudowie programowej zasadniczej szkoły 
zawodowej   (druk nr 1486) 

 
41) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1350/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 9 w Gdańsku – Technikum i Szkoły Zasadniczej Zawodowej               
na podbudowie szkoły podstawowej w Technikum i Zasadniczą Szkołę 
Zawodową na podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum 
Profilowanego i włączenia go w skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9      
w Gdańsku przy ul. Dąbrowszczaków 35    (druk nr 1555) 

 

42) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/756/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 9 w Gdańsku przy  ul. Dąbrowszczaków 35 – Technikum Odzieżowego  
dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły zasadniczej                 
w Technikum Uzupełniające dla młodzieży na podbudowie programowej 
zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1556) 
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43) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1202/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 
marca 2005 r. w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 
podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 9 im. prof. R. Cebertowicza w Gdańsku przy                   
ul. Dąbrowszczaków 35   (druk nr 1558) 

 
44) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/757/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 9 w Gdańsku przy ul. Dąbrowszczaków 35 – Technikum Odzieżowego  
dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły zasadniczej, 
Technikum Handlowego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły zasadniczej, Technikum Zawodowego dla Dorosłych na 
podbudowie programowej szkoły zasadniczej w Technikum Uzupełniające 
dla Dorosłych na podbudowie programowej zasadniczej szkoły 
zawodowej  (druk nr 1557) 

 
 

45) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1196/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 
marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 9 im. prof. R. Cebertowicza w Gdańsku przy ul. Dąbrowszczaków 35 – 
dotychczas istniejącego Policealnego Studium Zawodowego Zaocznego 
w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej  (druk nr 1559) 

 
46) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1224/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie połączenia Technikum, Liceum Profilowanego, 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej, Technikum Uzupełniającego dla 
młodzieży i Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych, funkcjonujących 
przy ul. Grunwaldzkiej 238 B w zespół szkół, którego nazwa brzmi: Szkoły 
Elektryczne i Elektroniczne w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 238B     
(druk nr 1551) 

 
47) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1223/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie połączenia Liceum Ogólnokształcącego, 
Technikum, Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej, 
Szkoły Policealnej, Technikum Uzupełniającego i Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego funkcjonujących przy ul. Sobieskiego 90       
w zespół szkół, którego nazwa brzmi: Zespół Szkół Technicznych               
i Ogólnokształcących przy ul. Sobieskiego 90  (druk nr 1552) 

 
48) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1354/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Energetycznych w Gdańsku – Liceum Ogólnokształcącego, Technikum       
i Szkoły Zasadniczej Zawodowej na podbudowie szkoły podstawowej       
w Liceum Ogólnokształcące, Technikum i Zasadniczą Szkołę Zawodową 
na podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum Profilowanego              
i włączenia go w skład Zespołu Szkół Energetycznych w Gdańsku przy     
ul. Reja 25   (druk nr 1560) 
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49) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/786/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Energetycznych 
w Gdańsku przy ul. Reja 25 Technikum Uzupełniającego dla młodzieży na 
podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1562) 

 
50) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/761/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Energetycznych w Gdańsku przy ul. Reja 25 – Technikum 
Energetycznego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla Dorosłych na podbudowie 
programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1561) 

 
51) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1356/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Samochodowych w Gdańsku – Technikum i Szkoły Zasadniczej 
Zawodowej na podbudowie szkoły podstawowej w Technikum                    
i Zasadniczą Szkołę Zawodową na podbudowie gimnazjum oraz 
powołania Liceum Profilowanego i włączenia go w skład Zespołu Szkół 
Samochodowych w Gdańsku przy ul. Elbląskiej 54/64  (druk nr 1499) 

 

52) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/763/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Samochodowych w Gdańsku przy ul. Elbląskiej 54/64 – Technikum 
Samochodowego dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla młodzieży na podbudowie 
programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1501) 

 

53) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/764/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Samochodowych w Gdańsku przy ul. Elbląskiej 54/64 – Technikum 
Samochodowego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla Dorosłych na podbudowie 
programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1500) 

 
54) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1357/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Łączności      
w Gdańsku – Technikum i Szkoły Zasadniczej Zawodowej na podbudowie 
szkoły podstawowej w Technikum i Zasadniczą Szkołę Zawodową na 
podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum Profilowanego i włączenia 
go w skład Zespołu Szkół Łączności w Gdańsku przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52  (druk nr 1504) 

 

55) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/765/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Łączności      
w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 – Technikum dla 
młodzieży na podbudowie programowej szkoły zasadniczej w Technikum 
Uzupełniające dla młodzieży na podbudowie programowej zasadniczej 
szkoły zawodowej   (druk nr 1502) 
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56) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1190/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 
marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Łączności im. 
Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 
51/52 w Gdańsku – dotychczas istniejącego Policealnego Studium 
Zawodowego w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej  (druk nr 1506) 

 
57) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/790/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Łączności            
w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 Technikum dla 
Dorosłych na podbudowie programowej gimnazjum  (druk nr 1505) 

 
58) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/766/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Łączności      
w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 – Technikum dla 
Dorosłych na podbudowie programowej szkoły zasadniczej w Technikum 
Uzupełniające dla Dorosłych na podbudowie programowej zasadniczej 
szkoły zawodowej  (druk nr 1503) 

 
59) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1193/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Łączności      
im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 
51/52 – dotychczas istniejącego Policealnego Studium Zawodowego 
Zaocznego w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie 
programowej szkoły średniej  (druk nr 1507) 

 
60) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1358/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Morskich       
w Gdańsku – Technikum na podbudowie szkoły podstawowej                   
w Technikum na podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum 
Profilowanego i włączenia go w skład Zespołu Szkół Morskich w Gdańsku 
przy ul. Wyzwolenia 8  (druk nr 1475) 

 
61) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1359/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Przemysłu 
Spożywczego i Chemicznego w Gdańsku – Technikum i Szkoły 
Zasadniczej Zawodowej na podbudowie szkoły podstawowej                    
w Technikum i Zasadniczą Szkołę Zawodową na podbudowie gimnazjum 
oraz powołania Liceum Profilowanego i włączenia go w skład Zespołu 
Szkół Przemysłu Spożywczego i Chemicznego w Gdańsku przy              
ul. Lastadia 2   (druk nr 1482) 

 
62) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/787/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Przemysłu 
Spożywczego i Chemicznego w Gdańsku przy ul. Lastadia 2 Technikum 
Uzupełniającego dla młodzieży na podbudowie programowej zasadniczej 
szkoły zawodowej  (druk nr 1483) 

 
63) zmiany aktu założycielskiego Szkoły Policealnej Przemysłu 

Spożywczego, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Przemysłu 
Spożywczego i Chemicznego w Gdańsku przy ul. Lastadia 2, powołanej 
przez Kuratora Oświaty w Gdańsku z dniem 01.09.1993 r. (druk nr 1584) 
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64) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1360/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budownictwa 
Okrętowego w Gdańsku – Zasadniczej Szkoły Zawodowej na podbudowie 
szkoły podstawowej w Zasadniczą Szkołę Zawodową na podbudowie 
gimnazjum oraz powołania Liceum Profilowanego i Technikum i włączenia 
ich w skład Zespołu Szkół Budownictwa Okrętowego w Gdańsku przy      
Al. Gen. J. Hallera 16/18   (druk nr 1481) 

 
65) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/785/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Budownictwa 
Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 Technikum 
Uzupełniającego dla młodzieży na podbudowie programowej zasadniczej 
szkoły zawodowej  (druk nr 1477) 

 
66) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/784/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Budownictwa 
Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla młodzieży na 
podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej (druk nr 1476) 

 
67) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1188/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budownictwa 
Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. J. Hallera 16/18 – dotychczas 
istniejącej Szkoły Policealnej Nr 4 w Szkołę Policealną dla młodzieży na 
podbudowie programowej szkoły średniej  (druk nr 1516) 

 
68) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/769/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budownictwa 
Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 – Szkoły 
Zasadniczej dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
podstawowej w Zasadniczą Szkołę Zawodową dla Dorosłych na 
podbudowie programowej gimnazjum  (druk nr 1479) 

 
69) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/768/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budownictwa 
Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 – Liceum 
Handlowego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Technikum dla Dorosłych na podbudowie programowej 
gimnazjum  (druk nr 1480) 

 
70) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/767/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budownictwa 
Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 – Technikum 
Budowy Okrętów dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla Dorosłych na podbudowie 
programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1478) 

 
71) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1203/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych na 
podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Budownictwa Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. J. Hallera 16/18  
(druk nr 1515) 
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72) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1361/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budowlano-
Architektonicznych w Gdańsku – Technikum, Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej i Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej na podbudowie 
szkoły podstawowej w Technikum, Zasadniczą Szkołę Zawodową              
i Zasadniczą Szkołę Zawodową Specjalną na podbudowie gimnazjum 
oraz powołania Liceum Profilowanego włączenia go w skład Zespołu 
Szkół Budowlano-Architektonicznych w Gdańsku przy ul. Powstańców 
Warszawskich 25 (druk nr 1474) 

 
73) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1187/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budowlano-
Architektonicznych im. prof. Jerzego Stankiewicza w Gdańsku przy         
ul. Powstańców Warszawskich 25 – dotychczas istniejącej Szkoły 
Policealnej Nr 5 w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej  (druk nr 1509) 

 
74) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/770/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budowlano-
Architektonicznych w Gdańsku przy ul. Powstańców Warszawskich 25 – 
Technikum Budowlanego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla Dorosłych na 
podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej (druk nr 1508) 

 
75) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1362/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Szkołach Okrętowych            
i Ogólnokształcących „CONRADINUM” w Gdańsku – Technikum             
na podbudowie szkoły podstawowej w Technikum na podbudowie 
gimnazjum oraz powołania Liceum Profilowanego i włączenia go w skład 
Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących „CONRADINUM” w Gdańsku 
przy ul. Piramowicza 1/2 (druk nr 1473) 

 
76) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1363/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Państwowych Szkołach 
Budownictwa w Gdańsku – Technikum Zasadniczej Szkoły Zawodowej na 
podbudowie szkoły podstawowej w Technikum, Zasadniczą Szkołę 
Zawodową na podbudowie gimnazjum oraz powołania Liceum 
Profilowanego i włączenia go w skład Państwowych Szkołach 
Budownictwa w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 238  (druk nr 1491) 

 

77) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/771/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Państwowych Szkołach 
Budownictwa w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 238 – Technikum 
Budowlanego dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla młodzieży na podbudowie 
programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1489) 

 
78) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1198/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 
podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej do Państwowych 
Szkół Budownictwa im. prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku przy           
Al. Grunwaldzkiej 238  (druk nr 1492) 
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79) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/772/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Państwowych Szkołach 
Budownictwa w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 238 – Technikum 
Budowlanego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla Dorosłych na podbudowie 
programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1490) 

 
80) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1192/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Państwowych Szkołach 
Budownictwa im. prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku przy                     
Al. Grunwaldzkiej 238 – Zaocznego Pomaturalnego Studium 
Zawodowego w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie 
programowej szkoły średniej  (druk nr 1493) 

 
81) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1369/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Rolnicze 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku – Technikum                  
na podbudowie szkoły podstawowej w Technikum na podbudowie 
gimnazjum oraz powołania Liceum Profilowanego i Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej na podbudowie gimnazjum i włączenia ich w skład Zespołu 
Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku przy        
ul. Smoleńskiej 5/7  (druk nr 1564) 

 

82) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/773/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Rolnicze 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 5/7 – 
Technikum Technologii Żywności dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla 
młodzieży na podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej  
(druk nr 1565) 

 
83) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1199/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 
podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku przy                  
ul. Smoleńskiej 5/7  (druk nr 1567) 

 
84) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/789/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Rolnicze Centrum 
Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 5/7 
Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1566) 

 
85) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1194/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Rolnicze 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 5/7 – 
Zaocznego Policealnego Studium Inżynierii Środowiska i Melioracji             
w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej  (druk nr 1568) 
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86) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1368/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku – Technikum na podbudowie szkoły 
podstawowej w Technikum na podbudowie gimnazjum oraz powołania 
Liceum Profilowanego i włączenia go w skład Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1  (druk nr 1569) 

 
87) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/777/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1 – Szkoły 
Zasadniczej dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
podstawowej w Zasadniczą Szkołę Zawodową dla Dorosłych na 
podbudowie programowej gimnazjum  (druk nr 1572) 

 
88) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/791/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie utworzenia w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1 Technikum dla 
Dorosłych na podbudowie programowej gimnazjum (druk nr 1575) 

 
89) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/792/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie utworzenia w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1 Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
gimnazjum   (druk nr 1577) 

 
90) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/775/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1 – Liceum 
Handlowego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Liceum Profilowane dla Dorosłych na podbudowie 
programowej gimnazjum  (druk nr 1571) 

 
91) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/774/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1 – Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych na 
podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1570) 

 
92) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/776/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1 – Technikum 
Mechaniczno-Elektrycznego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły zasadniczej w Technikum Uzupełniające dla Dorosłych na 
podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej  (druk nr 1574) 

 
93) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1197/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gdańsku przy            
ul. Augustyńskiego 1 – dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 1       
w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej  (druk nr 1573) 
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94) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/1189/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 
marca 2005 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Licealnych i 
Policealnych w Gdańsku przy ul. Pilotów 7 – dotychczas istniejącej Szkoły 
Policealnej Nr 1 w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej   (druk nr 1554) 

 
95) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/780/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Nr 3 w Gdańsku przy ul. Wały Piastowskie 6 – 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły podstawowej w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych na 
podbudowie programowej gimnazjum   (druk nr 1544) 

 
96) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/781/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Nr 3 w Gdańsku przy ul. Wały Piastowskie 6 – 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły zasadniczej w Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące dla 
Dorosłych na podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej  
(druk nr 1545) 

 
97) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/782/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Nr 4 w Gdańsku przy ul. Pestalozziego 7/9 – Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
podstawowej w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych na podbudowie 
programowej gimnazjum  (druk nr 1548) 

 
98) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/783/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Nr 4 w Gdańsku przy ul. Pestalozziego 7/9 – Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
zasadniczej w Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych na 
podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej   (druk nr 1547) 

 
99) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/778/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących dla Dorosłych w Gdańsku przy ul. Jagiellońskiej 11 – 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły podstawowej w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych na 
podbudowie programowej gimnazjum   (druk nr 1543) 

 
100) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/779/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

czerwca 2004 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących dla Dorosłych w Gdańsku przy ul. Jagiellońskiej 11 – 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły zasadniczej w Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące dla 
Dorosłych na podbudowie programowej zasadniczej szkoły zawodowej  
(druk nr 1546) 
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101) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1345/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
stycznia 2002 r. w sprawie powołania oraz włączenia w skład Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych Nr 1 w Gdańsku przy                
ul. Krasickiego 10 - Liceum Profilowanego na podbudowie gimnazjum 
(druk nr 1583) 

 
102) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1189/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 

stycznia 2002 r. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Specjalnych 
Nr 1 w Gdańsku przy ul. Batorego 26 Szkoły Zasadniczej Specjalnej        
na podbudowie szkoły podstawowej w Zasadniczą Szkołę Zawodową 
Specjalną na podbudowie gimnazjum  (druk nr 1563) 

 

103) zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/1365/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 
stycznia 2002 r. w sprawie w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Specjalnych Nr 2 w Gdańsku przy ul. Wita Stwosza 23 Szkoły 
Zasadniczej Specjalnej na podbudowie szkoły podstawowej w Zasadniczą 
Szkołę Zawodową Specjalną na podbudowie gimnazjum (druk nr 1553) 

 
104) nadania statutu Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 1 w Gdańsku przy        

ul. Seredyńskiego 1a, w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska            
w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej na podbudowie programowej 
szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1          
im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku  (druk nr 1510) 

 

105) nadania statutu Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 3 w Gdańsku przy        
Al. Legionów 7, w związku z uchwałami Rady Miasta Gdańska w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 w Gdańsku przy       
Al. Legionów 7 – dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 2 w Szkołę 
Policealną dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły średniej 
oraz dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 1 dla Dorosłych              
w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej  (druk nr 1512) 

 

106) nadania statutu Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 7 w Gdańsku przy        
ul. Czyżewskiego 31 w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska             
w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 7 im. Władysława Szafera w Gdańsku przy                     
ul.  Czyżewskiego 31  (druk nr 1538) 

 

107) nadania statutu Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 9 w Gdańsku przy        
ul. Dąbrowszczaków 35, w związku z uchwałami Rady Miasta Gdańska     
w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 9 im. prof. R. Cebertowicza w Gdańsku przy                   
ul. Dąbrowszczaków 35 oraz przekształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 9 im. prof. R. Cebertowicza w Gdańsku przy                  
ul. Dąbrowszczaków 35 – dotychczas istniejącego Policealnego Studium 
Zawodowego Zaocznego w Szkołę Policealną dla Dorosłych na 
podbudowie programowej szkoły średniej  (druk nr 1530) 
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108) nadania statutu Zespołowi Szkół Łączności w Gdańsku przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52, w związku z uchwałami Rady Miasta Gdańska           
w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Łączności im. Obrońców 
Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52              
w Gdańsku – dotychczas istniejącego Policealnego Studium 
Zawodowego w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej oraz przekształcenia w Zespole Szkół 
Łączności im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52 – dotychczas istniejącego Policealnego Studium 
Zawodowego Zaocznego w Szkołę Policealną dla Dorosłych na 
podbudowie programowej szkoły średniej (druk nr 1528) 

 
109) nadania statutu Zespołowi Szkół Budowlano-Architektonicznych                

w Gdańsku przy ul. Powstańców Warszawskich 25, w związku z uchwałą 
Rady Miasta Gdańska. w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół 
Budowlano-Architektonicznych w Gdańsku dotychczas istniejącej Szkoły 
Policealnej Nr 5 w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej  (druk nr 1514)  

 

110) nadania statutu Zespołowi Szkół Budownictwa Okrętowego w Gdańsku       
w związku z uchwałami Rady Miasta Gdańska w sprawie przekształcenia 
w Zespole Szkół Budownictwa Okrętowego w Gdańsku przy                    
Al. Gen. J. Hallera 16/18 – dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 4 
w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły 
średniej oraz utworzenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Budownictwa Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. J. Hallera 16/18  
(druk nr 1529) 

 

111) nadania statutu Państwowym Szkołom Budownictwa w Gdańsku przy      
ul. Grunwaldzkiej 238, w związku z uchwałami Rady Miasta Gdańska          
w sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Państwowych Szkół 
Budownictwa im. prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku przy                     
Al. Grunwaldzkiej 238 oraz w sprawie przekształcenia w Państwowych 
Szkołach Budownictwa im. prof. Mariana Osińskiego  w Gdańsku przy     
Al. Grunwaldzkiej 238 – Zaocznego Pomaturalnego Studium 
Zawodowego w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie 
programowej szkoły średniej (druk nr 1511) 

 

112) nadania statutu Zespołowi Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku, w związku z uchwałami Rady Miasta Gdańska 
w sprawie: utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół Rolnicze 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 5/7 
oraz przekształcenia w Zespole Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 5/7 – Zaocznego 
Policealnego Studium Inżynierii Środowiska i Melioracji w Szkołę 
Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły średniej  
(druk nr 1539) 
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113) nadania statutu Szkole Policealnej dla Dorosłych w Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1, w związku                
z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie przekształcenia w Centrum 
Kształcenia Ustawicznego im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gdańsku 
przy ul. Augustynskiego 1 – dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 1 
w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej  (druk nr 1513)  

 

114) nadania statutu Szkole Policealnej w Zespole Szkół Licealnych                   
i Policealnych w Gdańsku w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska      
w sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Licealnych i Policealnych       
w Gdańsku przy ul. Pilotów 7 – dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej 
Nr 1 w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie programowej 
szkoły średniej  (druk nr 1537) 

 

115) nadania statutu XVII Liceum Ogólnokształcącemu przy ul. Sobieskiego 90 
w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania 
Zespołu Szkół Poligraficznych i Ogólnokształcących w Gdańsku przy        
ul. Sobieskiego 90  (druk nr 1580)   

 

116) nadania statutu Liceum Profilowanemu przy ul. Sobieskiego 90 w związku 
z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 
Metalowych w Gdańsku przy ul. Sobieskiego 90  (druk nr 1533)  

 

117) nadania statutu Technikum przy ul. Sobieskiego 90 w związku z uchwałą 
Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 
Poligraficznych i Ogólnokształcących w Gdańsku przy ul. Sobieskiego 90 
(druk nr 1581)   

 

118) nadania statutu Zasadniczej Szkole Zawodowej przy ul. Sobieskiego 90     
w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania 
Zespołu Szkół Poligraficznych i Ogólnokształcących w Gdańsku przy       
ul. Sobieskiego 90  (druk nr 1582)   

 

119) nadania statutu Technikum Uzupełniającemu przy ul. Sobieskiego 90       
w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania 
Zespołu Szkół Metalowych w Gdańsku przy ul. Sobieskiego 90            
(druk nr 1579)   

 

120) nadania statutu Uzupełniającemu Liceum Ogólnokształcącemu przy         
ul. Sobieskiego 90 w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie 
rozwiązania Zespołu Szkół Poligraficznych i Ogólnokształcących               
w Gdańsku przy ul. Sobieskiego 90  (druk nr 1578)  

 

121) nadania statutu Liceum Profilowanemu przy Al. Grunwaldzkiej 238 B        
w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 10 w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 
238B  (druk nr 1531)   
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122) nadania statutu Technikum przy Al. Grunwaldzkiej 238 B w związku          
z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 
Elektrycznych w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 238 B  (druk nr 1532) 

 

123) nadania statutu Zasadniczej Szkole Zawodowej przy Al. Grunwaldzkiej 
238 B w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania 
Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 238 B  
(druk nr 1535)  

 

124) nadania statutu Technikum Uzupełniającemu przy Al. Grunwaldzkiej 238 
B w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie rozwiązania 
Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 238 B  
(druk nr 1534)  

 

125) nadania statutu Technikum Uzupełniającemu dla Dorosłych przy             
Al. Grunwaldzkiej 238 B w związku z uchwałą Rady Miasta Gdańska        
w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Zawodowych Nr 10 w Gdańsku 
przy Al. Grunwaldzkiej 238 B  (druk nr 1536)   

 

126) nadania statutu Szkołom Elektrycznym i Elektronicznym w Gdańsku przy 
ul. Grunwaldzkiej 238B w związku z Uchwałą Rady Miasta Gdańska         
w sprawie połączenia Technikum, Liceum Profilowanego, Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej, Technikum Uzupełniającego dla młodzieży                   
i Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych, funkcjonujących przy           
ul. Grunwaldzkiej 238 B w zespół szkół, którego nazwa brzmi: Szkoły 
Elektryczne i Elektroniczne w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 238B   
(druk nr 1541) 

 

127) nadania statutu Zespołowi Szkół Technicznych i Ogólnokształcących przy 
ul. Sobieskiego 90 w związku z Uchwałą Rady Miasta Gdańska w sprawie 
połączenia Liceum Ogólnokształcącego, Technikum, Liceum 
Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej, Szkoły Policealnej, 
Technikum Uzupełniającego i Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego funkcjonujących przy ul. Sobieskiego 90 w zespół 
szkół, którego nazwa brzmi: Zespół Szkół Technicznych                             
i Ogólnokształcących przy ul. Sobieskiego 90   (druk nr 1542) 

 

128) nadania statutu Gdańskiemu Ośrodkowi Kultury Fizycznej w Gdańsku,     
ul. Grunwaldzka 244   (druk nr 1522) 

 

129) nadania statutu Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno-Wychowawczemu Nr 2 
w Gdańsku przy ul. Ks. M.Góreckiego 16  (druk nr 1520) 

 

130) nadania statutu Szkolnemu Schronisku Młodzieżowemu w Gdańsku, ul. 
Grunwaldzka 244 wraz z Filiami przy ul. Wałowej 21, Szkolnego przy ul. 
Kartuskiej 245 b, oraz przy ul. Lastadia 41  (druk nr 1521) 

 

131) likwidacji Internatu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 w Gdańsku przy ul. 
Dąbrowszczaków 35   (druk nr 1524) 
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132) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia placówki zapewniającej 
opiekę i wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem 
stałego zamieszkania pod nazwą „Bursa Gdańska” z siedzibą w Gdańsku 
przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52  (druk nr 1527) 

 
133) nadania imienia „Obrońców Westerplatte” Gimnazjum Nr 11 w Gdańsku 

przy ul. Kłosowej 3   (druk nr 1519) 
 

134) wprowadzenia Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na 
wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych w Gdańsku, kończących się maturą, w roku 
szkolnym 2005/2006  (druk nr 1526) 

 

135) Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie 
szans edukacyjnych w roku akademickim 2005/2006, w ramach projektu 
„Stypendia dla studentów zameldowanych w Gdańsku”   (druk nr 1525) 

 
136) przyjęcia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasta Gdańsk”  
(druk nr 1576) 

 
137) zmieniająca uchwałę RMG w sprawie określenia źródeł dochodów 

własnych i wydatków nimi finansowanych wraz ze wskazaniem jednostek 
budżetowych (szkół i placówek oświatowych), które prowadzić będą 
rachunek dochodów własnych  (druk nr 1523) 

 
138) przyjęcia programu edukacyjnego „Przejrzyste Miasto”  (druk nr 1540) 

 

139) przyjęcia projektu Statutu Osiedla Młyniska  (druk nr 1591) 
 

6. Wnioski, oświadczenia osobiste. 

7. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT 2 

KOMUNIKATY 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG  

Odczytał komunikat o śmierci Gerharda Johannesa Nitschke. Komunikat stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

C.d. komunikatów. W imieniu Prezydium zapraszam Państwa do udziału                    

w II Jarmarku Wileńskim, który odbędzie się w dniach 2-4 września. Szczegółowy 

program jarmarku otrzymali Państwo do skrzynek. Bardzo proszę o uczestniczenie     

w tym jarmarku. 
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Przypominam Państwu o zakazie przeprowadzania w budynku Nowego Ratusza 

konferencji prasowych i spotkań związanych z kampanią wyborczą do parlamentu       

i na prezydenta RP. 

Informuję, że w przerwie sesji w godz.13,oo – 14,oo w Sali Toastowej będą jak 

zwykle obiady. 

Wpłynęło do nas wiele pism na moje ręce z różnych miast od przewodniczących 

związanych z XXV rocznicą. Ja fragment Państwu przeczytam tylko z Krakowa,        

bo więcej jest takich podziękowań. (Podziękowanie stanowi załącznik nr 2                

do niniejszego protokołu). 

To są wszystkie komunikaty jeśli chodzi o Prezydium Rady.  

Czy w imieniu Prezydenta są komunikaty?   Nie ma. 

 

 

 

PUNKT 3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 

 

radny ALEKSANDER ŻUBRYS  – Przewodniczący Klubu Radnych SLD  

Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado. 

Obchody sierpniowe przebiegają godnie ale to nie znaczy, że nie powinniśmy 

zwracać uwagi na sprawy doraźne.   

Pierwsza sprawa, z którą chciałem się zwrócić do radnych, którzy kandydują             

w wyborach do parlamentu aby w swojej kampanii pamiętali o sprawach Gdańska       

i żeby dawali temu wyraz prezentując stanowisko swoich klubów parlamentarnych, 

swoich sztabów wyborczych. Mówię o tym nie bez kozery, nasz klub wydał w jednej 

sprawie oświadczenie, które nawiązywało do propozycji jednej z partii aby grupę 

LOTOS włączyć w skład ORLENU. My się nie zgadzamy jak większość gdańszczan     

i Pomorzan z takim stanowiskiem, nie będę wymieniał o jaki klub chodzi, raczej 

wiemy. Chodziłoby o to, żeby w ramach kampanii, mimo że centralne kierownictwo 

nadaje taki czy inny w danej partii kierunek działań, żeby jednak bronić tożsamości 

regionalnej, pozycji Gdańska i pozycji Pomorza. Ja wiem, że to może być trudne          

w niektórych przypadkach ale jednak bardzo na to liczymy jako gdańszczanie             

i Pomorzanie. To jest pierwsza sprawa. A druga sprawa dotyczy właśnie tych 
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doraźnych działań. Jest sierpień, są uroczyste obchody i w tym okresie zdarzają się 

sytuacje dramatyczne dla przynajmniej kilkudziesięciu przedsiębiorców gdańskich, 

którym kończą się okresy dzierżawy obiektów, które zajmują i można powiedzieć,     

że w wielu przypadkach zostaną oni na przysłowiowym lodzie. Chodzi głównie           

o handlowców i rzemieślników, którzy współtworzyli Gdańsk, budowali go. Dzisiaj 

stają przed dramatycznym wyzwaniem gospodarki rynkowej i my oczywiście wiemy    

w jakim ustroju działamy. Wiemy, że wolny rynek, przetargi, bezwzględna 

konkurencja, ale skoro słyszę także od pana Wiceprezydenta Lewny o racjonalnym 

działaniu,  to chciałbym przypomnieć, że kilkanaście lokali użytkowych nadal jest 

pustych, nie wykorzystywanych. Obawiam się, że ktoś wygra przetarg, wywinduje 

wysoko cenę a po 2, 3 czy pół roku lokal będzie pusty. Chciałbym żeby bardzo 

rozważnie podchodzić do spraw wypowiadania umów i weryfikowania li tylko poprzez 

kto da więcej, tylko i wyłącznie w taki sposób weryfikację gdańskich kupców                

i handlowców. Zwracamy się z tym apelem do pana Prezydenta, tym bardziej,          

że dochodzą nas słuchy, że podobne działania już na szerszą skalę mogą dotyczyć 

kilkuset kolejnych, może niewielkich ale ważnych dla Gdańska handlowców                 

i przedsiębiorców. Warto się nad tym zastanowić. I kończąc, mniej więcej miesiąc 

temu, ukazał się kolejny ranking Rzeczypospolitej – samorządowy. On zresztą na 

różną konfigurację ma różny przebieg, ale przykro było, że w tym rankingu, który 

ukazał się na początku sierpnia czy w końcu lipca, Gdańsk w ogóle się nie znalazł na 

tej liście. Gdynia reprezentowała Pomorze znajdując się na 9 miejscu. Ja wiem, że 

kryteria doboru, ocena jest bardzo płynna i w zależności od tego kto jak ustawi 

kryteria, tak się potem kształtują wyniki, ale zwracamy na to uwagę, bo często pan 

Prezydent pokazuje Radzie wysoką pozycję Gdańska więc to nie zawsze tak jest. 

Warto oddać się organicznej pracy, mądremu działaniu aby uzyskać stosowne 

wyniki. Dziękuję.  

 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Nie ma więcej oświadczeń klubowych. Przechodzimy do następnego punktu. 
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PUNKT 4 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH             

I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA 
 

Interpelacje radnych wraz z odpowiedziami stanowią załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

Zapytania radnych wraz z odpowiedziami stanowią załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.   

 
radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Pragnę dwa słowa powiedzieć na temat 

zapytania, które jest pod numerem 142. Cieszy mnie, że została udzielona 

odpowiedź aczkolwiek ja jej nie dostałem. Może jakieś zamieszanie jest. Jest tu data 

15 lipca w ogóle, więc prosiłbym ewentualnie o dostarczenie mi bądź odpowiedzi, 

bądź jej kopii.  Z drugiej strony jednak nie ma tutaj też odpowiedzi na wszystkie 

pytania, które zawarłem w zapytaniu, czyli rozumiem, że jest to wstępna odpowiedź     

i będzie jeszcze uzupełnienie na to zapytanie. Smutkiem zaś napawa fakt, że z treści 

tego wynika, iż właściwe miejskie jednostki a pytanie dotyczy obiektów oświatowych, 

które zostały wyjęte z oświaty i przekazane do gospodarki komunalnej, do zarządu. 

Tak naprawdę w ogóle nie ma panowania nad tym i wiedzy, o czym się co prawda 

zapewnia, że jest bieżący ale na każde pytanie dotyczące tych jednostek praktycznie 

jest odpowiedź: nie wiemy, inwentaryzujemy, sprawdzamy, będziemy to robić. To 

jest, przyznam szczerze, przerażające. My zamykamy internaty, żeby wprowadzać 

tam funkcje np. miejskie, społeczne a mamy dziesiątki budynków oświatowych, które 

też się na to nadają, które za grosze wynajmujemy nie wiedząc co w nich jest. Osoba 

nadzorująca to nie wie nawet ile jest sal dydaktycznych w poszczególnych obiektach 

i jaka dodatkowa infrastruktura tam jest. Śmiem twierdzić, że z pamięci część 

pracowników Wydziału Edukacji byłaby w stanie to powiedzieć, a z uwagi na to, że 

zajmuje się tym Wydział, który zapewne traktuje to jako dziewiąte koło u wozu a nie 

piąte, no taki jest widok. Ja to jako memento daję.  Proszę jeszcze raz, niezależnie 

od tego jakie są adnotacje u Państwa, abym otrzymał pełną odpowiedź i oczywiście 

oczekuję na uzupełnienie tej odpowiedzi w przyszłości. 
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Sprawdzimy czy to wpłynęło do nas i takiej odpowiedzi udzielimy. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Mam kilka konkretnych zapytań, bardzo krótkich oczywiście. Zacznę od zapytania 

155. Jak wiadomo, 2 lata już mamy prawo dostawać pieniądze z reklamy piwa na 

sport dla dzieci, w skrócie mówiąc. W zeszłym roku gmina Gdańsk nie dostała 

niestety ani grosza, natomiast teraz mi się odpowiada, że wszystkie jednostki są 

powiadomione.  

Panie Prezydencie, panie Przewodniczący, Szanowni koalicjanci rządzący z panem 

Prezydentem. Proszę wziąć pod uwagę, że jeszcze ktoś bierze pieniądze za nadzór     

i pomoc w pozyskiwaniu środków a nie powiedzieć, jednostki zostały powiadomione. 

Polecam, żeby ktoś z odpowiednich wydziałów, specjalistów, pomogli tym 

jednostkom. Jeżeli znowu stracimy pieniądze, to chyba trzeba będzie kogoś oskarżyć 

o niechęć w pozyskiwaniu pieniędzy zewnętrznych. I to bym prosiła, żeby pan 

Prezydent wziął pod uwagę. 

Interpelacja 82. Pisałam o szklance mleka dla dzieci, bo alarmująco dzieci chorują     

w zeszłym roku i w tym. Dowiedziałam się,  że ze wszystkich szkół, pan Sowiński 

będzie wiedział ile mamy placówek nauczania szkolnego, bo tak to nazywam, tylko 

19 prowadzi tę akcję. Wnosiłam też, żeby usunąć automaty ze szkół typu pepsi-cola, 

coca-cola, pan Prezydent mówi, że zleci, czy zlecił ekspertyzy.  

Panie Prezydencie, proszę posłuchać co mówię. Wczoraj w telewizji podano,           

że koncerny typu coca-cola, pepsi-cola same wycofują z własnej inicjatywy ze szkół        

i pan Prezydent i pana ludzie nie wiedzą, że to szkodzi zdrowiu, musi być 

ekspertyza, chociaż od 1996 roku, jak robiłam konferencję było wiadomo, natomiast 

koncerny są mądrzejsze i bardziej dbają o zdrowie mieszkańców, jak się okazuje.     

W Stanach Zjednoczonych mieli już procesy sądowe i wystraszyli się, żeby ich nie 

było w Polsce. Mam wniosek, żeby instytucje światowe nie wyprzedzały działania 

miasta, które za to bierze pieniądze. 

Następnie pytanie do interpelacji 83. Chodzi o Klub BLIZA. Do Klubu wystąpiono       

z zapytaniem czy są zainteresowani wskazaniem zastępczego terenu przez gminę. 

Mam pytanie czy można mi podać datę kiedy takie pismo wystosowano do tego 

Klubu, bo otrzymałam w poprzednim miesiącu zupełnie innej treści informację od 

tego Klubu.  

Teraz podam przy okazji informację. Dowiedziałam się, że nasze Gdańskie Centrum 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ma być połączone z PCK,       



 30 

z Centrum Interwencji Kryzysowej. Zadałam pytanie dlaczego wszystkie jednostki 

udzielają terapii wszystkim, nie wiem, wszystkim kto się do nich zgłosi, żeby to jakoś 

ucywilizować. Napisano mi, że terapii udziela również Centrum. Chodziło mi o 

kwalifikacje. W odpowiedzi uprawnień kwalifikacyjnych do terapii indywidualnej nie 

podano mi, więc będę dalej drążyć ten temat, bo terapia udzielana przez osobę 

praktycznie nie przygotowaną, nie tylko wykształconą na studiach, może bardzo 

szkodzić.  

Interpelacja 88. Zrobiłam nawet zdjęcia jak jest zagrodzona ścieżka dla pieszych, 

żeby rowerzyści nie wjeżdżali, bo widocznie nie mamy innych metod. Zwróciłam się 

też, żeby tam było więcej Straży Miejskiej czy Policji. Niestety odpowiedzi nie 

dostałam, że będzie więcej. Wnioskowałam też, żeby w programach szkolnych 

nauczano dzieci, że należy przeprowadzać rower przez przejścia dla pieszych ze 

względu na wypadkowość i różne zdarzenia. Odpowiedziano mi, że Policja to robi od 

lat. Moje pytanie brzmi, ile razy jeżdżę gdziekolwiek samochodem, żaden dzieciak 

ani młody człowiek, prawie żaden nie przeprowadza. Czy ta akcja nic nie daje? Czy 

nie może tego robić nauczyciel również, nawet na każdej lekcji? Czy nie można dać 

dziecku ulotkę, bo na razie ten program popo, a program popo to jest dla malutkich 

dzieci o ile wiem, bo jestem zorientowana, to po prostu mamy to co mamy. Do mnie 

się ludzie ciągle zwracają, mieszkańcy, ja ciągle piszę i ciągle jest to samo. 

Zgłaszałam to również na Komisji Sportu i Turystyki w okresie przygotowania do 

sezonu letniego. Niestety, żadnego efektu, żadnej sprawy.  

Interpelacja 84. Chodzi o sławetny Klub Sportowy ZASPA, którego szefem był czy 

członkiem Zarządu radny Słomiński. Proszę Państwa, nie będę opowiadać, sprawa 

jest w sądzie, miasto chce odbierać teren, ale mnie się podaje, że nowemu 

Zarządowi proponuje się zabranie tamtego terenu i proponuje się nowy teren. Nie 

wiem jaka jest tego zasadność, chyba niegospodarność, bo jeżeli już coś tam 

zainwestowano, to dlaczego pozbawiać nowy Zarząd tego terenu a dawać, wytyczać 

nowy teren. Tamto trzeba będzie zburzyć, rozebrać, wyrównać, wygładzić. Przecież 

to są koszty, to nie są działania gospodarne. Dziękuję bardzo. 

 

radny WŁADYSŁAW ŁĘCZKOWSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Szerzej się będę wypowiadał kiedy będziemy omawiali uchwałę w sprawie likwidacji 

internatu, ale na moje zapytania, które złożyłem do pana Prezydenta, aby się 

wypowiedział jakie planowane dochody były. 
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Gdyby pan był uprzejmy numer zapytania podać. 

 

radny WŁADYSŁAW ŁĘCZKOWSKI 

Ja tylko chcę krótko powiedzieć. Chcę powiedzieć tak. Na 6 internatów planowane 

dochody były 523.970 zł, natomiast planowane dochody w nowej Bursie w 2006 roku 

jest 228.453 zł. To jest naprawdę śmieszne. Dziękuję. 

 

 

PUNKT 5  

 

1) UCHWAŁA W SPRAWIE RESTRUKTURYZACJI 

ZOBOWIĄZAŃ PODATKOWYCH PUBLICZNYCH 

ZAKŁADÓW OPIEKI ZDROWOTNEJ STANOWIĄCYCH 

DOCHÓD BUDŻETU MIASTA GDAŃSKA (DRUK NR 1468) 

 

WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska  

zreferował druk tak jak w uzasadnieniu.  

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG  

Komisja Budżetowa – opiniowała pozytywnie. Kto z Pań i Panów Radnych jest za 

podjęciem druku 1468? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1353/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
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w sprawie restrukturyzacji zobowiązań podatkowych publicznych 

zakładów opieki zdrowotnej stanowiących dochód budżetu Miasta 

Gdańska.       

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

2) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ RADY MIASTA 

GDAŃSKA W SPRAWIE OKREŚLENIA ZAKRESU I FORMY 

INFORMACJI O PRZEBIEGU WYKONANIA BUDŻETU 

MIASTA GDAŃSKA ZA I PÓŁROCZE  (DRUK NR 1592) 

 

 

 

WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska  

zreferował druk tak jak w uzasadnieniu.  

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG  

Komisja Budżetowa – nie opiniowała. Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem 

druku 1592? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    3 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1354/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
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ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 

OKREŚLENIA ZAKRESU I FORMY INFORMACJI O PRZEBIEGU 

WYKONANIA BUDŻETU MIASTA GDAŃSKA ZA I PÓŁROCZE  

     

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

 

3) UCHWAŁA W SPRAWIE ZMIANY PLANU 

INWESTYCYJNEGO MIASTA GDAŃSKA NA LATA 2005-

2009  (DRUK NR 1590) 

 

MARCIN SZPAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Chodzi o zmianę w Wieloletnim Planie 

Inwestycyjnym w kolejnych latach a konkretnie chodzi o dostosowanie wydatków na 

zadania, które są już w planie, do zaktualizowanych kosztorysów. Poprosiłbym 

Dyrektora Rudzińskiego o krótkie przedstawienie szczegółów tej uchwały. Dziękuję 

bardzo. 

 
 

KRZYSZTOF RUDZIŃSKI – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. W tym momencie prosiłbym, tu wnioskuję 

w imieniu Pana Prezydenta, o zwiększenie w roku 2006 wydatków na zadania 

inwestycyjne o kwotę 13.737 tys. Z czego to wynika? W połowie tego roku czyli         

w czerwcu, w związku ze zwiększeniem środków na inwestycje dokonane zostały 

przesunięcia w WPI czyli zadania z lat 2007-2008 zostały przyspieszone do realizacji 

w roku 2005. W związku z powyższym po przeliczeniu kosztorysów inwestorskich na 

te zadania, celem przeprowadzenia zamówienia publicznego, nastąpiły zmiany          

w wysokości, w kwotach tych zadań na łączną kwotę, którą podałem czyli 13.737 tys. 

Są to następujące zadania: 

- przebudowa ulicy Spacerowej – etap II zwiększenie o 2.775 tys. 

- przebudowa skrzyżowania ulicy Kartuskiej z ulicą Nowatorów – zwiększenie     

o 1.445 tys. 
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- przebudowa skrzyżowania ulic Świętokrzyska – Platynowa – Małomiejska – 

2.502 tys. 

- przebudowa mostu drogowego nad zewnętrzną fosą Twierdzy Wisłoujście – 

zwiększenie o 1.300 tys. 

- modernizacja wiaduktu nad torami PKP w ul.Braci Lewoniewskich – 3.665 tys. 

wzrost 

- i przebudowa sieci tramwajowej w ul.Marynarki Polskiej – wzrost o 4.950 tys. 

W odniesieniu do ostatniego zadania przebudowy sieci torów tramwajowych 

chciałem wyjaśnić, że zadanie to jest finansowane jako przebudowa Marynarki 

Polskiej z funduszy europejskich, jednakże w zakresie zadania rzeczowym nie 

było modernizacji odcinków prostych torowisk. W momencie otrzymania 

subwencji drogowej z Ministerstwa Infrastruktury zdecydowaliśmy aby zwiększyć 

środki na tym zadaniu i dokonać pełnej modernizacji torowisk tak aby                  

ul. Marynarki Polskiej po zakończeniu tego projektu była ulicą całkowicie 

zmodernizowaną, czyli odcinki proste a jako oddzielny projekt oczywiście część 

europejska, czyli drogowe i wszystkie rozjazdy. Pozostałe wzrosty wynikają ze 

wzrostu cen materiałów budowlanych tzn. wzrost VAT-u i istotny  wzrost kosztów 

stali jako materiału budowlanego. Jeśli mamy rozpocząć zadania w tym roku          

i upoważnić Dyrektora ZDIZ do zaciągnięcia zobowiązań czyli ogłoszenia 

przetargów, niezbędna jest zgoda Rady na zwiększenie środków w roku 2006. 

Skąd te środki pochodzą? Otóż nie ruszaliśmy żadnych zadań w WPI ze względu 

na to, że w najbliższym czasie przedłożymy Państwu projekt już nowego WPI na 

lata 2006-2010 i nie chcieliśmy tu dokonywać żadnych zmian w sensie 

przesuwania, manewrowania zadaniami. Zwiększenie o 13 mln wynika z wstępnej 

analizy prognozy finansowej na 2006 rok i wg opinii Wydziału Finansowego ta 

kwota 13 mln całkowicie mieści się w prognozowanym wzroście środków 

inwestycyjnych na rok 2006. Dziękuję bardzo. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Rozwoju Przestrzennego wspólnie z Komisja ds.WPI opiniowały pozytywnie. 

Opinia Komisji Kultury – pozytywna. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – 

opinia pozytywna. Komisja Samorządu i Ładu Publicznego również opiniowała 

pozytywnie. 
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radny CZESŁAW NOWAK 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Ja nie jestem przeciwny tej uchwale, wręcz popieram ją z całą stanowczością. 

Chciałbym jednak zwrócić uwagę na dwa elementy. Jeden – ten na Marynarki 

Polskiej, gdzie powinno się prowadzić remont ulicy i równocześnie tory kolejowe, i to 

jest racjonalne ale w drugim przypadku przy remoncie wiaduktu Braci Lewoniewskich 

trzeba by było zapisać jak najszybciej po wyremontowaniu tego wiaduktu,  remont 

ulicy Jana Pawła II i likwidację targowiska, które tam nielegalnie istnieje. To aż się 

prosi. Czy nam się musi stać katastrofa tak jak z wiaduktem Lewoniewskich, 

żebyśmy przystąpili do remontu ulicy Jana Pawła II? Przecież ten skrawek miasta, 

ten skrawek Zaspy jest hańbą miasta. Ja upominam się o to, żeby przyspieszyć 

skoro mamy milion złotych na projekt remontu tej ulicy, to aż się prosi, żeby 

przyspieszyć w następnych latach remont a nie czekać do 2009 roku. Dziękuję 

bardzo.  

 

radna MONIKA TOMASZEWSKA 

Również chciałabym wesprzeć głos pana Czesława Nowaka tym bardziej,                

że w poprzednim projekcie budżetu zarezerwowano w ramach tej nadwyżki, która 

powstała, 100 tys.zł na przygotowanie dokumentacji. Skoro wyasygnowano kwotę na 

przygotowanie dokumentacji, czy racjonalnym jest utrzymanie w tak długim 

horyzoncie czasowym realizację samej inwestycji i rację ma pan Czesław Nowak, że 

będzie po prostu Zaspa wyglądała w ten sposób, że wiadukt, który się zawalił 

zostanie wyremontowany a ulica, która straszy, w dalszym ciągu będzie straszyła.       

I chcę tutaj jak najbardziej pana Czesława wesprzeć, jestem radną z tej dzielnicy        

i prosiłabym o rozważenie przesunięcia tej inwestycji wcześniej, właśnie z uwagi na 

przygotowaną dokumentację. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Ja w tej samej sprawie ale mnie się wydaje,  że myśmy przeznaczyli w tym roku 

milion bo jeszcze raz z prezesem spółdzielni zrobiliśmy wniosek na upartego, będzie 

dokumentacja i nie wyobrażam sobie, żeby w następnych latach nie było jej 

realizacji. Proszę tylko potwierdzić, czy po sporządzeniu dokumentacji za te 

pieniądze, które zostały w zmianach budżetowych wprowadzone, będzie                   

w następnym roku kontynuacja, czy są może przeszkody z tego tytułu,                      

że właścicielem tego gruntu jest w części spółdzielnia i w części firma niemiecka, 
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która będzie usuwała właśnie to targowisko. Czy te przyczyny zostaną już usunięte         

i będzie można w przyszłym roku realizować po projekcie, czy to są przyczyny te 

zewnętrzne, z których wtedy radni by musieli bardzo interweniować może nawet        

u tego nowego właściciela gruntu, żeby jednak przyspieszył te różne działania. 

 

radny WŁADYSŁAW ŁĘCZKOWSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Ja jestem tak samo za tym jak moje koleżanki i koledzy z okręgu wyborczego nr 5, 

żeby te pieniądze się znalazły. Tylko jeszcze raz powtarzam, kiedy składaliśmy 

wnioski i przyjmowaliśmy plan wieloletni, inwestycyjny, kiedy dyskutowaliśmy,          

że powinna nastąpić poprawka w planie wieloletnim i wpisana ul. Jana Pawła II do 

realizacji, to wtedy normalnie Klub Platformy Obywatelskiej zagłosował tak jak była 

zrobiona uchwała dotycząca wieloletniego planu inwestycyjnego, tylko pan Nowak, 

pani Gosz  i ja upieraliśmy się. Rzeczywiście to jest nie do przyjęcia to co dzisiaj tam 

się dzieje i co widać. Jeżeli mówimy o nazwie Jana Pawła II i o tym nazwisku, i o tej 

godności człowieka, to miasto powinno się wstydzić a zwłaszcza wstydzić się 

powinien pan Prezydent i jego ludzie z Urzędu Miejskiego.  

 

radna ZOFIA GOSZ 

Jeszcze krótko chciałam przekazać. Ze mną rozmawiał pan prezes spółdzielni, jak 

składaliśmy teraz wniosek powtórny, i powiedział, że mam prawo przekazać, że ten 

grunt spółdzielczy, który będzie potrzebny na drogę przy ul.Jana Pawła II, jest           

w stanie przekazać za darmo nawet, nieodpłatnie, tylko żeby przyspieszyć 

maksymalnie i niniejszym to przekazuję. Prezes Gajcy upoważnił mnie do 

przekazania tej informacji. Dziękuję. 

 

radny JERZY ADAMSKI 

Ja żeby zrozumieć tą całą dyskusję to prosiłbym koleżanki i kolegów z Zaspy żeby 

sformułowali jakieś wnioski, bo ja rozumiem że jeżeli chcą wprowadzić, przyspieszyć                 

Jana Pawła II to trzeba by było coś opóźnić i chciałbym wiedzieć czyim kosztem, bo 

ja np. nie chciałbym żeby to się odbyło kosztem Spacerowej itd.  

 

radny CZESŁAW NOWAK 

Chciałbym wyjaśnić dla pana radnego Adamskiego, że nam nie chodzi                       

o dokonywanie jakichkolwiek poprawek, korekt w tym projekcie uchwały. Nam chodzi 

o to, żeby w planie na rok przyszły, czy rok 2007 ująć, przyspieszyć remont ulicy 
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Jana Pawła II. Z jakich środków w tej chwili trudno powiedzieć ale ja zwracam się        

o wzięcie pod uwagę przyspieszenia tego remontu, nic więcej. Generalnie uważam 

ten projekt uchwały za słuszny i pożyteczny, i nie chcę wprowadzać żadnych 

poprawek do tego projektu uchwały. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Poproszę pana Prezydenta Szpaka o wyjaśnienie. 

 

MARCIN SZPAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Ja chciałbym radnym bardzo podziękować za te uwagi, bo one będą pomocne przy 

formułowaniu propozycji nowego WPI, natomiast dzisiaj nie chcielibyśmy w ogóle 

otwierać dyskusji na temat zmiany czegokolwiek w planie inwestycyjnym, bo o tym 

dyskusja się rozpocznie we wrześniu de facto. Inwestycja związana z modernizacją 

czy budową nowej Jana Pawła II jest w tej chwili w przygotowaniu w Zarządzie Dróg    

i Zieleni. Oczywiście deklaracja, którą przekazała pani radna Gosz jest bardzo istotna 

i bardzo ważna dla przygotowania tej inwestycji, i ona na pewno tutaj zdynamizuje 

cały ten proces, natomiast dzisiaj, proszę Państwa, nie chcielibyśmy kontynuować tej 

dyskusji bo uchwała niniejsza, którą dzisiaj procedujemy ma na celu możliwość 

realizacji tych zadań, które są już w planie, ogłaszanie przetargów i rozstrzyganie 

przetargów, które są już w toku poprzez zabezpieczenie odpowiednio wyższych 

kwot. Dziękuję bardzo. 

 

radna MARIA MAŁKOWSKA 

Szanowni Radni. Ja bardzo szanuję wypowiedzi radnych z tego okręgu ale 

wprowadziliście inwestycję miesiąc czy dwa miesiące temu. Wymaga ona 

pozwolenia na budowę i dokonania przetargu, i pan dyrektor, przypuszczam, robi 

wszystko, żeby to przyspieszyć ale pewnych procedur nie ominie. I o czym my 

mówimy? Sprawa nie jest związana z tą uchwałą. Każdy z nas ma tego rodzaju 

problemy i nie porusza. Bardzo was proszę, żebyście jednak do tematu zawsze 

wracali. Dziękuję. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem tego 

druku 1590? 
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za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    3 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1355/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE ZMIANY PLANU INWESTYCYJNEGO MIASTA 

GDAŃSKA NA LATA 2005-2009 

     

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

4) UCHWAŁA W SPRAWIE UDZIELENIA 

PEŁNOMOCNICTWA KOORDYNATOROWI ZESPOŁU 

RADCÓW PRAWNYCH  (DRUK NR 1585) 

 

DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gdańska 

Proszę Państwa, w projekcie uchwały chodzi dokładnie o udzielenie pełnomocnictwa 

przez Wysoką Radę panu Markowi  Szóstakowskiemu, żeby reprezentował Radę 

przed sądami administracyjnymi tam gdzie uchwały Rady są zaskarżane. Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja wiodąca Samorządu i Ładu Publicznego opiniowała pozytywnie                    

z poprawkami.  
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DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gdańska 

Komisji chodziło o to, żeby dopisać, że pełnomocnik składa sprawozdanie                  

z działalności objętej pełnomocnictwem raz do roku oraz na każde wezwanie Komisji 

Samorządu i Ładu Publicznego. 

Proszę Państwa, Wysoka Rada dokładnie wie, że zawsze Prezydent i jego służby na 

każde wezwanie komisji składają sprawozdanie. Uważam, że ten zapis po prostu nie 

musi być. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Poproszę jeszcze pana mecenasa Bodakowskiego, żeby przekazał Radzie 

informację, czy to jest zgodne z prawem. Poprosimy jeszcze o taką opinię. 

 

ANDRZEJ BODAKOWSKI – radca prawny 

Tak jak została sformułowana ta poprawka to ona nie może być przegłosowana 

przez Wysoką Radę dlatego, że gdybyście Państwo przegłosowali tą poprawkę to 

tekst uchwały po przyjęciu tej poprawki brzmiałby w sposób następujący: 

§ 2, § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia – pełnomocnik składa 

sprawozdanie.... 

a jednocześnie w dalszym ciągu ta uchwała miałaby § 2, który mówi: Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Byłoby tu legislacyjne niedogranie. Trzeba by było najpierw nadać nową numerację. 

W tym kształcie Państwo poprawki przegłosować nie możecie. Ta uchwała nie 

miałaby po prostu brzmienia,  a po drugie ta uchwała, która została przygotowana, 

ona jest uchwałą typowo proceduralną. To jest udzielenie pełnomocnictwa. Tutaj 

jeszcze dodawać jakieś dodatkowe rygory, to wydaje mi się, że ze względów 

legislacyjnych jest rzeczą niepotrzebną, tym bardziej, że przecież sprawozdanie         

z działalności Prezydenta macie Państwo w każdym czasie, bo tak naprawdę to 

będzie sprawozdanie z działalności nie Szóstakowskiego jako koordynatora ale          

z działalności Prezydenta. W każdym czasie możecie Państwo o to wystąpić, 

natomiast uważam, że nawet gdyby ta poprawka była sformułowana legislacyjnie       

w sposób poprawny to ona nie pasuje do tej uchwały, która jest uchwałą typowo 

dającą pełnomocnictwo. Dziękuję bardzo. 
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radny ALEKSANDER ŻUBRYS – Przewod.Komisji SiŁP 

Wysoka Rado. Komisja sformułowała tą poprawkę mając na względzie to, że na 

posiedzeniu uczestniczył przedstawiciel Prezydenta i uważaliśmy, że jest to sprawa 

oczywista. Nie bawiliśmy się w jakieś specjalne zawiłości. Był to wniosek zgłoszony 

przez członka Komisji, który Komisja przyjęła a intencja tegorocznego sprawozdania 

była taka, że kwestionowanie uchwał Rady Miasta następuje tylko wyjątkowo, więc 

uznaliśmy, że dobrze by było gdyby sprawozdanie z takich właśnie spraw w układzie 

rocznym było przedkładane Radzie. Ja tylko mówię o pewnych intencjach, jakimi się 

kierowała Komisja. Oczywiście możemy tu nie kruszyć kopii o tą sprawę bo zawsze 

możemy poprosić Prezydenta albo pełnomocnika o sprawozdanie ale chcieliśmy dać 

temu wyraz w uchwale właśnie. Dziękuję. 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Wydaje mi się, że tu naprawdę nie ma o co kruszyć kopii, nie rozumiem stanowiska 

przeciwnego tej poprawce, ona jest oczywista. Jeżeli udzielamy komuś 

bezwarunkowo stałego upoważnienia to chyba jest oczywiste, że od czasu do czasu 

chcemy sprawozdanie z jego działalności. Podobnie rzecz się ma z uchwałami,           

z kompetencjami czy rzecznika praw, czy paru innych osób, które takie upoważnienie 

otrzymują. Przecież to jest naturalne, że mocodawca, który udziela pełnomocnictwa 

chce wiedzieć jakie są efekty udzielenia tego pełnomocnictwa, jak się wywiązuje. 

Powiem więcej, Komisja mówiła także i o tym, że przecież jeżeli się okaże, że 

sposób, nazwijmy to, z tego sprawozdania, że w wyraźny sposób widać jakieś 

szczególne, zbyt duże ilości błędnych uchwał, które np. jeden z wydziałów składa, no 

to komisja i radni mają też tutaj pole do tego aby w szczególny sposób być 

ostrożnym przy uchwalaniu tego typu uchwał. Mówimy tu o powadze organu 

legislacyjnego jakim jest Rada Miasta i mówimy tu o tym, że mocodawca chce 

wiedzieć co się dzieje z jego upoważnieniem i nie widzę żadnego problemu w tym 

aby w takiej uchwale, w takim upoważnieniu, zwłaszcza jeśli ono jest w formie 

uchwały, rzeczywiście taki punkt się zawarł. 

 

ANDRZEJ BODAKOWSKI – radca prawny 

Panie Przewodniczący, w jakim kształcie mamy przegłosować tą poprawkę? 

Z uwagą: należy dopisać § 2/ § 3 – Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia- 

- pełnomocnik...... ?  
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Przecież tego nie da się wpisać do treści projektu, który jest przedłożony. Musimy 

głosować konkretny zapis w konkretnych paragrafach, natomiast ja zgadzam się        

z panem i rozumiem intencje, że czy to Komisja Samorządu i Ładu, czy też inne 

komisje, bo najprawdopodobniej, najczęściej będzie to dotyczyło uchwał dotyczących 

planów zagospodarowania przestrzennego, tak mi się wydaje, albo edukacyjnych, 

patrząc tutaj na praktykę, mogą zażądać rzeczywiście w każdym czasie wyjaśnienia 

co się dzieje i mogą też zażądać zestawienia rocznego. Nie bardzo wiem jak mamy 

przegłosować ten zapis w tej treści. Ten zapis jest ponadto niepotrzebny, ponieważ 

te kompetencje Państwo macie, a to jest czysta uchwała dająca pełnomocnictwo 

konkretnej osobie. 

 

radny ALEKSANDER ŻUBRYS – Przewod.Komisji SiŁP 

Może tam nastąpiło niefortunne sformułowanie, ale chodziło o poprawkę. W opinii 

jest zapis: z uwagą. 

Jeśli są takie dylematy to może w formie autopoprawki by Prezydent przyjął te zapis     

i sprawa byłaby załatwiona. 

 

DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gdańska 

Wpisanie tego punktu nie ma żadnego znaczenia, ale on musi być poprawnie 

sformułowany. Jeżeli nawet komisja sama przegłosuje wniosek, że co roku ma 

składać i na każde wezwanie sprawozdanie koordynator, ten wniosek trafi do 

Prezydenta, to i tak będziemy to robić. Czy będzie to w uchwale, czy nie będzie tego 

zapisu w uchwale, to dużego znaczenia nie ma. Mecenas cały czas mówił, że chodzi 

o poprawność sformułowania zapisu.  

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Szkoda, że nie ma tu Prezydenta Adamowicza, bo on takimi bzdurami, mimo 

wszystko, by się nie zajmował. Kiwnąłby głową, że tak i żeby się nie przejmować. 

Problem jest bardzo prosty i nie rozumiem Państwa uporu. Skoro nie ma to 

znaczenia to nie wiem po co się upieracie. Dla nas znaczenie ma, bo my jesteśmy 

mocodawcą i mamy prawo napisać tam co chcemy. Chodzi o dopisanie § 2 o treści 

wskazanej, że tenże pełnomocnik co roku przedstawia sprawozdanie ale jako że 

bywają rzeczy szczególnej wagi, jest też dopisek, że także na każdorazowe 

wezwanie i nie trzeba zawracać głowy Prezydentowi, on to z urzędu w ramach 

pełnomocnictwa musi robić. Druga rzecz, chodzi o to aby obecny § 2 czyli :Uchwała 
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wchodzi w życie z dniem itd..   miał numer 3. To jest oczywista kolejność i to jest cała 

filozofia tej poprawki.  

 

DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gdańska 

Panie Przewodniczący, mamy już sformułowaną autopoprawkę i niniejszym ją 

zgłaszam. Autopoprawka brzmi: Dotychczasowemu § 2 nadaje się numer § 3, 

natomiast wprowadza się § 2 o brzmieniu: „Pełnomocnik składa sprawozdanie           

z działalności objętej pełnomocnictwem raz do roku oraz na każde wezwanie Komisji 

Samorządu i Ładu Publicznego”. Dziękuję. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Żądanie a nie wezwanie bo wzywać mogą tylko organy jak policja i inne. 

 

DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gdańska 

Oczywiście „na żądanie”. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Jeszcze z poprawką, którą wniosła pani Zofia Gosz „na żądanie” , nie „na wezwanie”. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  druku 1585 z autopoprawką, którą 

usłyszeliśmy przed chwilą? 

za   -  23 

       przeciw   -    1 

       wstrzymało się  -    3 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1356/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE UDZIELENIA PEŁNOMOCNICTWA 

KOORDYNATOROWI ZESPOŁU RADCÓW PRAWNYCH  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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5) UCHWAŁA W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO 

PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

POLANY LEŚNEJ SREBRNIKI W MIEŚCIE GDAŃSKU  

(DRUK NR 1423) 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Rozwoju Przestrzennego jest pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1423? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    1 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1357/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO POLANY 

LEŚNEJ SREBRNIKI W MIEŚCIE GDAŃSKU   

     

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
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6) UCHWAŁA W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO 

PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

OLIWA GÓRNA – PAS PRZYKOLEJOWY W MIEŚCIE 

GDAŃSKU  (DRUK NR 1459) 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Rozwoju Przestrzennego jest pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1459? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    1 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1358/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA 

GÓRNA – PAS PRZYKOLEJOWY W MIEŚCIE GDAŃSKU   

     

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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7) UCHWAŁA W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO 

PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

OLIWA DOLNA REJON ULIC CHŁOPSKIEJ I OBROŃCÓW 

WYBRZEŻA W MIEŚCIE GDAŃSKU  (DRUK NR 1586 

+autopoprawka) 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu wraz z autopoprawką. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Rozwoju Przestrzennego jest pozytywna. 

 

radny CZESŁAW NOWAK 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Myślę, że niewiele jest planu zagospodarowania przestrzennego w Gdańsku, który 

budziłby tak żywe zainteresowanie radnych szczególnie z tej części dzielnicy, czy       

z tego okręgu wyborczego jak plan zagospodarowania przestrzennego ulicy 

Obrońców Wybrzeża. Ja z panem Łęczkowskim mieszkamy chyba na Przymorzu 

najdłużej bo ja 1969 roku mieszkam tuż przy ulicy Dąbrowszczaków za falowcem. 

Kiedy wprowadzałem się był to pierwszy budynek w tym rejonie miasta Gdańska, nie 

było jeszcze Obrońców Wybrzeża, w związku z tym kiedy budowano Obrońców 

Wybrzeża teren po drugiej stronie zostawiony był do celów usługowo-handlowych, 

rekreacyjnych itd. Cały ten pas wzdłuż ulicy Obrońców Wybrzeża od ponad 35 lat był 

zaplanowany pod tego typu inwestycję. Oczywiście dobudowywano mieszkania, ale 

ten teren zostawiono w takim stanie, że teraz dopiero on znajduje jakby swoich 

chętnych do zagospodarowania. Chciałbym Państwu powiedzieć rzecz ważną, mnie 

się wydaje, że ten fragment Przymorza powinniśmy my tutaj jako radni pozwolić 

zagospodarować i zabudować ale tak, żeby świadczył o nowoczesnym 

projektowaniu, o nowoczesnej funkcji Przymorza, tego terenu. Dla mieszkańców 

Gdańska, Przymorza żeby on był terenem przyjaznym a jednocześnie pokazanym, 

że potrafimy ładnie, rozsądnie, z pożytkiem dla mieszkańców zabudować. Dlatego 

też ja znając sytuację prawną tego budynku, że od  1994 czy 1995 roku został on 

sprzedany temu kontrahentowi, do tej pory on nie mógł tego zbudować, mimo że się 
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zobowiązywał w takiej czy innej formie, powinniśmy mu dać możliwość zabudowy. 

Prace nad projektem planu trwały na przestrzeni ładnych paru lat, były anulowane      

i to z winy strony polskiej, bądź to z winy parlamentu, bądź z winy Rady Miasta te 

plany nie zostały uchwalone. Jeżeli nasz kontrahent zdenerwował się i skierował 

sprawę do sądu, jeżeli my byśmy dzisiaj odrzucili ten projekt planu, być może że        

w niektórych sprawach jest on ułomny. Ja np. widzę wiele niedomówień jeżeli chodzi 

o rozstrzygnięcia przy ulicy Obrońców Wybrzeża, ich jezdnia, bo ten plan będzie 

wymuszał. Jeżeli dojdzie do realizacji tych osiedli, tych obiektów usługowych, to 

będzie wymuszał rozbudowę ulicy Zielonej Drogi. Zielona Droga nie ma odpływów 

kanalizacyjnych wód deszczowych i przy tym dużym ruchu, który tam może nastąpić, 

występuje ze strony miasta dalsze zobowiązanie szybkiej budowy Zielonej Drogi.     

To nie ulega dla mnie wątpliwości. Byłem na 2 komisjach, gdzie kłócono się              

o wielkość dachu, architekturę dachu i inne szczegóły. Wiem jak trudno taki plan 

przyjąć przy takich założeniach i wymaganiach jakie ma inwestor. Ja będę głosował 

za z całym przekonaniem, że mieszkańcy Obrońców Wybrzeża i Przymorza czekają 

na zagospodarowanie tego terenu ale oczekują na sensowne, mądre pod względem 

architektonicznym i urbanistycznym rozwiązania, które pozwoliłyby mieszkańcom 

kontaktować się z parkiem nadmorskim, jak również z morzem. W tym duchu, przy 

pozwoleniach na budowę, przy dość szerokich możliwościach tego planu, 

oczekiwałbym od władz miasta, żeby nadzorowały przy wydawaniu pozwoleń na tego 

typu budowle, które będą funkcjonalne, nowoczesne i jednocześnie pod względem 

architektonicznym przyszłościowe. Dziękuję bardzo.  

 

 

radny MAREK GLINKA 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Jako prywatny przedsiębiorca mający jakiś tam mały sklepik od 15 lat wiem jakim są 

zagrożeniem duże sklepy i naprawdę jestem daleki od głosowania za blaszakami 

gdzie się dachy rozpadają, gdzie sufity odpadają, ale po przyjrzeniu się dokładnie 

planom zagospodarowania Leclerca, uważam, że jest to jeden z najmądrzejszych 

planów zagospodarowania, gdzie faktycznie cała infrastruktura i wszystko powstanie 

w przeciwieństwie do tego gdzie powstawały blaszaki i za tym nic nie powstawało. 

Uważam to za dość mądre posunięcie. 
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radny WŁADYSŁAW ŁĘCZKOWSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Tak jak powiedział pan Nowak i pan Glinka  ja też jestem za tym żeby coś na tym 

terenie wreszcie zrobić. Żebym nie musiał pisać bez przerwy interpelacji, zapytań kto 

za ten teren jest odpowiedzialny, za ten brud, za te chaszcze, za te pijackie meliny     

w krzakach itd. Jestem za, ale również proszę wziąć pod uwagę, że ja mieszkam      

w falowcu, w którym jest 1920 mieszkań na długości 800 metrów i szerokości niecałe 

20 metrów. I jeżeli ta cyfra nie przemawia do pana Glinki, do prezesów spółdzielni, 

którzy tutaj są radnymi, czy do ludzi, którzy mieszkają w podobnych blokach                

i o podobnym natężeniu ruchu, jakim jest ulica Obrońców Wybrzeża, to niech się 

naprawdę dobrze zastanowią nad czym dyskutują, o czym mówią i co chcą tej 

społeczności dać. Przy pomocy Wojewody, pana Szczyta i pana Prezydenta na ulicy 

Kołobrzeskiej gdzie ostatnio miało miejsce 16 wypadków, dobrze się robi, że się robi 

spowalniacze. 7 wysepek jest budowanych za duże pieniądze, żeby dać 

bezpieczeństwo ludziom na tej ulicy tj. od ulicy Chłopskiej do ulicy Dąbrowszczaków, 

a popatrzcie sobie i weźcie pod uwagę w jakiej odległości od ulicy Kołobrzeskiej są 

bloki i w jakiej odległości mieszkają ludzie, natomiast tutaj już nie mówię o bloku 

Chłopskiej 20, który powinien być szczególnie chroniony. Tak samo powinien być 

szczególnie chroniony falowiec czy to się komuś podoba, czy nie. Rozmawialiśmy     

z inwestorem w obecności Rady Nadzorczej, w obecności przedstawicieli 

społeczności spółdzielczej, zarządu i mówiliśmy czego oczekuje spółdzielnia od 

inwestora. W słownych wypowiedziach, gdzie w obecności radnych : pana Nowaka, 

wtedy jeszcze nie radnego pana Byczkowskiego, dzisiaj radnego, moim  i wielu          

innych mówiło się, że wszystkie uwagi spółdzielni zostaną przyjęte i zapisane.            

I dzisiaj jest dyskusja między inwestorem a panem Prezydentem i urzędnikami           

Urzędu, ale nie ma konkretnej notatki, zapisu, gdzie byłoby napisane, że 3 strony 

mianowicie inwestor, Prezydent i spółdzielnia uzgodniły wszystko na piśmie i to co 

jest zapisane, zostanie zrealizowane. To pan Prezydent daje autopoprawkę do pisma 

Spółdzielni i w każdym jednym punkcie mówi w ten sposób, że uwaga nie 

uwzględniona. To w końcu, proszę Wysokiej Rady, już nie mówię o sobie ale o tej 

społeczności, która tam mieszka, czy to tak po prostu jest, że te uwagi nie są 

uwzględnione. Uważam, że na dzień dzisiejszy jest konflikt interesów bo gmina 

sprzedała dla inwestora teren, inwestor nie może przez wiele lat realizować swoich 

zamierzeń, żąda odszkodowania od gminy i gmina dzisiaj idzie na każdy jeden układ. 

Jeżeli tak to ma być, to ja bardzo przepraszam. Chcę powiedzieć na zakończenie, 

panie Przewodniczący, albo ci ludzie, którzy naprawdę tam mieszkają, powiedzmy 



 48 

około 5 tys. ludzi w jednym bloku, z jednej strony jest zaplecze dla tego inwestora, bo 

tam będzie robiło zakupy, ale z drugiej strony mamy was głęboko w nosie kochani 

urzędnicy i panie Prezydencie. Tak ja to odbieram czy się panu to podoba, czy nie. 

Chciałem po prostu głosować za przyjęciem tego projektu, tej uchwały, bo myślałem, 

że wszystkie uwagi spółdzielni zostaną przyjęte. Niestety, jestem we władzach tej 

spółdzielni  i nie mogę tego zaakceptować, ponieważ nie zostały przyjęte te uwagi. 

Dziękuję. 

 

radny WŁODZIMIERZ BYCZKOWSKI 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. 

Zgadzam się oczywiście z moimi przedmówcami odnośnie konieczności 

zagospodarowania tego terenu. Faktycznie jest ten teren w chwili obecnej w stanie 

opłakanym i wymaga szybkiego zagospodarowania. To jest sprawa bezsporna. 

Jednocześnie z jednym z moich przedmówców nie bardzo bym się chciał zgodzić 

odnośnie tego, że z tego planu zagospodarowania wynika jego sensowność, dobre 

rozwiązanie itd. bo w zasadzie poza zabudową pierzejową od strony ulicy Obrońców 

Wybrzeża, poza umieszczeniem zapisu o piątej kondygnacji, inne zapisy nie mówią     

o tym, że tam może powstać coś wspaniałego. Natomiast przechodząc do rzeczy 

chciałbym zwrócić uwagę na dwie sprawy. Pierwsza sprawa, to co również 

podnosiłem na debacie, która miała miejsce i co było podnoszone bardzo mocno 

przez uczestników tej debaty na sprawy zgodności ze strefą ochronną ujęć wody. Co 

prawda tutaj przedstawiciele miasta zapewniają, że zgodność ta jest. Dzisiaj 

otrzymaliśmy również taką ekspertyzę wykonaną przez panią dr inż.Danutę 

Trokowicz, która zajmuje troszeczkę inne stanowisko, niemniej jednak chciałbym 

mieć tą pewność, że zapisy tego planu są zgodne ze strefą ochronną ujęć wody.      

Co prawda w autopoprawce Prezydent do tego również się ustosunkowuje ale nie 

chciałbym żeby zaskarżona uchwała została przez jakiekolwiek środowisko i uchwała 

ta zostałaby przegrana w drodze postępowania. Niewątpliwie w sposób znaczący 

wydłużyłoby to sprawę zagospodarowania tego terenu. 

Druga rzecz odnośnie konkretnie zapisów w tym planie zagospodarowania 

przestrzennego. Pierwsza rzecz – w pierwszej fazie kiedy były prowadzone dyskusje 

na temat koncepcji zabudowy, rozwiązań konkretnych, muszę przyznać,                  

że wyglądało to bardzo dobrze i pozytywnie podchodziłem do tego tematu. Chodzi 

przede wszystkim o rozwiązania komunikacyjne, które w pierwszej fazie mówiły          

o tym, że powstaną dwie nowe jezdnie ulicy Obrońców Wybrzeża, natomiast jezdnia 

ta, która w chwili obecnej jest będzie jezdnią serwisową, będzie obsługiwała 
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istniejące osiedle mieszkaniowe. Tu muszę powiedzieć, że w ostatnich rozmowach     

a szczególnie w debacie, która miała miejsce w Biurze Rozwoju Gdańska, 

przedstawiono koncepcję, która jest w ogóle nie do przyjęcia, gdzie mniej więcej do 

drogi dojazdowej KD80, jeżeli dobrze mówię, miałyby być dwie jezdnie w obu 

kierunkach natomiast dalej pozostaje jedna jezdnia aż do ulicy Czarny Dwór czy do 

ulicy Dąbrowszczaków. Jest to rozwiązanie nie do przyjęcia i pokazało się ono 

dopiero w ostatnim czasie. Również sprawa komisariatu policji była bardzo mocno 

podnoszona. We wstępnej fazie były niemalże uzgodnienia, że ten komisariat policji 

powstanie. Również na jednej z sesji Prezydent Miasta Gdańska powiedział: będzie 

uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego, będzie komisariat policji na 

Przymorzu. Na dzień dzisiejszy jest to sprawa wątpliwa. Tu chciałbym się odnieść     

do niestety nieprawdy, którą przedstawił pan Dyrektor Piskorski. Spółdzielnia 

Mieszkaniowa nie występowała o likwidację dojazdu do szkoły od ulicy Jagiellońskiej. 

Spółdzielnia występowała o to, żeby nie było tego przelotu do projektowanej ulicy 

KD80. W związku z tym, że czas się kończy, chciałbym zwrócić uwagę na załącznik 

nr 3 do proponowanej uchwały, który jest integralną częścią uchwały i chciałbym 

otrzymać odpowiedź odnośnie rozwiązań komunikacyjnych i ich finansowania.          

W karcie terenu nr 06 KD82 teren ulicy zbiorczej, odcinek ulicy Obrońców Wybrzeża 

do ulicy Chłopskiej, realizacja – finansowanie z budżetu gminy, chciałbym się 

dowiedzieć kiedy ta realizacja będzie, gdzie to jest zapisane w WPI i na jaki rok jest 

ta inwestycja przewidziana. Również KD80 – droga wewnętrzna w tym momencie, 

zapis jest: realizacja finansowana z budżetu gminy i chciałbym się dowiedzieć           

z jakich środków i kiedy będzie to finansowane z budżetu gminy. Jest również zapis, 

że jest możliwość porozumienia z inwestorem, w związku z tym chciałbym się spytać 

czy są takie porozumienia, w jakich inwestor będzie partycypował w tych kosztach      

i uważam, że należałoby przystąpić do głosowania nad projektem uchwały                

w momencie kiedy będziemy znali jakie są porozumienia między gminą a inwestorem 

i w jaki sposób będą zrealizowane te przedsięwzięcia, o których wcześniej mówiłem. 

Dziękuję. 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Trochę boję się zabierać głos, bo kiedy w drugiej kadencji walczyłem z HIT-em, który 

miał tam powstać, to po przyjęciu przez TESCO zbudowano mi go prawie przed 

nosem jak się przeprowadziłem. W tej chwili ma tam powstać LECLERC, więc jak 

uda nam go zwalczyć, to znowu, jest jeszcze jar niedaleko mnie, nie zniszczony 
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przez miasto i absurdalne inwestycje, bo drugi, który jest, to będzie TESCO właśnie 

tam zbudowane. Obawiam się tego, że jakąś reakcją może być takie działanie.        

Ale poważnie, proszę Państwa, przykład Macro Cash and Carry ciągnący się przez 

kilka lat przy Czarnym Dworze wskazał, że nawet w sytuacjach, które wydawały się 

bez wyjścia, są wyjścia i można je rozwiązać. Ten przykład dla mnie, jako że już ta 

kadencja męczy się z tym planem kolejny raz a poprzednia także, wskazuje na to, że 

jedynym sposobem wyjścia ze strony miasta jest tak naprawdę zgoda na wszystko 

cokolwiek mu się dyktuje. Oczywiście za chwilę Państwo powiedzą, że nie, ale            

z planu to nie wynika. Mówi się tu o komisariacie, który miał powstać 20 lat temu ale 

nie to, że on będzie, tylko że może być bo plan to dopuszcza, a to są dwie różne 

rzeczy. Mieszkańcy chcą komisariatu a nie możliwości jego zbudowania bo nagle się 

okaże, że te miejsce gdzie mógłby ewentualnie być komisariat, będzie zabudowane 

domami albo co gorsza następnymi sklepami, chociaż przy Leclercu pewno nie 

będzie żadnego samobójcy. Z drugiej strony 20 ponad lat mieszkańcy czekają na 

drugą nitkę Obrońców Wybrzeża. Wstępne rozmowy ze spółdzielnią, jeśli dobrze 

pamiętam, były takie, że obecne Obrońców Wybrzeża będzie drogą jakby 

wewnętrzną serwisową, natomiast zostanie zbudowane nowe Obrońców Wybrzeża 

4-pasmowe czyli po 2 w każdą stronę. W tej chwili mówi się już tylko o zbudowaniu 

drugiej podwójnej nitki, ale proszę Państwa, ta nitka ze względu na natężenie ruchu 

jest potrzebna i bez Leclerca. My po raz kolejny stajemy na głowie, zamiast robić coś 

z głową. Ja polecam, proszę jechać do Poznania, w Polsce się tak buduje, ja byłem 

tam w szczerym polu olbrzymia ilość dróg, infrastruktury, zanim jeszcze jakakolwiek 

inwestycja tam weszła, czyli można budować zgodnie z rozsądkiem                             

i właściwymi zasadami budownictwa. Jeżeli my tego nie robimy, chcąc przerzucić 

część pieniędzy czy część inwestycji na inwestora, to miejmy chociaż minimum 

deklaracji a nie potem znowu się będzie wykręcał, przepraszam za kolokwializm, 

sianem i mówił, że czegoś tam nie zostało spisane, że on nie jest zobowiązany,       

że co prawda była rozmowa no ale itd.itd. Więc, proszę Państwa, skoro w Spółdzielni 

Przymorze mieszka 45 tys.ludzi to jest tyle ile obok ma miasto Sopot. 45 tys.ludzi  to 

jest 10 % mieszkańców Gdańska i dzisiaj wrzutka na pół godziny przed sesją 

autopoprawki jest taka: nie uwzględniono, nie uwzględniono. Trzeba mieć odwagę, 

żeby tak traktować tych mieszkańców, przyznaję się bez bicia, albo nie wiem 

samozaparcie, a może jest to po prostu głupota a na pewno brak szacunku dla nich    

i to zarzucam właśnie Państwu, że w taki sposób prowadzicie swoje plany. Jeżeli te 

plany są męczone od kilku lat i od kilku lat jest wokół nich konflikt, i tak naprawdę nie 

podjęto prób porozumienia a z tego co słyszałem jest blisko do tego porozumienia, 
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chociażby takie czy inne uwzględnienie przedstawicieli prawnego, formalnego             

i  rzeczywistego,  45 tys. gdańszczan jakim jest Spółdzielnia Przymorze no mogłoby 

spowodować to, że ten plan zostanie uchwalony z bólem, bo to jest taki zgniły 

kompromis trochę, zwłaszcza dla mieszkańców ale jednak zostanie. Jaka jest 

przeszkoda żeby usiąść w tej chwili do stołu ze Spółdzielnią, z miastem                       

i z inwestorem i doprowadzić do podpisania pewnego porozumienia, oświadczenia, 

zobowiązania co do tego jak ma to wyglądać. Już ten miesiąc nas nie zbawi w tej 

chwili. Czy nie lepiej byłoby to robić w zgodzie, niż znowu na siłę kolanem 

przepychać ten plan? Od kilkunastu lat powtarzam, że miasto nadal nie rozumie 

pewnej rzeczy. Nie rozumie, że z dwóch stron tego molocha stoją dwa  budynki,          

w których mieszka łącznie kilkanaście tysięcy ludzi. W Polsce większość gmin ma 

między 2 a 2,5 tys. mieszkańców, to są cztery gminy. Państwo fundują coś takiego 

kilkunastu tysiącom mieszkańców z samych falowców. To jest przerażające. Chcecie 

zrobić z 2 stron drogę wokół szkoły. To też jest przerażające. Szkoły, która jest 

jeszcze wiodąca w integracji. Przecież normalnie ręce opadają. Ja podważam przede 

wszystkim jedną rzecz, po raz kolejny bo nie chcę wracać do absurdalnej idei 

budowy marketu w osiedlach mieszkaniowych, w sypialniach miejskich, co jest 

jedynym ewenementem chyba na świecie i kompletną bzdurą ale jak już Państwo to 

forsują, to na Boga chociaż szanujcie elementarne zasady i obietnice, które ci ludzie 

mają od dziesiątek lat składane. Np. co do tego, że nadal nie ma infrastruktury 

powstałej tylko i wyłącznie potrzebnej bez Leclerca, a jak on powstanie to co? 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Ja mam kilka pytań, po prostu takich konkretnych, bo nie będę powtarzać tego co już 

tutaj wszyscy mówili. Na wstępie powiem, że swego czasu jak byłam jeszcze             

w Klubie Polskich Rodzin, to przedstawiciele Leclerca byli na posiedzeniu Klubu          

i przedstawiali nam zagospodarowanie tego terenu. W tym terenie była stacja 

benzynowa w tej całej zabudowie, natomiast tutaj pisze się, że wyłącza się stację 

paliw. Ta stacja paliw była wyraźnie wstawiona w ich projekcie, którym dysponowali. 

To po prostu była na żądanie miasta. Pytanie jest, czy jest tak jak tutaj jest napisane, 

że z wyłączeniem stacji paliw, czy tak jak było wstępnie nawet naciskane na Leclerc, 

żeby tam była zaprojektowana stacja paliw. Następna sprawa – rozmawiałam też ze 

Spółdzielnią Mieszkaniową, pan Nowak i Łęczkowski na pewno wiedzą więcej bo na 

spotkanie ze Spółdzielnią mnie nie dopuszczono bo inna opcja polityczna, i tak mi 

Spółdzielnia przekazała, czy wnioski Spółdzielni Mieszkaniowej w jakiś sposób 
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uwzględniono, jeżeli nie to czego nie przewiduje się uwzględnić w żaden sposób. 

Chcę powiedzieć, że jestem za tym co powiedział radny Sowiński. Trzeba się zebrać, 

siedzieć tak długo aż się pewne rzeczy uzgodni. Jak tyle ludzi, mieszkańców zacznie 

protestować ze Spółdzielnią włącznie, to nigdy Leclerc tego nie zbuduje. Jeżeli to 

pójdzie jeszcze do sądu, to również to przedłuży, a czy nam o to chodzi, żeby teren 

był jak najdłużej niezagospodarowany i żeby pieniądze wydawało miasto również na 

radców prawnych obsługujących ten proces? A odwołanie na pewno będzie. Czy nie 

można dostosować się do wniosków podstawowych, które składa Spółdzielnia i co 

mówią tutaj radni? Następnie chciałam zapytać o ulicę właśnie Obrońców Wybrzeża. 

Dlaczego nie może ona być w jednym ciągu tak jak ma to być na Zaspie ulica Jana 

Pawła II, że razem z zagospodarowaniem tego brzydkiego terenu obecnego, będzie 

budowana ulica, ponieważ Spółdzielnia w rozmowie telefonicznej głównie stawiała tę 

sprawę, że trzeba głównie to jest udrożnienie i rozszerzenie ulicy Obrońców 

Wybrzeża. Wyraził się do mnie prezes w ten sposób, że zagospodarować teren 

trzeba, tylko żeby z nami chciał ktoś rozmawiać i żebyśmy mogli wynegocjować 

wzajemne stanowisko, ponieważ jeżeli będziemy w ten sposób, że kto ma większą 

siłę i 1 głos przeważy, będziemy uchwalali takie plany, które budzą kontrowersje, nie 

u wszystkich oczywiście ale u części, to my działamy również na niekorzyść tego 

inwestora. On będzie dwa lata czekał aż procesy się rozstrzygną i wtedy zacznie 

ewentualnie budować a zielsko jak rosło tak będzie rosło. Druga sprawa – jeszcze     

z ekspertyzy proszę mi odpowiedzieć odnośnie hałasu. Tutaj w ekspertyzie dzisiaj 

nam włożonej do skrytki zewnętrznej wynika, że również miasto badało i hałas tam 

znacznie jest w tej chwili przekroczony bo jest 72 decybele. Dopuszczalność jest       

w dzielnicy mieszkaniowej, to musi być mierzone na ścianie budynku w odpowiedniej 

wysokości – 40 decybeli w dzień, w nocy a bodajże 50 decybeli, bo 40 w nocy to 

wiem na pewno a 40 decybeli hałasu jest dopuszczalnego w dzień. W związku z tym 

co z różnicą hałasu, jeżeli w tej chwili jest przekroczony hałas, to co będzie z 

hałasem, jak miasto widzi i kto za to zapłaci, ochronić mieszkańców od hałasu, który 

nie tylko jest hałasem ale powoduje szereg chorób nerwicowych, a nerwicowe 

powodują inne zupełnie choroby u ludzi a szczególnie u dzieci. Jeżeli te sprawy nie 

są już rozwiązane i nie są ustalone, o czym mówił chyba radny Byczkowski,  skąd, 

na co weźmiemy pieniądze i nie są one w wieloletnich działaniach miasta wykazane 

nam, to ja nie mogę zagłosować za, ale gdyby to wszystko było wyjaśnione, 

policzone i była odpowiednia debata przed Radą Miasta i były wzajemne 

uzgodnienia, porozumienia i nawet protokół rozbieżności spisany, to może bym           

i zagłosowała za.  Dziękują bardzo. 
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radna ELŻBIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZ  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Padło dość dużo argumentów mówiących o tym, że ten projekt powinien być 

odesłany do komisji, w związku z powyższym składam taki wniosek. Niezależnie od 

tego chciałabym i apeluję do władz Platformy by rzetelnie przygotowała radnym kilka 

istotnych spraw. Po pierwsze – wiemy, że hipermarkety powodują zmiany struktury 

zatrudnienia. Ostatnio miałam w ręku badania, które pokazują, że w ostatnim 

okresie, w momencie kiedy objął rządy pan Prezydent Adamowicz, wzrost 

bezrobocia w Gdańsku jest 5-krotnie wyższy. Jest pytanie: czy budowa kolejnych 

hipermarketów nie powoduje właśnie m.in. wzrostu takiego dużego bezrobocia? 

Drugie pytanie: rozmawiamy ciągle o budowie placówek handlowych 

wielkopowierzchniowych nie pytając naszych kupców, w związku z tym mam pytanie 

czy oni nie są partnerami w tego typu rozmowach?  Dlaczego nie mamy panie 

Przewodniczący, do pana zwracam się, propozycji debaty? Albo po partnersku 

traktujemy mieszkańców Gdańska i określone stowarzyszenia kupieckie, które 

powinny czuć się gospodarzami tego typu debaty a zezwalamy na organizowanie 

debaty z udziałem pana Bielawskiego, pana Grudy w Dworze Artusa dot. handlu 

detalicznego. To jest dla mnie kompletnie niezrozumiałe. Kto jest gospodarzem tego 

miasta i kto powinien temu miastu służyć? I tu mam duże wątpliwości,                       

że instrumentalnie traktuje się mieszkańców a chyba naszą podstawową rolą jest 

służyć miastu, służyć jego mieszkańcom i uwzględniać interesy gdańszczan. Przede 

mną moi przedmówcy mówili o skutkach jakie wywoła budowa tego kolejnego 

hipermarketu na konkretną dzielnicę mieszkaniową jaką jest Przymorze. Tego typu 

informacji nie mamy a więc znowu kontrowersyjna uchwała, która powoduje 

skłócenie wśród mieszkańców no i arogancję władzy, która nie licząc się ze zdaniem 

mieszkańców, podejmuje taką decyzję. I ostatnie moje pytanie – proszę mi 

powiedzieć czy rzeczywiście kiedy Leclerc kupował te działki, był plan 

zagospodarowania przestrzennego, bo to jest jedyny przypadek kiedy my w sądzie 

przegramy sprawę a my kompletnie takiej informacji nie mamy.  Straszy nas się 

jakimś wysokim odszkodowaniem. Ja chciałabym mieć jasność, powtarzam jeszcze 

raz, badania dotyczące bezrobocia, czyli jak to wpłynie na stan zatrudnienia, to jest 

pierwsze. Druga sprawa – infrastruktura drogowa, bo o tym nie mówimy, kiedy 

planujemy wybudowanie tam określonego systemu drogowego i jakie są koszty. 
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I trzecia sprawa – czy mamy stanowiska stowarzyszeń kupieckich, bo one w pewnym 

sensie odpowiadają za sieć handlową w mieście Gdańsku i też ma to wpływ na stan 

zatrudnienia w mieście Gdańsku. Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – PRZEWODNICZĄCY RMG 

Odpowiem tylko pani radnej, co do debaty dot. kupiectwa, przyszła pod koniec 

miesiąca taka prośba żeby się odbyła. Na dzisiejszej sesji datę podamy, bo                

z Klubami będzie spotkanie w przerwie i ustalimy taką datę, ale ona przyszła pod 

koniec miesiąca i proszę nie mówić, że już powinna była być. Nie było kiedy, byliśmy 

wszyscy na urlopach. Przyrzekam, że ta debata się odbędzie w miesiącu wrześniu,      

a ja tylko apeluję żeby jednak radni przyszli na tą debatę, bo wiele razy były debaty     

i sama pani wie jak z tymi debatami bywa. Natomiast czy my mamy zezwolić na to, 

żeby w Dworze Artusa coś się odbywało, czy nie, to nie będę komentował. 

 

Proszę Państwa są zgłoszone jeszcze osoby: pan Nikiel, Lisicki, Koralewski, 

Klimczyk i pani Grabarek. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za wnioskiem o zamknięcie listy mówców? 

za   -  18 

       przeciw   -    3 

       wstrzymało się  -    2 

 

radny RYSZARD KLIMCZYK 

Wróćmy jeszcze na chwileczkę do samego planu, jego zapisów. Otóż pan radny 

Nowak widzi coś w tym planie czego ja mimo kilkunastokrotnego przestudiowania 

tego planu, nie jestem w stanie się tam doszukać. Mianowicie pan radny Czesław 

Nowak widzi tam wymuszenie budowy 2-jezdniowej ulicy Obrońców Wybrzeża. 

Proszę Państwa, no nic bardziej błędnego. Owszem karty terenu zawierają zapis, 

który mówi, że obsługa terenu 001, czyli tego najważniejszego terenu, na którym 

powstanie obiekt handlowy, obsługa drogowa tego terenu od strony ulicy Obrońców 

Wybrzeża odbywać się będzie z 2-jezdniowej ulicy Obrońców Wybrzeża. Co to 

oznacza?  To oznacza tylko i wyłącznie tylko tyle, że jeżeli inwestor będzie chciał 

mieć obsługę drogową z tej ulicy, to do tego w tym miejscu gdzie będzie zjazd do 

hipermarketu, tam ulica musi być 2-jezdniowa. I słusznie podnosi pan radny 

Byczkowski, co zresztą zostało potwierdzone przez pana Dyrektora Piskorskiego na 

ostatniej Komisji, że de facto skończy to się tym, że 2-jezdniowa ulica Obrońców 

Wybrzeża będzie jedynie do tego małego skrzyżowania z drogą dojazdową 007, 
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oczywiście o ile w ogóle powstanie ten dojazd, ponieważ można sobie dodatkowo 

wyobrazić sytuację, że cała obsługa tego terenu drogowa, będzie następowała od 

fragmentu ulicy 007 czyli tego białego paseczka wewnątrz planu oraz ze strony ulicy 

Chłopskiej, ze zjazdu na prawy skręt, obok bloku Chłopska 20, jeżeli można prosić       

o pokazanie tego fragmentu, będę bardzo wdzięczny, ponieważ to jest fragment 

dosyć kluczowy dla tego planu. Innymi słowy mówienie, że ten plan wymusi budowę 

ulicy Obrońców Wybrzeża, to jest projekcja naszych wyobrażeń, to nie ma pokrycia 

w faktach. Ja przypominam Państwu, że sprawa zbudowania drugiej nitki Obrońców 

Wybrzeża, czy w ogóle wybudowania od podstaw ulicy 2-jezdniowej, to jest sprawa, 

o której rozmawiamy mniej więcej od roku. I od roku rozmawiamy z panem 

Prezydentem, pytamy się go czy są jakieś rozmowy z inwestorem, czy te rozmowy 

przybrały kształt jakiegoś porozumienia. Był czas na dogranie tych wszystkich spraw. 

Pan Prezydent wiedział, że to leży na sercu radnym i nie tylko radnym. To leży na 

sercu wszystkim, tymczasem efekt jest taki, że konkretów nie ma żadnych. Nie ma 

ani porozumienia, ani odpowiedniego zapisu w planie. Niech każdy sobie interpretuje 

to jak chce. Ja interpretuję to w ten sposób – miastu nie zależy na tym żeby na całej 

długości Obrońców Wybrzeża powstała 2-jezdniowa ulica. Takie są po prostu fakty. 

Druga sprawa – pan Dyrektor powiedział dużo o obsłudze komunikacyjnej,               

no właśnie a nie wspomniał pan Dyrektor przy okazji mówienia o problemie bloku 

przy ulicy Chłopskiej nr 20, o tym że tam jest właśnie planowany  i lokalizowany zjazd 

do tego terenu z ulicy Chłopskiej.  Śmiem twierdzić, biorąc pod uwagę, że to jest 

zjazd z ulicy Chłopskiej czyli z ulicy głównej, będzie to jeden z głównych zjazdów. 

Innymi słowy, mieszkańcy bloku przy ulicy Chłopskiej 20, będą narażeni na znaczne 

uciążliwości związane z obsługą komunikacyjną tego terenu. Tam będą dojeżdżali i 

klienci, a przede wszystkim tam będzie dojeżdżało całe zaopatrzenie do sklepu  

samoobsługowego i do galerii handlowej. Szkoda, że pan Dyrektor o tym nie 

wspomniał, ponieważ na Komisji z dyskusji wynikało, że był to jeden z głównych 

problemów tego planu. Kolejna sprawa, to są te zadrzewienia. Pan Dyrektor mówi, 

że plan wymusza pozostawienie starodrzewów. Bądźmy  panie Dyrektorze 

precyzyjni. Plan wymusza pozostawienie wartościowych drzew na tym terenie. Które 

drzewa będą wartościowe i czy w ogóle jakieś tam wartościowe drzewa się znajdą, to 

dopiero będzie rozstrzygnięte, więc nie mówmy, że ten plan przyjmuje zachowanie 

tego zadrzewienia.  I ostatnia sprawa – Szanowni Państwo trzy lata temu Rada 

Miasta Gdańska przyjęła Rezolucję. Ja przypominam, przyjęła ją głosami Platformy 

Obywatelskiej i Prawa i Sprawiedliwości. I ta Rezolucja miała dwa punkty. Pierwszy 

punkt mówił o tym, że ewentualnie powstający obiekt na tym terenie miał być 
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ograniczony do funkcji tylko i wyłącznie dzielnicowych. To była kontynuacja zapisu z 

poprzedniego planu zagospodarowania przestrzennego. Drugi punkt mówił o tym, że 

funkcją dominującą na tym terenie, czy integrującą tego terenu nie miał być wielki 

samoobsługowy sklep mogący przyjąć jednocześnie kilka tysięcy klientów, 

popularnie zwany hipermarketem. Nic z tych rzeczy nie zostało zachowane. Innymi 

słowy pan Prezydent Rezolucję mówiąc brzydko olał. Ja mam pytanie do kolegów      

z Platformy Obywatelskiej – czy zmienili stanowisko w sprawie Rezolucji i czy te dwie 

kwestie, za którymi wówczas głosowali, już nie leżą im na sercu? Dziękuję bardzo. 

 

radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Szanowni Radni. Ja może dodam swój punkt widzenia. Otóż lokalizacja na 

Obrońców Wybrzeża takiej spółdzielni jak Leclerc nie jest na pewno dobrą 

lokalizacją. To przedsięwzięcie nie będzie im przynosiło wielkich profitów z punktu 

widzenia biznesu, w związku z tym nie można liczyć na to, że oni będą inwestować    

w otaczającą ich infrastrukturę. Dlatego jeżeli dzisiaj wybudują ten obiekt jak 

najtańszym kosztem, bez zregenerowania ulicy Obrońców Wybrzeża to nigdy tego 

nie zrobią. A dzisiaj Obrońców Wybrzeża to jest dziura na dziurze łatana cały rok na 

okrągło i teraz na to się nałożą jeszcze dodatkowe ilości pojazdów. Ja bym się 

odniósł tutaj do stanowiska radnych Sopotu, którzy wykazują swoją mądrość na 

bieżąco i na dolnym tarasie Sopotu do głowy im nawet nie przyjdzie, żeby taki obiekt 

posadowić, no z wyjątkiem wielkiej Hali Widowiskowo-Sportowej, która ma przynieść 

Sopotowi profity i wokół ma generować dodatkowe zyski dla miasta. Natomiast co      

z tym Leclerc-iem?  Niestety, w środku osiedla, między wielkim ekranem jak falowiec 

i innymi wysokimi blokami gdzie ładnie echo się nosi dzień i noc, powstanie takie 

źródło hałasu i kurzu mega powiedzmy parking itd. Na pewno swojej ręki do tego nie 

przyłożę i swoim sąsiadom będę mógł patrzeć prosto w oczy, że opierałem się na 

doświadczeniu i mądrości radnych nie tylko mojego miasta ale również sąsiednich      

a zwłaszcza mniejszego miasta Sopotu. Dziękuję. 

 

radny MACIEJ LISICKI 

Słucham moich przedmówców ze zdziwieniem, ponieważ wygłaszają tezy zgoła 

nieprawdziwe. Nie wiem czemu ma to służyć. Przede wszystkim nie mówmy o tym, 

że lokujemy obiekt handlowy w środku osiedla, bo lokujemy obiekt handlowy             

w środku dzielnicy, dużej dzielnicy mieszkaniowej, kilkudziesięciotysięcznej. I tak to 

wynika z Rezolucji, jest to obiekt o charakterze dzielnicowym. Nie jest to obiekt, który 

będzie miał przeważającą funkcję marketową ponieważ hala sprzedażowa w takim 
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obiekcie zazwyczaj może mieć 8-9 tys. m2 a obiekt ma mieć 30 tys.m2, więc jest 

zasadnicza różnica i są inne proporcje powierzchni sprzedażowej w stosunku do 

dużej hali supermarketu. Nie mówimy o żadnym mega-parkingu, ponieważ to właśnie 

na mój osobisty wniosek poparty przez komisję aż 65 % miejsc parkingowych będzie 

zlokalizowanych pod budynkiem bądź w parkingu kubaturowym. A więc nie będzie 

żadnego mega-parkingu, żeby wiatr hulał w tym miejscu, bo to jest miasto, zabudowa 

śródmiejska. A tak swoją drogą przy okazji, to właśnie mieszkańcy okolicznych 

budynków dopominali się o budowę w tym miejscu m.in.właśnie umożliwienia 

parkowania ich samochodów, bo jak parkują samochody na Przymorzu to proszę 

przyjechać i zobaczyć. To takich parę uwag do głosów w miarę rozsądnych, 

natomiast przyznam szczerze,  tutaj mój gorący apel do pani radnej Grabarek, żeby 

następnym razem jak będzie zabierała głos nie mówiła głupot, bo 5-krotny wzrost 

bezrobocia w mieście Gdańsku za czasów rządów pana Prezydenta Adamowicza, to 

są jakieś bzdury kompletne, idiotyzmy, tego już nawet nie ma jak nazwać. Dziękuję. 

 

radny RYSZARD NIKIEL – WICEPRZEWODNICZĄCY RMG 

Co do prawdziwości tez czy nieprawdziwości, Wysoka Rado, ja bym prosił zwrócić 

uwagę na jedną rzecz. Otóż tutaj z punktu widzenia urbanistycznego, nie będziemy 

się spierać w środku dzielnicy, osiedla mieszkaniowego ale jednak w centralnym 

punkcie tej dzielnicy przy bliskim zapleczu mieszkaniowym lokuje się jednak obiekt 

handlowy parterowy. I teraz do tych członków komisji, parterowy ten dach jest tylko 

takim listkiem figowym, który ma to przesłonić. Jeśli to zastrzeżenie jest 

nieprawdziwe, to proszę mi pokazać dzieła urbanistyczne, opinie urbanistów, którzy 

mówią: tak, w takich miejscach trzeba umieszczać parterowe obiekty handlowe. 

Dlatego jest wtedy pytanie: co należy umieszczać np. przy obwodnicy? To wtedy 

mamy budować chyba kompleksy kilkupiętrowe, które mają różne funkcje usługowe, 

tak to należy rozumieć? Uważam, że z punktu widzenia urbanistycznego jest tutaj 

duży minus. Oczywiście można byłoby to zrekompensować przyjmując tego 

inwestora. Trudno jest taki jaki jest ale podchodzimy do tego jako miasto,                 

że stwarzamy szansę rozwojową dla tego osiedla, dla tej dzielnicy, czyli miasto 

opracowuje konkretny plan, projekt, z wpisami do WPI, z porozumieniem                    

z inwestorem i wtedy mieszkańcy wiedzą, tak 2-jezdniowa Obrońców Wybrzeża 

będzie w tym i w tym roku, tak komisariat będzie na pewno wybudowany w tym             

i w tym roku. A tego nie ma. Są tylko możliwości, czyli obietnice. To się powtarza ten 

model jak była dyskusja przy Chełmie. Miasto proponuje rozwiązania po najmniejszej 

linii oporu, który spełnia tylko oczekiwania w gruncie rzeczy inwestora, natomiast nie 
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spełnia aspiracji mieszkańców mieszkających w pobliżu. Dla mnie to jest 

marnowanie szansy inwestycyjnej, bo jeśli my wpuszczamy inwestora z takim 

projektem, to powtarzam, wtedy powinniśmy mu postawić wysoką poprzeczkę. 

Trudno, jeśli już wchodzisz to tak ale musisz zrobić na rzecz miasta to i to. Tego        

w tym przypadku nie spełniono. Stąd trudno oczekiwać, żeby nasz Klub poparł takie 

minimalistyczne, defensywne podejście do rozwoju miasta, tej dzielnicy, na zasadzie 

jest coś, chce coś budować, to niech buduje.  Dziękuję. 

 

radna ELŻBIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZ 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Słucham wypowiedzi pana Lisickiego z niepokojem. Taka reakcja jest nie na miejscu, 

natomiast ja zobowiązuję się dostarczyć te badania, które były prowadzone w tej 

sprawie, w związku z powyższym zaskoczę pana panie Lisicki bo jest taka 

pracownia, która takie badania przeprowadziła i to zależy jakiego rodzaju 

przyjmujemy parametry. Muszę powiedzieć, że byłam zszokowana bo usłyszałam to 

na wyjazdowym Zarządzie Regionu, gdzie właśnie tego typu informacje uzyskałam, 

że od 1998 roku 5-krotnie wzrósł poziom bezrobocia na terenie miasta Gdańska. 

Dostarczę tego typu dokument i bardzo się pan zdziwi panie Lisicki., ale wracam do 

zasadniczej kwestii. W związku z powyższym chciałam tutaj powiedzieć, że ciekawi 

mnie kiedy Platforma przedstawi nam WPI dot.drogownictwa na terenie miasta 

Gdańska, bo wszystkie tego typu inwestycje wymagają zmiany budowy dróg, czyli 

pewne inwestycje drogowe spadają, pojawiają się nowe inwestycje, które wynikają 

jakby chociażby z tego typu inwestycji. A więc WPI drogowe dla miasta Gdańska na 

10 lat bardzo by nam się przydało, bo wtedy byśmy wiedzieli jak naprawdę te drogi     

w mieście Gdańsku będą się rozwijały. Dzisiaj stan dróg w Gdańsku jest 

katastrofalny i widać chociażby w jakim trybie przyjęliśmy inwestycję dotyczącą 

budowy chociażby Błędnika. Druga sprawa to też chciałabym wiedzieć, czy nie lepiej 

najpierw przeprowadzić debatę o lokalizacji placówek handlowych a dopiero 

podejmować decyzje o planach zagospodarowania przestrzennego i lokowania tego 

typu placówek na terenie miasta Gdańska.  

Trzeci aspekt – stan bezrobocia. To jest system naczyń połączonych a my w sposób 

chaotyczny przyjmujemy tego typu plany i największym sukcesem tej kadencji będzie 

liczba hipermarketów, która powstała na terenie miasta Gdańska i to pokazuje 

poziom inwestycji w Gdańsku. To są jedyne inwestycje jakie są budowane na terenie 

miasta Gdańska. Taka niestety panie Lisicki jest ocena gdańszczan. Budujemy tylko 

hipermarkety i to są jedyne miejsca pracy, które przybywają ale jednocześnie nie 
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mówimy o tym ile miejsc pracy ubywa na terenie miasta Gdańska. Nikt takiej 

symulacji nie prowadzi i my jako radni takiej informacji nie uzyskujemy. To jest 

przerażające, w związku z powyższym jeszcze raz powtarzam, że proszę                   

o odesłanie tego druku do komisji. Chcę powiedzieć na koniec, że to co się dzieje     

w mieście Gdańsku przeraża mnie, ponieważ to jest tak jak wyprzedaż rodowych 

sreber, a więc wyprzedajemy atrakcyjne działki, sprzedaliśmy atrakcyjne firmy typu 

GPEC i to jest jedyna chyba zasługa Platformy Obywatelskiej na terenie miasta 

Gdańska a konsekwencje takich decyzji będą mieli gdańszczanie w kolejnych 

kadencjach. Dziękuję bardzo. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – PRZEWODNICZĄCY RMG  

Wyczerpaliśmy listę mówców. Chcę tylko zwrócić uwagę, że drogi i propozycje z tym 

wszystkim związane to chyba winien Prezydent i Radni robić a nie partie. Tak mi się 

wydaje. Padło szereg pytań. Proszę pana Dyrektora o udzielenie odpowiedzi. 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Cieszy mnie, że wszyscy Państwo zauważyli wieloletni stan braku 

zagospodarowania tego centralnego miejsca Przymorza i wyrażali Państwo 

zainteresowanie i potrzebą zabudowy i zagospodarowania tego terenu. W tym 

kontekście nie ma racji pan Przewodniczący Nikiel sugerując, że zabudowa tego 

terenu jest niezgodna z aspiracjami mieszkańców, ani także nie ma pan Nikiel racji 

sugerując, że zagospodarowanie tego terenu jest niezgodne z wiedzą urbanistyczną. 

Wprost przeciwnie, jest to jak najbardziej uznany powszechnie kanon, że w terenach 

mieszkaniowych, szczególnie w tak rozległych i ludnych, potrzeba zrealizować usługi 

obsługujące tę ludność i to co przez 40-50 lat dotąd nie zostało zrealizowane, teraz 

ma szansę być zrealizowane więc jest to element jak najbardziej celowy  i sensowny. 

Tak że względy suborbanizacji, która grozi w przypadku lokalizacji takich obiektów na 

peryferiach, jest przez współczesną urbanistykę negowane czyli tutaj działamy 

zgodnie z kanonami urbanistyki. Drugim elementem, który Państwo również bardzo 

dobitnie podkreślali jest przeciążenie ulicy Obrońców Wybrzeża. Rzeczywiście ta 

ulica jedno-jezdniowa obsługuje w zasadzie jak dotąd podobną liczbę mieszkańców 

lecz silnie zwiększa się u nas wskaźnik motoryzacji, w związku z tym natężenie ruchu 

na ulicy Obrońców Wybrzeża jest coraz większe. Obecnie budują się poza granicami 

planu, tam bardziej na wschód, nowe zespoły mieszkaniowe, tak że obciążenie ulicy 

Obrońców Wybrzeża wzrośnie. I proszę Państwa, w moim przekonaniu nadzieją na 
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poprawę tego stanu jest właśnie wybudowanie nowej jezdni czyli zdublowanie 

obecnego układu do przekroju dwu-jezdniowego i jest dzięki temu nowemu 

inwestorowi silnemu, jest szansa że ta inwestycje po 40 latach niemocy, wreszcie się 

zrealizuje. Inwestor deklaruje 4 mln zł na rozbudowę układu drogowego ulicy 

Obrońców Wybrzeża co starczy na budowę nowej jezdni, północnej jezdni oraz na 

poprawę jezdni istniejącej. Pan radny Koralewski zwracał uwagę, że jezdnia 

istniejąca jest marna i dziurawa. Oczywiście bo ma duży ruch a nie była odnawiana. 

Tutaj mamy szansę na radykalną poprawę tego stanu dzięki nowemu inwestorowi. 

Został złożony odpowiedni wniosek do WPI natomiast Państwo Radni będą 

decydować o tym czy odpowiednie środki zostaną przeznaczone. Chcę powiedzieć 

jeszcze żeby kwestię komisariatu dotknąć – inwestor również deklaruje tak jak            

i dotąd deklarował kwotę 1 mln zł na sfinansowanie udziału w komisariacie. To jest 

kwota zbyt mała żeby cały ten projekt zrealizować. Ministerstwo Administracji 

również, no może nie bardzo konkretnie, ale nie wyklucza współfinansowania tego 

obiektu, bądź co bądź administracji rządowej, i także jest złożony wniosek do WPI     

o ten komisariat. Proszę Państwa to, że te obiekty nie są zapisane w planie 

zagospodarowania przestrzennego, to jest oczywiste, ponieważ to kwestie finansowe 

i kwestie realizacyjne przekraczają kompetencje planu miejscowego 

zagospodarowania przestrzennego. Plan miejscowy określa przeznaczenie i warunki 

zabudowy a nie finansowanie inwestycji.  

Proszę Państwa, kolejnym, silnym wątkiem, który tutaj powracał, szczególnie            

w ustach pana radnego Łęczkowskiego, to jest kwestia rzekomego nie uwzględnienia 

wniosków Spółdzielni Mieszkaniowej „Przymorze” . Ja chcę powiedzieć, że właściwie 

wszystkie wnioski, z wyjątkiem jednego, z praktycznego punktu widzenia zostały 

uwzględnione, ponieważ jakie to były wnioski. Po pierwsze – Spółdzielnia życzyła 

sobie aby to były dwie nowe jezdnie. Dwu-jezdniowy przekrój jest zapisany w planie, 

także w planie sąsiadującym, który już jest uchwalony po stronie wschodniej,             

w związku z tym nie mogę zrozumieć wątpliwości pana radnego Klimczyka, który to 

neguje. To Wysoka Rada uchwaliła przekrój dwu-jezdniowy i ten przekrój dwu-

jezdniowy będzie zrealizowany, natomiast rzeczywiście z planu zagospodarowania 

przestrzennego nie wynika kiedy to będzie zrealizowane. To będzie zrealizowane 

wtedy kiedy Wysoka Rada wyda odpowiednie pieniądze.  

Proszę Państwa, drugim postulatem Spółdzielni jest aby istniejącą jezdnię 

przekształcić w parkingowisko dla falowca. To jest również możliwe. Projekt planu     

w karcie dotyczącej terenu 08 przewiduje możliwość lokalizacji parkingów w tym 

przekroju. Ten przekrój jest taki szeroki, że tam się zmieszczą dwie nowe jezdnie        
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i jezdnia istniejąca przekształcona na parkingi i jeszcze torowisko tramwajowe. 

Wszystko to jest możliwe, natomiast w sytuacji szczupłości środków Państwo jako 

Rada zdecydują. W moim przekonaniu pierwszym etapem tej realizacji realizującym 

Państwa ból i ból całego miasta wynikający z niedostatecznej przepustowości 

obecnego przekroju ulicy Obrońców Wybrzeża jest zbudowanie drugiej jezdni             

i poprawienie tej obecnej. To mamy radykalny skok w zakresie przepustowości, 

natomiast rzeczywiście rozwiązanie problemu parkingowego dla mieszkańców 

falowca odkłada się w czasie, aczkolwiek chcę tu zwrócić uwagę, że 35 % parkingów 

w obszarze centrum usługowego, które to będą parkingi terenowe, będą mogły być 

wykorzystywane przez mieszkańców sąsiednich domów, ponieważ to będą parkingi 

prawdopodobnie dostępne całodobowe, czego nie można powiedzieć o parkingach 

wbudowanych czy wielokondygnacyjne. Tamte są na noc zamykane. Ten kompromis 

pozostawia szansę na poprawienie warunków parkingowych także dla mieszkańców 

ulicy Obrońców Wybrzeża. 

Proszę Państwa, kolejnym wnioskiem Spółdzielni to był komisariat policji. Jak 

powiedziałem, ten komisariat policji jest możliwy do zrealizowania, nie jest on tylko 

zapisany jako ustalenie planu a to dlatego, że tutaj jest kwestia pieniędzy a nie 

kwestia dyspozycji przestrzennej i komisariat nie wymaga żadnych specjalnych 

ustaleń, warunków zabudowy, natomiast potrzeba pieniędzy, milion złotych, jak 

powiedziałem, deklaruje Leclerc.  

Kolejnym wnioskiem to były bardzo misterne propozycje zapisów dotyczących 

ochrony budynku mieszkaniowego przy Chłopskiej 20. W istocie ten wniosek został     

z formalnego punktu widzenia, jak pan radny Łęczkowski zauważył, nie 

uwzględniony bo te zapisy się nie pojawiły, ale one się nie pojawiły ze względów na 

zasady tworzenia aktów legislacyjnych. Jak powiedziałem na początku tereny 

mieszkaniowe mają ustalone standardy akustyczne na poziomie aktu jakim jest 

ustawa, wobec tego nie ma potrzeby aby te akty dublować i przepisywać do planu 

miejscowego, ani także nie ma uzasadnienia aby formułować tam szczegółowe 

rozwiązania techniczne, ponieważ te szczegółowe rozwiązania techniczne będą 

wynikały z raportów o wpływie na środowisko, które się pojawią łącznie z projektami 

budowlanymi i wtedy będzie ewentualnie potrzeba i konieczność aby  odpowiednie 

urządzenia, gdyby się okazało że standard akustyczny może być naruszony, aby te 

urządzenia odpowiednie wybudować. Jedynym elementem, jedynym wnioskiem, 

który faktycznie nie został zrealizowany z wniosków Spółdzielni to jest wyłączenie 

możliwości dojazdu do szkoły z obecnego łącznika od ulicy Jagiellońskiej. 
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To jest w ten sposób zapisane w karcie terenu 04, że dostępność do tej szkoły jest 

od ulicy Jagiellońskiej przez istniejący łącznik. Przypomnę, że ten łącznik jest 

gruntem własności Spółdzielni oraz uczniami tej szkoły. To są dzieci mieszkańców 

Przymorza, więc nie można wpisać w planie, że nie ma dostępu drogowego 

istniejącego i że w związku z tym można ten dostęp zamknąć. To jest konieczność, 

która jest stanem istniejącym po prostu. Pojawiły się także głosy, że działamy pod 

dyktad inwestora. Otóż, chcę powiedzieć, że ustalenia dla terenu 001 były bardzo 

mozolnie negocjowane z właścicielem gruntu tak aby powstała inwestycja mogła 

spełniać także wymogi estetyczne, charakterystyczne dla tego miejsca. Miejsce 

zresztą, powiedzmy szczerze, nie jest przesadnej urody, Przymorze nie uchodzi za 

szczyt osiągnięć architektonicznych i jest szansa, że tutaj powstanie obiekt, który 

będzie identyfikował, realizował tożsamość tego miejsca. Przypomnę jeszcze raz, to 

są eksponowane pierzeje od strony ulicy Obrońców Wybrzeża i od elewacji 

frontowych, to są szlachetne materiały, które muszą być zastosowane w tych 

elewacjach, a także od strony ulicy Chłopskiej.  To jest elewacja dachowa, która ma 

mieć indywidualny charakter, to jest zieleń do zachowania. Pan radny Klimczyk 

zwrócił uwagę, że tam jest mowa o zieleni wartościowej. Proszę zwrócić uwagę,     

że w ustaleniach planu jest także definicja zieleni wartościowej i ta zieleń 

wartościowa, która jest w zachodniej części terenu, to jest właśnie zieleń 

wartościowa, czyli ona jest ustalona zasadami planu, z przepisami planu do 

zachowania. Parkingi terenowe – to jest kolejny element a właściwie inwestor chciał 

inaczej. Inwestor chciał mieć 100 % możliwych parkingów terenowych na co nie 

chcieliśmy się zgodzić ze względu na intensywność i na rangę, i wartość tego terenu 

a więc parkingi terenowe zostały ustalone na poziomie kompromisowym. Te 65 % 

ma być wbudowanych albo piętrowych a 35 % maksymalnie może być parkingów 

terenowych. Wreszcie jest tam ustalona minimalna wysokość budowy 12 m i pan 

radny Nikiel po raz kolejny nie ma racji sugerując, że tam może powstać obiekt 

jednokondygnacyjny. Tam nie może powstać obiekt jednokondygnacyjny i zresztą 

koncepcje, które przedstawiał inwestor, przedstawiały obiekt dwu a nawet partiami 

trzykondygnacyjny. To jest zgodne z przepisami projektu planu.  

Proszę Państwa, mniej chciałbym się wypowiadać na temat polityki miasta               

w zakresie obiektów handlowych. Chcę powiedzieć pani radnej Grabarek, że dla tego 

projektu konkretnie nie była robiona prognoza skutków dla miejsc pracy i miejsc 

handlu bo nie ma takiego obowiązku obecnie w ustawie, natomiast liczne tego typu 

prognozy były sporządzone dla wcześniej realizowanych obiektów 

wielkopowierzchniowych, ostatnio dla obiektu Tesco na Chełmie. Z tych analiz 
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wynika, że jeśli chodzi o miejsca pracy, w stanie funkcjonowania liczba miejsc pracy, 

które tworzą te centra handlowe, jest równorzędna z miejscami pracy zagrożonymi 

upadkiem ze względu na ograniczenie czy konkurencję handlu. Przypomnę,             

że te prognozy są formułowane dla ekstremalnie trudnych warunków z punktu 

widzenia wielkiego obiektu handlowego np.nie biorą pod uwagę konkurencyjności 

między tymi obiektami handlowymi. Odnoszą się do sytuacji jakby obiekt handlowy 

wchodził w teren, który jest obecnie zainwestowany wyłącznie małymi sklepami.       

To nie jest prawda ale taką metodę przyjęliśmy aby wnioski nie mogły być 

kwestionowane pod względem liczb. Jeśli chodzi natomiast o stan budowy obiektów 

takich, to wyraźnie jest wzrost miejsc pracy i przypomnę Państwu protesty 

pracowników w momencie kiedy z różnych względów została zatrzymana budowa 

obiektu Carrefour na Pieckach Migowie. Także nieprawdą jest, że miasto nie popiera 

handlu rodzimego. Jest prawdą, że miasto nie buduje żadnych obiektów handlowych, 

natomiast otwiera możliwości, udostępnia teren, pomaga, współfinansuje. 

Przypomnę Państwu zrealizowany Manhattan, zmodernizowaną Halę Dominikańską, 

specjalnie uchwalony plan dla Zielonego Rynku na Przymorzu i porozumienie, które 

miasto zawarło z tamtą grupą kupców. Podobna sytuacja jest oferta jeśli chodzi         

o targowisko w Oliwie i wreszcie trwają prace nad lokalizacją zamienną dla kupców     

z Gildii. To oznacza, że miasto bardzo dostrzega potrzeby handlu rodzimego               

i otwiera te możliwości, więc teza pani radnej, że następuje tutaj jakaś preferencja 

dla handlu zagranicznego jest po prostu nieprawdziwa. Dziękuję. 

 

WIESŁAW BIELAWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. Chciałbym tylko uzupełnić tą 

wypowiedź o kwestie tego rodzaju. Otóż z wypowiedzi niektórych Państwa można 

było wyciągnąć wniosek, że miasto jakby w ogóle tym planem się nie interesowało, 

nie prowadziło rozmów, nie podejmowało prób szukania tego kompromisu. Otóż to 

jest nieprawda. Wielokrotnie były podejmowane rozmowy i dyskusje z inwestorem, 

łącznie z próbą realizacji pomysłu by nie realizować tam funkcji handlowej. Były 

rozmowy z lokalnymi developerami, którzy niestety, wobec określonych parametrów 

ekonomicznych, nie byli tą lokalizacją zainteresowani, bo nigdy cena metra nie 

osiągnęłaby takiego pułapu, która by umożliwiała im potem racjonalną sprzedaż. 

Chciałbym zwrócić uwagę Państwu też i na to, że żeby rzeczywiście zrobić kolejny 

krok ku polepszeniu warunków na Obrońców Wybrzeża, ku polepszeniu tamtej 

sytuacji tego terenu, to niestety musi być uchwalony plan, który też daje podstawę         

do określonych tytułów inwestycyjnych, które potem w WPI miałyby się znaleźć.        
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W uzupełnieniu jeszcze wypowiedzi pana Dyrektora Piskorskiego, wychodząc 

naprzeciw temu o czym mówi pani radna Elżbieta Grabarek-Bartoszewicz, chciałbym 

przypomnieć Państwu umowę użytkowania jaką Prezydent Miasta podpisał                

z Zielonym Rynkiem. Grunt o wartości 7,5 mln zł netto został oddany w trybie 

bezprzetargowym w użytkowanie kupcom z Zielonego Rynku. Pierwsza opłata 

użytkowania mogła być określona w wysokości 20 %  co stanowi kwotę około 1,5 mln 

zł. Pan Prezydent, wyciągając rękę do kupców, obniżył ją do 1 %. Zielony Rynek 

zapłacił około 74 tys.zł. czyli już tutaj na starcie dając możliwość dobrego startu 

inwestycyjnego kupcy z Zielonego Rynku mieli prawie 1,5 mln do przodu i tak samo 

jest z rocznymi opłatami użytkowania na nieruchomości Zielonego Rynku, gdzie ona 

mogła być określona na poziomie 3 %, gdzie mielibyśmy do czynienia z kwotami       

w wysokości około 230 tys.zł a mamy do czynienia z opłatami w wysokości 2 %, czyli 

kwotą, która jest w granicach 150 tys. Jest ta pomoc, więc nieprawdą jest, że 

Prezydent nie myśli o lokalnych kupcach i pomaga w granicach obowiązującego 

prawa. Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Lista mówców została zamknięta, tylko krótko jeszcze pan Ryszard Nikiel jako 

członek Prezydium. 

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Mam prawo do sprostowania. Powiedziano, że trzy razy mówiłem nieprawdę. Więc 

po kolei – pan Dyrektor powiedział, że nieprawda, że to będzie budowla o jednej 

kondygnacji. Jak jest w zapisie? W zapisie tylko w jednym miejscu jest wymóg, że od 

strony ulicy Obrońców Wybrzeża czy coś, pierzeja ma mieć dwie kondygnacje. Cała 

reszta, plan zezwala na jedną kondygnację, więc o co się będziemy kłócić, o 5 % 

powierzchni? Ja nie mówiłem, że 100 % jest tylko, ale że przeważa jednak budowla 

parterowa i plan na to zezwala, więc nie mówmy, że tu mijają się z prawdą. Druga 

sprawa, jeśli chodzi o te aspiracje mieszkańców. Panie Dyrektorze, ja rozumiem, że 

możemy przyjąć taki punkt widzenia, że pan te aspiracje mieszkańców ocenia 

inaczej, ja inaczej ale nie mówmy, że pan ma rację, pan prawidłowo ocenia aspiracje 

mieszkańców, bo tak na marginesie gdyby zrobić sondaż wśród mieszkańców, 

postawić pytanie z tą tezą, którą ja postawiłem: czy uważasz, że z budową marketu 

trzeba jednocześnie budować dwu-jezdniową Obrońców Wybrzeża? Panie 

Dyrektorze mam mocne podejrzenie, że większość mieszkańców jednak by 

powiedziała, że tak, a gdyby teraz dyskutować tą rację, to trzeba by ten sondaż 
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zrobić, więc nie mówmy, że pan prawidłowo ocenia, ja-nie. Mamy inne zdanie na ten 

temat. Ja oceniam te aspiracje mieszkańców nieco wyżej niż pan. Trzecia sprawa – 

jeśli chodzi o te urbanistyczne. Ja zadałem pytanie, panie Dyrektorze. Proszę 

pokazać mi opracowania urbanistyczne, które mówią, że tego typu obiekty mają 

powstawać w takich miejscach. Ja śmiem postawić tezę, panie Dyrektorze, że gdyby 

ten teren był nadal we własności miejskiej i byśmy ogłosili konkurs urbanistyczny na 

zagospodarowanie tego terenu, to pan uważa, że Leclerc byłby inwestorem i on by to 

realizował? Więc nie wmawiajmy pewnych rzeczy, których nie powiedziałem, 

natomiast ja mówiłem, że zdaję sobie sprawę z uwarunkowań i że jest konkretny 

inwestor, kupił to itd., ale nie wmawiajmy, że to jest najbardziej idealne rozwiązanie     

z punktu widzenia urbanistycznego. Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

30 sekund na wypowiedź ma pan radny Łęczkowski. 

 

radny WŁADYSŁAW ŁĘCZKOWSKI 

Panie Przewodniczący, pan Dyrektor skłamał bo szkoła integracyjna służy wszystkim 

mieszkańcom.  Druga sprawa – wszystkie drzewa przy Real-u znikły przy ulicy 

Kołobrzeskiej i przy ulicy Krynickiej, i nie opowiadajcie Państwo urzędnicy, że wy 

mówicie prawdę bo nie ma żadnego drzewa tam. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Jak już zrobiłem wyłom to zgłaszał się jeszcze pan Byczkowski. Bardzo krótko 

proszę. 

 

radny WŁODZIMIERZ BYCZKOWSKI 

Panie Przewodniczący, krótkie sprostowanie. Pierwsza sprawa – pan Dyrektor 

Piskorski powiedział, że Spółdzielnia zażyczyła sobie parkingi w miejsce istniejącej 

jezdni. Jest to nieprawda. Z taką propozycją odnośnie wybudowania nowych dwóch 

jezdni i wykorzystania istniejącej jezdni Obrońców Wybrzeża jako drogę serwisową 

na obsługę istniejącego osiedla, taka propozycja padła ze strony inwestora i również 

taka propozycja była przedstawiana na Komisji Rozwoju Przestrzennego. Nie jest to 

wymysł ze strony Spółdzielni. Druga sprawa – nie jest prawdą, że Spółdzielnia 

chciała odcięcia drogi dojazdowej do szkoły od strony ulicy Jagiellońskiej. Wyraźnie 

jest powiedziane, że Spółdzielnia w zapisie o dostępności tego terenu drogowego od 
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ulicy Jagiellońskiej obawia się, że droga wewnętrzna ulica Jagiellońska, w tej chwili 

ślepa, będzie ulicą przelotową i będzie się łączyła z ulicą oznaczoną KD80. 

Sprawa ochrony Chłopskiej 20 – można wpisać w planie zagospodarowania 

przestrzennego szczegółowe rozwiązania, które będą mówiły m.in. o zieleni 

izolującej. Takiego zapisu nawet się nie postarano umieścić w planie 

zagospodarowania przestrzennego. I ostatnia sprawa – mówi się o deklaracjach 

inwestora, natomiast pytam się czy są porozumienia takie. Ja bym chciał głosując za 

tą uchwałą mieć spisane porozumienie a nie ustne deklaracje. Dziękuję bardzo. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Głosujemy wniosek pani radnej Elżbiety Grabarek o odesłanie tego projektu uchwały 

do komisji. Kto z Pań i Panów Radnych jest za odesłaniem druku 1586                      

z autopoprawką do komisji? 

za   -  14 

       przeciw   -  18 

       wstrzymał się  -    1 

 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1586 z autopoprawką? 

 

za   -  17 

       przeciw   -  11 

       wstrzymało się  -    5 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1359/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
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W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA 

DOLNA REJON ULIC CHŁOPSKIEJ I OBROŃCÓW 

WYBRZEŻA W MIEŚCIE GDAŃSKU   

     

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

8) UCHWAŁA W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO 

PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

SIEDLCE REJON ULICY BEETHOVENA I ULICY OTWARTEJ 

W MIEŚCIE GDAŃSKU  (DRUK NR 1460) 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Rozwoju Przestrzennego jest pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1460? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    3 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
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UCHWAŁĘ NR XLI/1360/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO SIEDLCE 

REJON ULICY BEETHOVENA I ULICY OTWARTEJ               

W MIEŚCIE GDAŃSKU   

   

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

9) UCHWAŁA W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO 

PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

ŚRÓDMIEŚCIA – REJON BISKUPIEJ GÓRKI W MIEŚCIE 

GDAŃSKU  (DRUK NR 1461) 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Rozwoju Przestrzennego jest pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1461? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 
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RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1361/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

ŚRÓDMIEŚCIA – REJON BISKUPIEJ GÓRKI W MIEŚCIE 

GDAŃSKU   

     

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

10) UCHWAŁA W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO 

PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

ZAKONICZYN NA WSCHÓD OD ULICY UNRUGA                  

W MIEŚCIE GDAŃSKU  (DRUK NR 1463) 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Rozwoju Przestrzennego jest pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1463? 
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za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    4 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1362/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ZAKONICZYN 

NA WSCHÓD OD ULICY UNRUGA W MIEŚCIE GDAŃSKU   

     

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

11) UCHWAŁA O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA 

MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO WRZESZCZ REJON ULIC WITA 

STWOSZA I ALEI GRUNWALDZKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU  

(DRUK NR 1037) 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Rozwoju Przestrzennego jest pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1037? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    4 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1363/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO 

PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

WRZESZCZ REJON ULIC WITA STWOSZA I ALEI 

GRUNWALDZKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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12) UCHWAŁA O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA 

MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO ŚRÓDMIEŚCIE REJON ULIC 

PAŃSKIEJ I ŚWIĘTOJAŃSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU  

(DRUK NR 1462) 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Rozwoju Przestrzennego jest pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1462? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    3 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1364/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO 

PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

ŚRÓDMIEŚCIE REJON ULIC PAŃSKIEJ I ŚWIĘTOJAŃSKIEJ 

W MIEŚCIE GDAŃSKU  

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
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13) UCHWAŁA W SPRAWIE WYZNACZENIA TERMINU DO 

PRZEDSTAWIENIA OPINII PREZYDENTA MIASTA 

GDAŃSKA DOTYCZĄCEJ MOŻLIWOŚCI PRZEZNACZENIA 

STREF W MIEJSCOWYCH PLANACH 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO POD DROGI 

W KATEGORII DRÓG GMINNYCH  (DRUK NR 1593) 

 

radny TADEUSZ MĘKAL – Przewodniczący Komisji Rozwoju Przestrzennego 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1593? 

 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1365/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE WYZNACZENIA TERMINU DO 
PRZEDSTAWIENIA OPINII PREZYDENTA MIASTA 
GDAŃSKA DOTYCZĄCEJ MOŻLIWOŚCI PRZEZNACZENIA 
STREF W MIEJSCOWYCH PLANACH 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO POD DROGI 
W KATEGORII DRÓG GMINNYCH   

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
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14) UCHWAŁA W SPRAWIE WYZNACZENIA TERMINU DO 

PRZEDSTAWIENIA OPINII PREZYDENTA MIASTA 

GDAŃSKA DOTYCZĄCEJ MOŻLIWOŚCI POZBAWIENIA 

ULICY SIEDLICKIEJ KATEGORII DROGI GMINNEJ        

(DRUK NR 1594) 

 

radny TADEUSZ MĘKAL – Przewodniczący Komisji Rozwoju Przestrzennego 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1594? 

 

za   -  16 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1366/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE WYZNACZENIA TERMINU DO 
PRZEDSTAWIENIA OPINII PREZYDENTA MIASTA 
GDAŃSKA DOTYCZĄCEJ MOŻLIWOŚCI POZBAWIENIA 
ULICY SIEDLICKIEJ KATEGORII DROGI GMINNEJ   

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
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15) UCHWAŁA W SPRAWIE SPROSTOWANIA OMYŁKI       
W ZAŁĄCZNIKU NR 1 DO UCHWAŁY Nr XXXIX/1345/05 
Rady Miasta Gdańska z dnia 30 czerwca 2005 roku              
w sprawie WYZNACZENIA TERMINU DO PRZEDSTAWIENIA 
OPINII PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA DOTYCZĄCEJ 
MOŻLIWOŚCI PRZEZNACZENIA STREF W MIEJSCOWYCH 
PLANACH ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 
POD DROGI W KATEGORII DRÓG GMINNYCH              
(DRUK NR 1595) 
 

radny TADEUSZ MĘKAL – Przewodniczący Komisji Rozwoju Przestrzennego 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Tutaj z przykrością muszę stwierdzić,            

że do uchwały podjętej przez Radę Miasta w dniu 30 czerwca 2005 roku wkradły się 

pomyłki drukarskie. Źle zostały określone strefy, dla których Prezydent miał wydać 

opinię, stąd też ta uchwała koryguje te pomyłki drukarskie. W druku znalazły się złe 

oznaczenia. 

 

radna BARBARA MEYER 

Chodzi mi mianowicie o to, że jednak później wina spada na radnych. Nie może być 

tak, że dwie sesje później poprawiamy bo były drukarskie pomyłki. Ktoś jest za to 

winien. 

 

radny JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Proszę Państwa mam gorącą prośbę, ponieważ błąd został popełniony i nie ma 

sensu w tej chwili dyskutować nad tym. Fakt pozostaje faktem i należy go poprawić. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

To co powiedziała pani Barbara Meyer też należy zaapelować aby osoby, które 

przygotowują, bo radni nie są w stanie stwierdzić  czy ma być 15B czy 14B. Bardzo 

prosimy aby były rzetelnie robione. 

 

radna DANUTA PUTRYCZ 

Czasami radni zwracają uwagę na tego rodzaju błędy ale niestety w formie 

autopoprawki nie zostaje to przyjęte a trudno jest to poprawić na ten moment bo nie 

można wnieść wniosku, więc czasami warto gdyby pan Prezydent pochylił się nad 

taką uwagą jeżeli to jest uwaga takiej treści. 
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1595? 

za   -  16 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    4 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1367/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE SPROSTOWANIA OMYŁKI W ZAŁĄCZNIKU     
NR 1 DO UCHWAŁY Nr XXXIX/1345/05 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 30 czerwca 2005 roku w sprawie 
WYZNACZENIA TERMINU DO PRZEDSTAWIENIA OPINII 
PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA DOTYCZĄCEJ 
MOŻLIWOŚCI PRZEZNACZENIA STREF W MIEJSCOWYCH 
PLANACH ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 
POD DROGI W KATEGORII DRÓG GMINNYCH               

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

16) UCHWAŁA W SPRAWIE PRZEZNACZENIA STREF         

W MIEJSCOWYCH PLANACH ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO POD DROGI W KATEGORII DRÓG 

GMINNYCH     (DRUK NR 1596) 

 

radny TADEUSZ MĘKAL – Przewodniczący Komisji Rozwoju Przestrzennego 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1596? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    5 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1368/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE PRZEZNACZENIA STREF W MIEJSCOWYCH 

PLANACH ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

POD DROGI W KATEGORII DRÓG GMINNYCH  

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

17) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA NOWEJ NAZWY 

ULICY     (DRUK NR 1464) 

 

WIESŁAW BIELAWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Kultury opiniowała pozytywnie. 
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Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1464? 

 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1369/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY  

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

18) UCHWAŁA W SPRAWIE UCHYLENIA UCHWAŁY NR 
XXXVI/1179/05 RADY MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 
MARCA 2005 ROKU W SPRAWIE UTWORZENIA 
RACHYNKU DOCHODÓW WŁASNYCH PRZY ZARZĄDZIE 
DRÓG I ZIELENI W GDAŃSKU – JEDNOSTKA BUDŻETOWA     
(DRUK NR 1466) 
 

LECH SOKOŁOWSKI – Główny Księgowy - Zarząd Dróg i Zieleni  

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Budżetowa opiniowała pozytywnie. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej 

– opinia pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1466? 
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za   -  23 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1370/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE UCHYLENIA UCHWAŁY NR XXXVI/1179/05 
RADY MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 ROKU    
W SPRAWIE UTWORZENIA RACHYNKU DOCHODÓW 
WŁASNYCH PRZY ZARZĄDZIE DRÓG I ZIELENI                  
W GDAŃSKU – JEDNOSTKA BUDŻETOWA  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

 

 

19) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ RADY MIASTA 
GDAŃSKA NR XVI/500/99 Z DNIA 25 LISTOPADA 1999 R.     
W SPRAWIE PRZEPISÓW PORZĄDKOWYCH ZWIĄZANYCH 
Z PRZEWOZEM OSÓB I BAGAŻU RĘCZNEGO POJAZDAMI 
GMINNEGO TRANSPORTU ZBIOROWEGO NA TERENIE 
MIASTA GDAŃSKA  (DRUK NR 1470) 
 

ANTONI SZCZYT – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Samorządu i Ładu Publicznego opiniowała pozytywnie. Komisja Polityki 

Gospodarczej i Morskiej – opinia pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1470? 
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za   -  23 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1371/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ RADY MIASTA GDAŃSKA         
NR XVI/500/99 Z DNIA 25 LISTOPADA 1999 R.                       
W SPRAWIE PRZEPISÓW PORZĄDKOWYCH ZWIĄZANYCH 
Z PRZEWOZEM OSÓB I BAGAŻU RĘCZNEGO POJAZDAMI 
GMINNEGO TRANSPORTU ZBIOROWEGO NA TERENIE 
MIASTA GDAŃSKA  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

20) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXIX/936/04 
RADY MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 28 PAŹDZIERNIKA      
2004 R. W SPRAWIE USTALENIA ZASAD TARYFOWYCH 
ORAZ CEN ZA PRZEJAZDY ŚRODKAMI GMINNEGO 
TRANSPORTU ZBIOROWEGO  (DRUK NR 1588) 
 

ANTONI SZCZYT – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

 

 



 81 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – opinia pozytywna. Opinia Komisji 

Budżetowej też jest pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1588? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1372/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXIX/936/04 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 28 PAŹDZIERNIKA 2004 R. W SPRAWIE 
USTALENIA ZASAD TARYFOWYCH ORAZ CEN ZA 
PRZEJAZDY ŚRODKAMI GMINNEGO TRANSPORTU 
ZBIOROWEGO   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

21) UCHWAŁA W SPRAWIE ZASAD GOSPODAROWANIA 
GARAŻAMI I POBIERANIA OPŁAT  (DRUK NR 1472) 
 

DIMITRIS T.SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – opinia pozytywna. Opinia Komisji 

Budżetowej – pozytywna z poprawką. 
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radny RYSZARD OLSZEWSKI 

Panie Przewodniczący, panie Prezydencie, panie Dyrektorze. Moje uwagi będą 

bardziej robocze, które pozwolą dopieścić ten projekt uchwały i pozwolę sobie 

przejść już do szczegółów. Mam uwagę w § 1 w punkcie 4 – tak samo najemca           

i dzierżawca garażu mają swoje prawa. Jeżeli wy podpiszecie umowę z nowym 

najemcą a obecny najemca czy dzierżawca będzie bronił swoich racji na drodze 

sądowej, dochodzimy do pewnego absurdu, więc mam poważne zastrzeżenie co do 

samej formuły zapisu w punkcie 4 § 1.  

§ 2 w punkcie 4 ppkt e) – dowód rejestracyjny, nie rozumiem skąd bierze się 

aktualny, wolałbym bez słowa „aktualny”, 

w ppkcie f)  - prosiłbym o zmianę: oświadczenie o posiadaniu innego garażu. 

Dlaczego my dyskryminujemy ludzi, nie dajemy możliwości im jak ich stać, będą 

utrzymywać te garaże, będą remontować, żeby miał 2, 3 garaże a nie garaże stojące 

puste tylko dlatego, że nie pozwalamy mieć mieszkańcom Gdańska więcej jak           

1 garaż. Nam jako zarządzającemu i miastu Gdańsk, budżetowi, zależy na 

dochodach a nie utrzymywania garaży w złym stanie technicznym. Nie rozumiem 

tego ograniczenia. Jeżeli kogoś stać a będzie płacił, możemy tu zrobić jakąś 

gradację płatności powyżej 1 garażu ale pozwólmy jeśli ktoś jest chętny, nie 

ograniczajmy mu tej możliwości, 

ppkt g) – a jeżeli ktoś przyjeżdża do Gdańska i czasowo się zamelduje, ma 

możliwość wynajęcia garażu tylko nasz zapis nie pozwala mu wynająć ten garaż, 

dlaczego następne ograniczenie?  Moim zdaniem jest niepotrzebne, zameldowanie 

w Gdańsku czy to jest na stałe, czy czasowe. 

W punkcie 6 ppkt b) – preferencje przy przydzielaniu garaży, zamieszkiwanie            

w zasobach komunalnych. To znaczy mieszkańcy w zasobach spółdzielczych, 

prywatnych, wspólnotowych nie są naszymi mieszkańcami? Moim zdaniem 

niepotrzebne też następne ograniczenie. Jeżeli mieszkańcy zasobów komunalnych 

nie są w stanie wynająć tych garaży, niech inni wynajmują, niech również płacą           

i utrzymują te zasób. 

Data zameldowania w Gdańsku w pobliżu garażu – niepotrzebny zapis „w pobliżu 

garażu”. Jeżeli najemca danego garażu czy kilku garaży chce w różnych punktach 

miasta i przyjąć na siebie ten ciężar, to dlaczego następne ograniczenie, nie 

rozumiem. 

I teraz przechodzimy do § 4 i tu na samym początku „W roku 2005 ustala się 

miesięczną stawkę czynszu za najem garażu” – to jest ten rok obecny. Jeśli 

zauważymy, że 14 dni po opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym Wojewody 
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Pomorskiego, to trudno jakby określić ten dzień ale od kiedy będzie ta nowa stawka? 

Bo rok ma 12 miesięcy. 

§ 4 pkt 5 – jest to następna furtka dla figurantów, a dlaczego o tym mówię? Bardzo 

duży proceder jest rejestrowania samochodów na babcię, dziadków, inwalidów 

różnego stopnia. Dobrze by było, żeby poszerzyć ten zapis o „posiadających 

aktualne prawo jazdy”  i tu się okaże, że ci inwalidzi I i II stopnia może i nie mają tego 

prawa jazdy i  są wykluczeni z tej zniżki 50 %. 

Teraz przejdę do uzasadnienia w części: „Ostatnia podwyżka miała miejsce w 1996 

roku”. Nie zgadzam się z tym. Jest to nieprawdziwy zapis, bo jeżeli będziemy jechać 

po kolei to Uchwałą Rady Miasta Gdańska Nr XVII/518/99 z 29.12.1999 r. już 

określono następną zmianę stawki na 2,78 + VAT za m2. Wiem, że poprzednio były 

zryczałtowane opłaty. Tu już jest początek wprowadzenia od metra. Następną datą 

podwyżek jest 28.12. , 01.05. następna nowelizacja opłat do góry. 01.01.2003 r. 

również jest aktualizacja do góry stawek i od 01.08.2003 r. umowa zmieniająca 

opłaty jest 100 % do góry. Z dniem 01.01.2005 r. GZNK zaprzestaje pobierania 

podatku od nieruchomości. Jest to rozdzielenie i jest zrozumiałe bo to z ustawy 

wynika. Więc jest to nieprawdziwe, że w międzyczasie nie było podwyżek od roku 

1996 i jest to zasadne na podwyżkę 50 %. Jest to bardzo wysoka podwyżka i taki 

wysoki skok 50 % jest niezasadny, gdzie w § 4 w p.3 dopuszcza się maksymalnie     

10 % w stosunku rocznym,  więc uzasadnione i proponowane w § 4 p.1 za 1 m2 – 

3,20 tworzy się pewną sprzeczność prawną i finansową w proponowanej uchwale. 

Po prostu zadam pytanie – gdzieś od roku 2000 do 2005, do dnia dzisiejszego ile 

wykonano remontów i napraw tych garaży, ile jest garaży w Gdańsku, ile zbudowało 

praktycznie miasto. Wiem, że to będzie trudne panie Dyrektorze ale proszę chociaż 

cyfrę podać około. Do czego zmierzam? Gdyż miasto niezależnie od pobieranych 

czynszy od wielu lat nie dołożyło złotówki do utrzymania tych zasobów, więc te 

zasoby powstały za pieniążki własne najemców i przez nich one są utrzymywane.  

Kończąc prosiłbym uwzględnić, z mojego punktu widzenia, istotne uwagi.                 

W przeciwnym razie poproszę panie Przewodniczący o głos i będę wnioskował           

o ponowne skierowanie projektu uchwały do komisji celem dopracowania. 

 

radna BARBARA MEYER 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Oczywiście większość uwag zgłoszonych przez kolegę radnego Olszewskiego, mam 

podobne uwagi, zgłaszałam już je wstępnie na Komisji Polityki Gospodarczej,             

w związku z powyższym przychylałabym się do wniosku żeby to odesłać do komisji      
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i jeszcze dopracować. Nie wiem czy wymieniać, bo na komisji bynajmniej nie było 

woli ze strony pana Prezydenta ani Dyrektora Wydziału do przyjmowania zdawałoby 

się bardzo logicznych rzeczy jako autopoprawki. Ja nigdy się nie zgodzę na 

różnicowanie mieszkańców Gdańska czyli na tych lepszych mieszkających                

w zasobach komunalnych. Wszyscy mieszkańcy zameldowani w Gdańsku są 

mieszkańcami Gdańska i nie powinno się ich rozróżniać. Najpierw dążymy do tego 

żeby wykupywali mieszkania a teraz oczywiście jeszcze wpisujemy, że preferencje 

będą mieli mieszkańcy, którzy posiadają mieszkania komunalne. Coraz więcej 

zapisanych absurdów tu się pojawia. Czy to ma być przyczynek do tego, że nie warto 

będzie wykupywać te mieszkania? Można różne pytania zadawać. Dość przedziwna 

przewrotność w tym wszystkim i oczywiście jeżeli ktoś jest najemcą garażu, nawet na 

czas określony i dalej posiada dowód rejestracyjny, dalej opłaca i dba o ten garaż, 

dlaczego my chcemy nie przedłużać automatycznie tylko na nowo składać wnioski. 

Nie szanujemy w ogóle mieszkańców, tych solidnych, którzy płacą, którzy o coś 

dbają, tylko tak lubimy ich ganiać, przeganiać po urzędach, oni się mają kłaniać, 

czapkować, bo tu łaska, że urzędnik wyrazi zgodę, że on łaskawie otrzyma garaż.     

Ta uchwała dość dziwnie w tym kierunku zmierza. Przychylam się do wniosku kolegi 

Olszewskiego, jeszcze ją trzeba po prostu rzeczywiście dopracować na komisji. Całe 

szczęście, że sprawa garaży w ogóle rusza, że zostały uporządkowane, ale ta 

uchwała ma zbyt dużo, ale to nie są zbyt duże błędy. Trzeba je uporządkować zaraz 

na wstępie. Dziękuję. 

 

radny JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Ja tutaj analizowałem wspólnie z kolegami i wcześniej też w domu druk nr 1472            

i wydaje mi się, że to jest naprawdę wyjątkowy przejaw biurokratyzmu, bo 

poszczególne punkty można rozbierać na czynniki pierwsze. Zarzuty byłyby moim 

zdaniem w większości nie do odparcia., tak jak chociażby posiadanie prawa jazdy 

czy zamieszkiwanie w pobliżu. To są takie dosyć bardzo niejasne kryteria, na jakiej 

podstawie tutaj można oceniać, czy ktoś kto mieszka 100 metrów to jest w pobliżu, 

czy 200 metrów. Kolejne – zamieszkiwanie w zasobach komunalnych – to też jest nie 

do końca przemyślane, bo jeżeli ktoś jest właścicielem mieszkania, już mieszkanie 

nie jest w zasobach komunalnych, czy traci prawo do wynajmowania garażu od 

gminy, nie widzę tutaj powodu. Też nie rozumiem sformułowania: opinia dwóch 

radnych z rejonu lokalizacji garażu. Czy radni są od tego, żeby chodzić, sprawdzać 

gdzie jest ten garaż? Dla mnie jest to absurd. Dziękuję bardzo. 
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Może nie dyskutujmy, głosujmy. Ja też uważam tak jak pani Barbara Meyer, że jak 

ktoś płaci, to dlaczego.   

Kto z Pań i Panów Radnych jest za odesłaniem druku 1472 ponownie do komisji? 

za   -  15 

       przeciw   -  10 

       wstrzymało się  -    0 

 

Druk trafił z powrotem do komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu. 

 

radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Zgłaszałem się do głosu w uchwale, którą pan zamknął trochę wcześniej, nie 

zdążyłem się wypowiedzieć. Powiem tylko, że za wcześnie ta dyskusja się 

zakończyła, bo projekt uchwały w zasadzie jest dobry i w zasadzie to niczemu nie 

przeszkadza, żeby tak brzmiał. Można się spierać nad tym godzinami. Uważam, że    

w komisji bez sensu będziemy wałkować ten temat jeszcze raz. Wydaje mi się,        

że jest to sprawa banalna. Wystarczyło tylko usunąć ten zapis zgodnie z poprawką 

zaproponowaną przez Komisję Budżetową. Nie spodziewałem się takiej kontrowersji. 

Pan Przewodniczący pewnie dopiero teraz zauważył, że się zgłaszałem do głosu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Zaproponowałem, że w związku z tym, że jest tyle uwag a było bardzo dużo uwag, to 

może warto by jeszcze te uwagi wszystkie uwzględnić. Nie było tu żadnej złośliwości 

z mojej strony, to była prośba radnych, żeby tak zrobić.  

 

 

radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Ja się podporządkowałem, panie Przewodniczący. Skoro pan zamknął dyskusję, no 

to trudno. Nie skonsumowałem swojej woli zabrania głosu w dyskusji. Nie mam tego 

za złe. Fakty się już stały i będziemy dyskutować na ten temat jeszcze. 
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22) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXIV/1045/05 
RADY MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 13 STYCZNIA 2005 R.     
W SPRAWIE ZASAD GOSPODAROWANIA ZASOBEM 
KOMUNALNYCH LOKALI UŻYTKOWYCH, CZYNSZÓW I ICH 
PŁATNOŚCI ORAZ PODZIAŁU MIASTA GDAŃSKA NA 
STREFY CZYNSZOWE  (DRUK NR 1517+autopoprawka) 
 

DIMITRIS T.SKURAS  – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu wraz z autopoprawką. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – opinia pozytywna z przyjętą 

autopoprawką. 

Wpłynęła poprawka pani radnej Zofii Gosz. Rozumiem, że nie została 

skonsumowana. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodniczący, ja zgłaszałam panu, że ja zdejmuję tę poprawkę, ponieważ 

autopoprawka wypracowana na Komisji Polityki Gospodarczej skonsumowała tę 

poprawkę moją i uzgodniłam to również z Przewodniczącą Komisji SSiOZ panią 

Tomaszewską.  

 

radny RYSZARD OLSZEWSKI 

Chciałbym poprosić radnych o przyjęcie tego projektu uchwały, gdyż on porządkuje, 

skraca drogę i zarazem oszczędza pieniążki miasta. Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1517 z autopoprawką? 

za   -  23 

       przeciw   -    2 

       wstrzymało się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
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UCHWAŁĘ NR XLI/1373/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXIV/1045/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 13 STYCZNIA 2005 R. W SPRAWIE 
ZASAD GOSPODAROWANIA ZASOBEM KOMUNALNYCH 
LOKALI UŻYTKOWYCH, CZYNSZÓW I ICH PŁATNOŚCI 
ORAZ PODZIAŁU MIASTA GDAŃSKA NA STREFY 
CZYNSZOWE   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

  

 

 

 

23) UCHWAŁA W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA MIASTA 
GDAŃSKA JAKO CZŁONKA ZWYCZAJNEGO                      
DO POMORSKIEJ REGIONALNEJ ORGANIZACJI 
TURYSTYCZNEJ (PROT)             (DRUK NR 1467) 
 

KRZYSZTOF SZCZEPANIAK  – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Turystyki i Sportu opiniowała pozytywnie i Komisja Budżetowa opiniowała 

pozytywnie. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1467? 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 
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RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1374/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA MIASTA GDAŃSKA          
JAKO CZŁONKA ZWYCZAJNEGO DO POMORSKIEJ 
REGIONALNEJ ORGANIZACJI TURYSTYCZNEJ (PROT)   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

 

Przerwa w obradach 13,o5 – 14,o5 

 

24) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ RADY MIASTA 
GDAŃSKA W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSKIEGO 
PROGRAMU „WSPARCIE DLA AKTYWNIE 
POSZUKUJĄCYCH PRACY”       (DRUK NR 1471) 
 

ROLAND BUDNIK  – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opiniowała pozytywnie oraz Komisja 

Polityki Gospodarczej i Morskiej opiniowała pozytywnie. 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Już parę miesięcy minęło od przyjęcia poprzedniej uchwały, to ja chciałbym się 

spytać czy pan Dyrektor dysponuje wiarygodną informacją na temat jej efektów,      

tzn. ile spośród osób, które mogą podróżować za darmo, właśnie dzięki uchwale 

Rady Miasta znalazło pracę.  
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ROLAND BUDNIK  – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

Przepraszam, że tego nie powiedziałem od razu w swoim wystąpieniu. Otóż od 

momentu kiedy ten program rozpoczęliśmy a miało to miejsce w lutym, ponieważ od 

tego momentu uchwała nabrała mocy, skorzystało z tego programu 509 osób i 155 

osób już podjęło pracę z tych 509. Zakładaliśmy, że znacznie większa liczba osób     

z tego skorzysta ale te progi, o których tu mówiłem, są za wysokie.  Dlatego chcemy 

je obniżyć, żeby większa liczba osób mogła z tego skorzystać. Ta efektywność jest 

bardzo dobra bo to jest ponad 30 % osób, które mają dostęp do tych biletów do tej 

pory, już podjęły pracę.  

     

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1471? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1375/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ RADY MIASTA GDAŃSKA           
W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSKIEGO PROGRAMU 
„WSPARCIE DLA AKTYWNIE POSZUKUJĄCYCH PRACY”   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
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25) UCHWAŁA W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ZAKRESU 
RZECZOWEGO I ŹRÓDEŁ FINANSOWANIA 
PRZEDSIĘWZIĘCIA INWESTYCYJNEGO O NAZWIE 
„MODERNIZACJA GOSPODARKI ODPADAMI 
KOMUNALNYMI W GDAŃSKU” ORAZ UDZIELENIA 
UPOWAŻNIENIA DO PODPISANIA WNIOSKU O JEGO 
DOFINANSOWANIE Z FUNDUSZU SPÓJNOŚCI             
(DRUK NR 1518) 
 

MARCIN SZPAK  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Zreferował druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - opiniowała pozytywnie.  

Komisja Rozwoju Przestrzennego - opiniowała pozytywnie. 

Komisja Budżetowa - opiniowała pozytywnie. 

 

radna BARBARA MEYER 

Mam tylko jedno pytanie. Bardzo dobrze, mówimy wciąż o selekcji odpadami 

komunalnymi ale wciąż na naszych osiedlach, w naszym mieście jest za mało 

pojemników umożliwiających ludziom selekcję. W związku z powyższym póki tego 

nie zrobimy to mówimy o wysypisku, mówimy o wszystkim ale proszę mi wierzyć nikt 

nie będzie chodził po 100, 200 m z butelkami. To trzeba załatwić. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1518? 

za   -  15 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1376/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
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W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ZAKRESU RZECZOWEGO      
I ŹRÓDEŁ FINANSOWANIA PRZEDSIĘWZIĘCIA 
INWESTYCYJNEGO O NAZWIE „MODERNIZACJA 
GOSPODARKI ODPADAMI KOMUNALNYMI W GDAŃSKU” 
ORAZ UDZIELENIA UPOWAŻNIENIA DO PODPISANIA 
WNIOSKU O JEGO DOFINANSOWANIE Z FUNDUSZU 
SPÓJNOŚCI   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

26) UCHWAŁA W SPRAWIE PRZYJĘCIA „PROGRAMU 
WSPÓŁPRACY MIASTA GDAŃSKA Z ORGANIZACJAMI 
POZARZĄDOWYMI NA ROK 2006”     (DRUK NR 1457) 
 

JANINA MAŃKO  – Kierownik Referatu Promocji i Profilaktyki Zdrowia WSS  

Zreferowała druk tak jak w projekcie uchwały i uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia - opiniowała pozytywnie.  

Komisja Edukacji - opiniowała pozytywnie. 

Komisja Kultury - opiniowała pozytywnie. 

Komisja Rozwoju Przestrzennego – opiniowała pozytywnie. 

Komisja Turystyki i Sportu – opiniowała pozytywnie. 

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – opiniowała pozytywnie. 

 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1457? 

za   -  21 

       przeciw   -    2 

       wstrzymało się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
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UCHWAŁĘ NR XLI/1377/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE PRZYJĘCIA „PROGRAMU WSPÓŁPRACY 
MIASTA GDAŃSKA Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI 
NA ROK 2006”   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  

 

radna ZOFIA GOSZ 

Mam wielki żal do pana Prezydenta Nocnego, który na Komisji SSiOZ zobowiązał się 

do pewnego wyjaśnienia do protokołu na sesji odnośnie przegłosowanej uchwały.  

Pan wie, że jest nieścisłość, że mogą być kłopoty, szczególnie w jednym punkcie, 

wszyscy milczą. Jak radna nie dopilnuje, nie zauważy, to nam się uda. Tak nie 

postępuje władza wykonawcza w stosunku do władzy stanowiącej. 

 

WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Pani radna, panie Przewodniczący. Rzeczywiście przygotowaliśmy taką wypowiedź. 

Przez przeoczenie pani kierownik tego nie przekazała, czyni to niniejszym. 

 

JANINA MAŃKO  – Kierownik Referatu Promocji i Profilaktyki Zdrowia WSS  

Bardzo przepraszam ale to rzeczywiście w dość dużym tempie idzie. Pytanie 

dotyczyło określenia działalności politycznej i działalności religijnej to jest w § 8 zapis 

w ustawie. Proszę Państwa, nie ma takiej regułki. Nie ma określenia ani w słowniku 

języka polskiego, ani w portalach Interii, ani w Wirtualnej Polsce. Przeszukaliśmy 

wszystkie możliwe źródła. Jest określenie zasady działalność i jako przykład podaje 

się albo działalność polityczną, albo religijną, albo gospodarczą itp. Natomiast jasnej 

zasady i reguły nie ma. Ja myślę, że sprawa, która dotyczyła bardzo konkretnie 

sprawy przyznawania pieniędzy na działalność religijną, chyba wyklucza tutaj nasze 

postępowanie dlatego, że tylko i wyłącznie stowarzyszenia, fundacje non profit mogą 

się o to ubiegać a nie sama instytucja kościoła, bo jeśli chodzi o określenie dokładnie 
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obejmujące tę działalność, to my to wszystko rozumiemy, związane jest przecież       

z liturgią załóżmy kościelną i na to pieniędzy się nie przyznaje. Natomiast jeśli 

stowarzyszenia czy fundacje działają pod auspicjami kościoła, to już jest zupełnie 

inna sprawa i one mogą się o to ubiegać. Natomiast określenia niestety nie 

znaleźliśmy mimo bardzo szerokich poszukiwań. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

To o czym mówimy to jest § 9 tej uchwały o programie współpracy.  

Proszę Państwa, nie zgadzam się z tym. Będę dalej to zgłębiać. Na pewno w ustawie 

o  stosunkach państwo – kościół jest napisane co to jest działalność religijna. Nie 

zgadzam się z tym, że urzędnicy nie umieją znaleźć pojęć. Jeżeli my nie znamy 

pojęć, definicji, to nie powinniśmy tworzyć uchwały Rady. Jak my możemy coś 

wstawiać do uchwały Rady, jak nie wiemy co to znaczy. Ja nie wiem w tej chwili co to 

znaczy. Działalność polityczna może być bardzo różnie rozumiana a działalność 

religijna również. Kończę w tej chwili panie Przewodniczący ale mam nadzieję, że 

pan Prezydent spowoduje, że zajrzy do ustawy np. regulującej stosunki państwo – 

kościół. Dlaczego o tym mówię? Dlatego, że Matemblewo robi różne festiwale, które 

są co roku dofinansowywane, bardzo się cieszą powodzeniem wśród młodzieży jako 

profilaktyka szeroko rozumiana i pod tym zapisem może to być wyrzucone, bo teraz 

dowolna interpretacja będzie zespołu rozpatrującego jeżeli nie wie się co to jest.      

Tak samo działalność polityczna, spotkanie z posłem to jest działalność polityczna      

i na to daje się pieniądze, czy to nie jest działalność polityczna? Bo ja akurat byłam     

w komisji głównej grantowej i wiem, że takie problemy były. Jeżeli coś w uchwale 

określamy, jeszcze wyrzucamy to poza nawias, czyli nie mogą być udzielane, trzeba 

to umieć zdefiniować. Jeżeli nie ma tego w książkach to musi być to zdefiniowane na 

użytek własny czyli tzw. stworzone prawo lokalne, jeżeli to jest możliwe. Dziękuję. 
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27) UCHWAŁA W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY                   
W SPRAWIE OKREŚLENIA ZADAŃ, NA KTÓRE 
PRZEZNACZONE BĘDĄ ŚRODKI Z PAŃSTWOWEGO 
FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB 
NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2005 ROKU     (DRUK NR 1469) 
 

EWA WOŁCZAK  – Kierownik Wydziału Pomocy Instytucjonalnej i Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych MOPS 

Zreferowała druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia - opiniowała pozytywnie.  

Komisja Budżetowa - opiniowała pozytywnie. 

 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1469? 

za   -  19 

       przeciw   -    1 

       wstrzymało się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1378/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA 
ZADAŃ, NA KTÓRE PRZEZNACZONE BĘDĄ ŚRODKI           
Z PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB 
NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2005 ROKU    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
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28) UCHWAŁA W SPRAWIE USTALENIA UPRAWNIEŃ, 
ZASAD KORZYSTANIA I ODPŁATNOŚCI PRZY 
PRZEJAZDACH OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH, 
PRZYSTOSOWANYMI DO TEGO CELU MIKROBUSAMI,        
NA TERENIE GDAŃSKA     (DRUK NR 1587) 
 

EWA WOŁCZAK  – Kierownik Wydziału Pomocy Instytucjonalnej i Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych MOPS 

Zreferowała druk tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia - opinia pozytywna.  

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – opinia pozytywna. 

Komisja Budżetowa - opinia pozytywna. 

Do tej uchwały wpłynęła poprawka pani radnej Zofii  Gosz. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Dziękuję przede wszystkim panu, że pan doręczył mi odpowiedź wnioskodawcy czyli 

pana Dyrektora Wilczewskiego na mój wniosek chociaż mnie nie został doręczony.  

Szanowni radni, muszę kilka zdań wstępu powiedzieć. Skąd się wziął w ogóle 

problem, ta autopoprawka? Problem się wziął stąd, że od 01 kwietnia walczę o to, 

żeby dorośli niepełnosprawni mogli być przewożeni mikrobusami. Odpowiedzi             

i rozwiązania sprawy nie mam do dzisiaj. Zadawałam pytania. Wczoraj 

skontaktowałam się z tymi niepełnosprawnymi, którzy pisali do miasta o rozwiązanie 

sprawy i którzy pisali do mnie. Powiedzieli mi: nadal nie jeździmy, nie mamy prawa      

i nadal nic nie wiemy. Wczoraj na komisjach zadawałam pytanie. Myślę, że dzisiaj 

pan Dyrektor jak przygotował odpowiedź taką długą, to będzie znał odpowiedź na to 

pytanie podstawowe, które mogę zaraz skończyć dyskusję wtedy. Czy po prostu ta 

uchwała dzisiaj podejmowana w tym druku zapewni, że od dnia wejścia w życie ci 

ludzie dorośli niepełnosprawni, którzy do 01 kwietnia korzystali z przejazdów 

mikrobusami przystosowanymi, będą mogli jeździć, ponieważ tego nikt nie umie 

powiedzieć, albowiem Szanowni Radni uchwaliliśmy odpowiedni limit na przejazdy 

tymi mikrobusami dzieci i dorosłych, a dorośli jeżdżą na rehabilitację, na zebrania 

integracyjne, do lekarza i na różne inne wezwania jak mają. Pod koniec marca 

dorosłym powiedziano, że nie ma limitu. Od 01 kwietnia ci ludzie nie mogą korzystać. 
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I teraz ta uchwała, jak powiedziano na komisji, ma spowodować to, że pewne dzieci 

będą wyłączone z możliwości korzystania tymi mikrobusami a w zamian za to będą 

mogli dojeźdżać dorośli. Ja bym mogła się z tym zgodzić tylko dlaczego od 01 

kwietnia do  końca sierpnia, bo jeszcze do wczorajszego dnia, dorośli nie mogą 

korzystać z tych mikrobusów. Mówi się, że limit, który był uchwalony przez Radę na 

cały rok 2005, został wykorzystany w pierwszych trzech miesiącach roku. Pytam się 

w moich pismach dlaczego tak szybko został wykorzystany, kto popełnił błąd i co 

trzeba zrobić, żeby z tego błędu wyjść, bo niepełnosprawni jest to grupa 

poszkodowana przez los i po to Rada Miasta kiedyś tam uchwalała uchwałę, żeby 

mogli z niej korzystać. I dlaczego zrobiłam tę autopoprawkę, odpowiedzi oczywiście 

nie mam na te pytania. Będę teraz pisała, bo interwencja moja nie pomaga, więc         

w związku z tym będę pisała jeszcze raz interpelację. Proszę Państwa dlatego, że 

jak się okazuje tych mikrobusów jest niby za mało a dzieci za dużo, ale ci dorośli 

niepełnosprawni również często chcą korzystać w soboty i w niedziele, czyli wtedy 

kiedy dzieci nie są dowożone i też nie mogą być dowożeni, ponieważ firma 

przewożąca mówi: stawiamy na kołki samochód, moglibyśmy jechać ale nie mamy 

limitu. Właściwie to ja uważam, że nikt w tym mieście nad tym tematem nie panuje. 

Ponieważ ja się zwracałam z pytaniem, odpowiadała mi gospodarka komunalna co 

miesiąc, że jeszcze nie jest sprawa wyjaśniona. Teraz ja na komisji pytałam właśnie       

i mówiłam o tym problemie do kierownictwa Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

do Referatu Osób Niepełnosprawnych. Ja zauważyłam zdziwienie wielkie, że takie 

zjawisko w ogóle ma miejsce. Referat Osób Niepełnosprawnych, z tego co ja 

odebrałam, w ogóle o tym nie wie a co najmniej nie wiedział do wczoraj. Dlaczego 

wniosłam tą autopoprawkę? Może dzisiaj to już jest trochę inne uzasadnienie, ale 

króciutko, już kończę. Mianowicie wyłoniono tzw. przejazdy komercyjne za 4,35. 

Taksówka zwykła, to jest też komercyjny przejazd, ma ok. 2 zł bo pana Dyrektora 

Szczyta pytałam. My dajemy 4,35 a dlaczego to zrobiłam? Po wczorajszej rozmowie 

z niepełnosprawnymi, z pełną premedytacją podtrzymuję mój wniosek.  Mianowicie 

dlatego, że jeżeli my chcemy zamawiać, jest to widocznie, mają wpłynąć do budżetu 

pieniądze, to zróbmy komercyjny przejazd 20 % droższy od przejazdu zwykłej 

taksówki za to, że jest to mikrobus przystosowany do niepełnosprawnych i ci ludzie, 

którzy teraz w ogóle nie mogą być wożeni w żaden sposób, to jak zapłacą 

komercyjnie to może będą mogli korzystać a szczególnie chodzi o zebrania 

integracyjne. Proszę Państwa zebrania integracyjne osób niepełnosprawnych to jest 

swego rodzaju swoista terapia. Tam jest lekarz, tam jest psycholog na tym zebraniu, 

tam są inni i oni wzajemnie opowiadają jak się leczyć, jak sobie pomagać. Nie jest to 
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zwykłe zebranie, wypicie kawki i zjedzenie ciasta. Dlatego podtrzymuję mój wniosek, 

żeby przejazd komercyjny był nie 4,35  a 20 %  droższy od przejazdu taksówką czyli 

2,40. bo przejazd taksówką jest 2,40 natomiast postój 20 zł 90 gr. Ja uważam, że też 

możemy obniżyć, ja wzięłam 200 % postoju, który jest w poprzedniej tabelce.         

Jak przegłosują radni to już jest inna sprawa ale uważam, że ten temat w ogóle jest 

w rękach edukacji, MOPS-u i gospodarki komunalnej. Tak właściwie nikt nad nim nie 

panuje bo nikt nie kontroluje tego i nie wiedział, że przestano przewozić 

niepełnosprawnych dorosłych. Dziękuję bardzo. 

 

radny JERZY ADAMSKI 

Proszę Państwa ja znam temat, jeszcze pogłębiłem znajomość tego tematu               

w rozmowie na przerwie obiadowej z paniami z MOPS-u i ja poszedłbym dalej 

tzn.trochę inną intencję tu będę radził niż pani Zofia Gosz. Ja bym był za likwidacją 

przewozów komercyjnych bo przewozy komercyjne mają służyć tym 

niepełnosprawnym, którzy mogą korzystać z innych środków transportu ale                

z pewnych względów chcą korzystać z busa. Po prostu tych busów szkoda. Busy 

powinny służyć tym osobom niepełnosprawnym, które nie mogą się poruszać przy 

pomocy taksówki, wózki bardzo często, czy w inny sposób, oczywiście po stawce 

niższej. Ja rozumiem, że cena 4,30 ma odstraszać od korzystania z busów w celach 

komercyjnych te osoby niepełnosprawne. Ja innego wytłumaczenia tutaj nie widzę 

ale naprawdę jeżeli my zrównamy z cenami taksówek, to osoby niepełnosprawne, 

które mogłyby jechać taksówką, wybiorą sobie busa, bo im się będzie ciut wygodniej 

jechać. Busy będą się amortyzować, szybciej będą się psuć i potem się okaże, że nie 

ma busów bo się zużyły na przejazdy komercyjne. Najlepiej byłoby, z mojego punktu 

widzenia, zlikwidować przejazdy komercyjne ale jeżeli je utrzymujemy, to trudno, 

zostawmy tą stawkę odstraszającą 4,30. Nie obniżajmy tak jak pani Zosia proponuje 

dlatego, że zużycie busów będzie dużo większe przez te przejazdy komercyjne           

i w końcu osoby, które potrzebują busów do przejazdu, nie będą mogły z nich 

korzystać bo ich po prostu nie będzie. Mam jeszcze pytanie: czy przejazdy 

komercyjne wyczerpują ten limit kilometrów, który one muszą zrobić w ciągu roku 

wyznaczony ZKM-owi? Nie, tak. To jest całkiem inna działalność. Nie wiem czy się 

powinno do przewozu osób niepełnosprawnych wprowadzić działalność komercyjną. 

Busy powinny służyć temu po co zostały kupione, dla przewozu osób 

niepełnosprawnych w § 2 i 3 regulaminu te kategorie są wyczerpująco wyliczone i do 

przewozu tylko tych osób ale ponieważ w tej chwili na poprawki nie ma miejsca, to ja 
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bym proponował utrzymać tą cenę, która jest proponowana w uchwale, nie obniżać 

jej bo naprawdę busy zamienią się w komercyjne taksówki. Dziękuję bardzo. 

 

radna MONIKA TOMASZEWSKA 

Uzupełniając wypowiedź pana Adamskiego, chciałam również zwrócić uwagę, że         

w coraz większym stopniu sam transport miejski jest dostosowany do potrzeb osób 

niepełnosprawnych, to jest raz,  a są stworzone instrumenty, chociażby w ustawie      

o podatku dochodowym od osób fizycznych, refundacji kosztów transportu dla osób, 

które mają problemy z poruszaniem się. W związku z powyższym to nie jest tylko        

i wyłącznie jedna forma poruszania się czy też przemieszczania się osób 

niepełnosprawnych, czyli forma korzystania z mikrobusów. Dlatego przyłączam się 

do tego wniosku, o którym mówił pan Jerzy Adamski aby te kryteria zaostrzyć, aby 

faktycznie korzystały z mikrobusów osoby, które mają znaczny stopień 

niepełnosprawności i jeszcze trudności z poruszaniem się, ponieważ w innych 

ustawach są stworzone instrumenty refundacji kosztów transportu, w tym również       

i taksówek. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodniczący, o ile znam jak zawsze radca prawny nam tłumaczy, kto jest 

wnioskodawcą poprawki to może ją zmienić, tak że jest możliwość zmiany tej 

poprawki. Po drugie – nie uważam, że powinniśmy uchwałę, bo skłaniam się do 

wniosku, o którym mówił pan radny Adamski. Nie możemy zarabiać i nie możemy 

odstraszać. Nie jest rolą Rady Miasta uchwalać uchwały odstraszające kogoś od 

czegoś ale inna sprawa jest co to jest komercja. Jeżeli taksówkarz bierze 2 zł za km        

i on zarabia i utrzymuje samochód, to jak my bierzemy 4,35 to ile ten samochód 

kosztuje nas? Nie dostałam odpowiedzi ile nas kosztuje ten przejazd, na ile te 

samochody są wykorzystane. Nikt nie odpowiedział od kwietnia, bo wtedy ja 

rozumiem, samochody są wykorzystane na pół gwizdka, robimy komercyjne ale 

trochę niższe i jeżdżą sobie komercją i zarabiamy albo nie są wykorzystane ale 

stawiamy na kołki, tak jak obecnie to jest, i nie wozimy, bo my chcemy odstraszyć 

niepełnosprawnych. Bądźmy konsekwentni, bądźmy politykami. Ja się mogę zgodzić, 

że wykreślamy komercyjne i ja się wycofuję z mojej poprawki, a ja będę dalej 

pilotować czy ci dorośli niepełnosprawni będą mogli wreszcie korzystać gdziekolwiek 

i kiedykolwiek z przejazdów, czy nie. Po to myśmy kupowali te samochody, nie żeby 

odstraszać, tylko żeby je maksymalnie wykorzystywać. Ja mogę oczywiście zmienić 

na wykreślenie tego zapisu w ogóle. 
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WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Szanowni Państwo. Padło tu wiele pytań i w związku z tym spróbuję uporządkować     

i po kolei odpowiedzieć. 

Pierwsza kwestia, którą zadała pani radna Gosz – uchwała, którą mamy przed sobą 

jest kierunkowa i strategiczna na wiele lat do przodu i ona z bieżącą sytuacją w roku 

2005 ma jakby niewielkie połączenie ale reguluje jednoznacznie pewne zasady 

działania i funkcjonowania całego systemu, który ma wspomagać osoby 

niepełnosprawne, czy to młodzież, czy dzieci, czy osoby dorosłe. A więc to jest jakby 

strategiczna uchwała. Pani Gosz pytała : ale co w tym roku? Otóż w tym roku 

sytuacja wygląda w ten sposób: środki, które na ten cel zostały przewidziane to jest 

240 tys.wozokilometrów i Zarząd Transportu Miejskiego musiał tak podzielić te środki 

oraz te kilometry, żeby starczyło na 12 miesięcy a nie na 4. Głównie dotychczas było 

podzielone, że 70 % tych środków i wozokilometrów jest przeznaczone na 

dowożenie dzieci i młodzieży, pozostałe 30 % - na osoby dorosłe i co się stało w tym 

roku? Otóż przy nie zwiększonej ilości dzieci niepełnosprawnych ilość 

wozokilometrów zużytych na przewożenie dzieci i młodzieży zwiększyła się 

raptownie do 95 %. Okazało się, że dzieci w poszczególnych latach szkolnych są 

dowożone z różnych miejsc miasta i w tym roku odległości między domem dziecka a 

szkołą, w której dziecko niepełnosprawne pobierało naukę, radykalnie w niektórych 

sytuacjach się zwiększyły i ilość wozokilometrów natychmiast wzrosła przy tej samej 

ilości dzieci. W związku z tym od 01 kwietnia Zarząd Transportu Miejskiego poczuł, 

że zagrożony jest cały system dowożenia, bo chcę Państwu przypomnieć, 

dowożenie dzieci niepełnosprawnych do szkół jest obowiązkiem gminy, obligatoryjną 

czynnością, dowożenie dorosłych osób – nie.  W związku z tym Zarząd zaczął 

realizować to co z ustawy  gmina powinna uczynić, czyli dowozić dzieci. Ten problem 

rzeczywiście pani Gosz zauważyła i nie tylko ona, ale wiele innych osób, ale pani 

Gosz nadała kształt interpelacji, za co dziękuję, to ruszyło pewną lawinę myślenia      

o tym problemie i w efekcie pojawienie się tej strategicznej uchwały, którą macie 

Państwo przed sobą. Natomiast w tym roku rzecz wygląda następująco: nie jest 

prawdą, że dorośli nie mogą dojeżdżać przez ostatnie dwa miesiące. Dzieci nie były 

dowożone do szkól, bo po prostu nie chodziły do szkół. To było jakby do dyspozycji 

osób dorosłych ale pojawia się sytuacja na kolejne cztery miesiące roku. I teraz rzecz 

wygląda następująco: my dopiero na początku września, w pierwszych 10 dniach, 

będziemy wiedzieli jakie dzieci chodzą do jakich szkół jeśli chodzi                               

o niepełnosprawność i jaka to jest odległość od domu rodzinnego itp. rzeczy. Komisja 
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specjalna powołana przez Prezydenta ustali ilość dzieci, odległości i podobne inne 

parametry. Wówczas dopiero będziemy wiedzieli ile to będzie nas kosztowało bo my 

to musimy zrobić obligatoryjnie. Pozostałe sumy, które pozostaną czy wozokilometry 

przeznaczymy na osoby dorosłe, ale może nastąpić taka sytuacja jak była                 

w pierwszym półroczu, czyli dzieci nam zużyją większość środków i wozokilometrów 

ale wtedy już mamy ustalenie, że natychmiast dofinansowujemy Zarząd Transportu 

Miejskiego o kwotę niezbędną tak, żeby można było, tak jak dotychczas, na poziomie 

tych 30 % dowozić osoby dorosłe. Na ten rok chcemy to zabezpieczyć 

jednoznacznie. Podobna  sytuacja ma nastąpić w kolejnych latach ale już w oparciu 

o tą uchwałę, która Państwo tutaj macie i że nie chcemy dopuścić do sytuacji by 

zabrakło nam środków na to, żebyśmy nie mogli dowozić tych, których musimy 

dowozić albo powinniśmy dowozić chociaż to nie wynika z ustawy.  

Wracając do stawki 4,35 – ona funkcjonuje, co roku jest zresztą uchwałą przez 

Państwa podjętą, podwyższana i jest realizowana. Skąd się pojawiły przewozy 

komercyjne?  Otóż są dni kiedy te samochody nie są wykorzystywane i żeby one nie 

stały bezczynnie, jest propozycja dodatkowa dla tych, którzy nie podlegają, zgodnie      

z tą uchwałą,  przewozom bezpłatnym lub za bardzo niewielkie pieniądze, za 80 

groszy ale mają potrzebę ducha, ciała, nie wiem jakby to nazwać, w każdym razie 

chcą nie poruszać się do określonego miejsca taksówką tylko tym właśnie małym 

busem. To wtedy płacą tą kwotę 4,35 ale chciałem podkreślić ten bus zawiera 8 

miejsc, jest specjalistycznym samochodem, przygotowanym do przewozu osób          

o  skomplikowanej niesprawności. Dla jednej osoby mamy do dyspozycji 8-osobowy 

autobus, który oczywiście kosztuje, nie tyle ile kosztuje taksówka. W związku z tym 

proponujemy najpierw, żeby skorzystano z taksówki ale jeżeli ktoś sobie nie życzy to 

musi się liczyć z tym, że 8-osobowy autobus będzie do dyspozycji1 osoby ale za 4 zł 

35 groszy od kilometra. Zaznaczam, że to tylko dla tych osób, które zgodnie               

z uchwałą, a którą mam nadzieję Państwo przyjmiecie, nie podlegają bezpłatnemu 

przewozowi, ale mają takie życzenie czy taką chęć skorzystania z tego a nie innego 

środka transportu. Stąd nasza propozycja w tym względzie. Możemy oczywiście 

odstąpić od wszelkich komercji ale wydawało nam się, że jeśli w ostatnich latach 

wiele osób korzystało z tej formy kiedy były wolne te samochody, nie wnosiły z tego 

tytułu żadnych sprzeciwów, to nie było podstaw do tego by zmieniać ten układ i żeby 

z tego można było zrezygnować.  Stąd podtrzymaliśmy w tej uchwale tą właśnie 

formę. Dziękuję. 
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radny TOMASZ SOWIŃSKI   

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  Jeżeli przewóz komercyjny dotyczy osób, 

które nie mają uprawnień do przewozu ulgowego dla osób niepełnosprawnych i jest 

realizowany  tylko i wyłącznie wtedy kiedy ten samochód stoi w przestoju, to jest 

oczywiste, że należy coś takiego wprowadzić. I tutaj nie mam żadnych wątpliwości co 

do słuszności tego zapisu z bardzo prostej przyczyny, że jeżeli by go nie było, to 

oznacza, że ten samochód stoi bo nie ma tutaj konfliktu pomiędzy potrzebującą 

osobą niepełnosprawną, która ulgowo jedzie, bo jeżeli ona jest,  to ona jedzie. Ona 

jest w pierwszeństwie. Tylko wtedy kiedy nie ma chętnych, wtedy są przewozy 

komercyjne. Rozumiem jedynie, że jeżeli się zgłoszą 4 osoby a nie jedna to też 

pojadą ale to już inna rzecz. Chciałbym zwrócić uwagę na dwie rzeczy. Jedną, to 

trochę myślę zapomnieliśmy o idei wprowadzenia tych samochodów, bo jak słyszę, 

że tak naprawdę te samochody stały się de facto gimbusami dla osób 

niepełnosprawnych, w większości są używane, żeby nie powiedzieć zawłaszczone 

przez układ edukacyjny, jest oczywiste gmina ma potrzeby, gmina musi jakby pewne 

zadania wykonać i dla mnie nie jest istotne czy te osoby niepełnosprawne, starsze     

w domyśle, nie uczniowie, to jest 30 % przewozu, czy 10 %, czy  60. Istotne jest to 

ażeby ci, którzy chcą, byli przewiezieni. Dla mnie jest istotne to czy te 30 % 

przewozów rzeczywiście wypełnia potrzeby, bo jeżeli nie, to trzeba sobie powiedzieć 

wyraźnie. Te samochody były kupione dla osób niepełnosprawnych w mieście 

Gdańsku. Jeżeli szkoły mają tak duże potrzeby to jest prosta recepta, trzeba kupić 

więcej samochodów właśnie na potrzeby szkół. Jest tutaj kluczowym punktem tylko 

jeden punkt,  mianowicie czy osoby dorosłe, te które potrzebują, które są 

niepełnosprawne, rzeczywiście mają swoje usługi w swoich potrzebach zapewnione, 

bo jeżeli nie, to brakuje nam samochodów, gdyż za dużo jakby czasu zajmują szkoły 

a więc trzeba ewidentnie bądź to dla niepełnosprawnych, bądź dla szkół jeszcze 

jeden czy dwa takie samochody dokupić. I trzecia refleksja, która jest na marginesie 

tego co pan Prezydent powiedział i nie dotyczy zupełnie tych samochodów ale 

wszystkiego co się dzieje w mieście, w kontekście, skoro te słowa padały tu na sali 

powiem: idiotycznych pomysłów miasta na zagospodarowanie przestrzenne, no 

wydłużyły się te drogi, mamy droższy ten transport, mamy droższy transport MZK, 

mamy droższe wszystkie koszty, zamykamy w pustych dzielnicach szkoły gdzie 

można pełno plomb stawiać i domów a budujemy osiedla i nie budujemy szkół tam 

gdzie się buduje pełno domów, bo taki głupi pomysł miasto ma na budownictwo i to 

się mści na mieście, na jego mieszkańcach, przy każdej rzeczy, która wydawałoby 

się zupełnie z tym niespójna, wypływa. Właśnie to, że miasto ponosi koszty, że jego 
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mieszkańcy ponoszą koszty bo trzeba budować infrastrukturę do nieprzemyślanych 

pomysłów sprzed kilku lat, w które brniemy do końca zupełnie po omacku jak ślepi, 

mimo że zdajemy sobie sprawę z jego konsekwencji, co przed chwilą chociażby 

wyraźnie Prezydent Nocny zdefiniował przyczynę tego stanu rzeczy. Tak, wydłużenie 

transportu, to samo przy podwyżce cen biletów na MZK też było mówione, 

wydłużenie tras transportowych bo muszą dojechać do osiedla na Kowale zamiast 

dobudować domy na Przymorzu, Żabiance, Zaspie i we Wrzeszczu. Ale to jest 

zupełnie odrębna sprawa, ja tylko przypominam, zwracam na ten trzeci aspekt 

uwagę, dlatego że przy planach oczywiście się cały czas cuda opowiada a przy 

każdej rzeczy, którą uchwalamy, wydawałoby się zupełnie z tym nie związanej,  te 

kwiatki, konsekwencje tego absurdalnego, urbanistycznego układania miasta, 

wychodzą. Dziękuję.  

 

radny JERZY ADAMSKI 

Ja tylko mam jedno pytanie do pana Prezydenta i proszę o zapewnienie mnie, że ta 

sytuacja, którą opiszę, się nie powtórzy, tzn. że nie będzie takiej sytuacji z jaką 

spotkał się mój kolega, który jeździ na wózku. Nie jest w stanie jeździć taksówką a na 

wiosnę mu powiedziano: proszę pana, nie ma przejazdów dla osób dorosłych, musi 

pan zapłacić cenę komercyjną czyli 4,35. Proszę o zapewnienie, że nie będzie takiej 

sytuacji, gdzie osobie niepełnosprawnej przez telefon się powie: nie może pan 

jechać, nie ma limitu, może pan tylko komercyjnie wykupić przejazd. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Dziękuję panu Adamskiemu za ten głos. Panie Prezydencie, pan powiedział, że 

latem mogli jeździć bo dzieci nie jeździły. Wczoraj sprawdzałam u tych 

niepełnosprawnych i dotychczas nie mogą jeździć, kwiecień, maj, czerwiec, lipiec, 

sierpień, a nie było przejazdów dzieci. Proszę nie opowiadać takich rzeczy. Ja 

rozumiem to i przyznaję panu, że pan nie musi wszystkiego znać ale ktoś musi nad 

tym problemem zapanować. To co powiedziałam, to co powiedział kolega Sowiński, 

Wydział Edukacji dba o to, bo jest ustawa, że dzieci są wożone a kto ma zadbać o 

tych dorosłych? Miejski Ośrodek wcale nie wie, że oni nie są wożeni. Przepraszam 

najmocniej, żadne zapewnienie tutaj nie pozwoli. Wczoraj na komisji zdrowia pani 

Blacharska powiedziała, jeżeli my zawnioskujemy i trzeba przyznać większy limit to 

jeszcze przyznają 60 tyś., są w stanie przyznać. Ale zróbmy to, nie gadajmy 2 

godziny o tej uchwale bo ona nic nie poprawi, moim zdaniem, w przewozie osób 

dorosłych a zwiększmy na następnej sesji i niech pan, panie Prezydencie weźmie to 
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pod uwagę, może przyjmie jako wniosek do rozpatrzenia, żebyśmy zwiększyli limit, 

żeby dorośli mogli jeździć, to co powiedział pan radny Sowiński i pan radny Adamski. 

To nie jest na zasadzie, że w gimbusie dziecko nie może pojechać, które jąka się, 

jest niepełnosprawne a ono korzysta w tej chwili, ktoś źle to koordynuje, organizuje. 

ZKM mi odpowiada: proszę pani, nam tak dają i my tak robimy. To tak dalej nie może 

być. Ja mogę zrezygnować z tego wniosku ale nie zgadzam się, że Rada Miasta ma 

uchwalać uchwałę i stawki, które mają odstraszać kogoś od czegoś. Przepraszam, to 

nie róbmy zapisu w ogóle. 

 

radny CZESŁAW NOWAK 

Wnoszę o zamknięcie listy mówców. Dyskusja się przedłuża pomiędzy 

poszczególnymi osobami. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za zamknięciem listy mówców? 

za   -  19 

       przeciw   -    2 

       wstrzymało się  -    0 

Lista została zamknięta. 

 

WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Proszę Państwa, być może pani radna Gosz nie zrozumiała co ja powiedziałem 

poprzednio ale pewne kwestie dotyczące limitów mogą dopiero pojawić się realne na 

początku roku szkolnego, gdzie wiemy ile osób i z jakich odległości są dowożone 

oraz ile to będzie nas kosztowało. Dopiero po tym stwierdzeniu faktu możemy 

stwierdzić ilu dorosłych możemy przewozić i jeśli będzie brakowało do wielkości, 

którą macie Państwo tutaj w uchwale czyli do 25 % ogólnych kosztów to my 

dodajemy dodatkowe pieniądze. Podkreślam i to jest gwarancja dla pana radnego 

Adamskiego również. My przeprowadzamy dodatkowy przetarg na dowożenie tych 

osób jeśli nie starczy nam pieniędzy przewidzianych w dotychczasowym budżecie na 

ten cel ale punktem wyjścia jest stwierdzenie ile tych dzieci będzie dojeżdżać, bo być 

może będzie ich mniej niż w roku ubiegłym, roku szkolnym. Musimy poczekać te kilka 

dni by to ustalić. Podkreślam i oświadczam, jeśli będzie brakowało, robimy 

dodatkowy przetarg, ustalone to jest z Dyrektorem Popiołkiem  i w imieniu Urzędu on 

taki przetarg przeprowadzi. Skarbnik na ten cel znalazł dodatkowe pieniądze, jeśli 

tylko będzie taka potrzeba. Natomiast tutaj chcę oświadczyć panu radnemu 
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Adamskiemu, że w uchwale naszej w punkcie 3 jest zapewnione, że nie więcej na 

edukację może być przeznaczonych jak 75 % ogólnych kosztów. Jest to Państwa 

gwarancja dla tych osób, że Urząd musi utrzymać się tych limitów. Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Do pani Gosz się zwrócę, czy podtrzymuje swoją poprawkę? 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodniczący, korzystając z przywileju, że wnioskodawca może zmieniać 

treść swojego wniosku, zmieniam na ten wniosek, że wykreślamy w ogóle pozycję 

„komercyjne”, ponieważ nie ma luzów w przejazdach, jak tutaj stwierdzono. Jeżeli 

mogę zmienić to o wykreślenie tego zapisu lp.1, trzecia poz.(kropka) komercyjne. 

 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem takiej poprawki radnej Gosz? 

za   -    3 

       przeciw   -  12 

       wstrzymało się  -    6 

Poprawka nie przeszła. 

 

 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem  druku 1587? 

za   -  19 

       przeciw   -    1 

       wstrzymało się  -    3 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1379/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
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W SPRAWIE USTALENIA UPRAWNIEŃ, ZASAD 
KORZYSTANIA I ODPŁATNOŚCI PRZY PRZEJAZDACH 
OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH, PRZYSTOSOWANYMI DO 
TEGO CELU MIKROBUSAMI, NA TERENIE GDAŃSKA         
 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

 

 

29) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1346/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1       
W GDAŃSKU – TECHNIKUM NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM 
ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO 
W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1 W GDAŃSKU 
PRZY UL. SEREDYŃSKIEGO 1A   (DRUK NR 1549) 
 

 

WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Szanowni Państwo, przechodzimy do bardzo dużej ilości uchwał oświatowych, które 

w jakiejś części są jednorodne, dlatego też jeśli Państwo byście zechcieli przyjąć 

taką metodę omawiania i ewentualnego głosowania, która zaproponuję za moment, 

byłbym niezwykle wdzięczny. Chcielibyśmy to podzielić na trzy pakiety.   

Pierwszy pakiet dotyczy zmian wynikających z nadania numerów, które zostało 

dokonane na początku tego roku. Teraz powinniśmy wprowadzić akty założycielskie, 

które to jakby uhonorują oraz wprowadzą nowe pieczątki w szkołach. Czynność 

zupełnie administracyjna ale niestety niezbędna, wymagana prawem. To jest od 23 

punktu do 97 punktu. Jeśli moglibyśmy przyjąć, nie przy każdej z nich omawiać tylko 

to jedno wstępne omówienie, które dokonuję w tej chwili, gdybyście Państwo 

zechcieli tylko w sposób niejako apriori przyjąć, że one są takie same i żebyśmy 

mogli nad nimi szybko przejść do porządku dziennego przegłosowując je. 

Zaznaczam, że to wynika z nowelizacji ustawy o systemie oświaty i potrzebie 

dokonania takich zmian typowo administracyjnych. Dziękuję. 

 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Dziękuję bardzo panie Prezydencie, widzę że głosów przeciwnych tutaj nie ma. 
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radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Potwierdzam to co mówi pan Prezydent. Te uchwały od punktu 23 do 97 jest to 

czysto techniczny zabieg, który musimy w związku ze zmianą przepisów, samymi 

naszymi uchwałami, m.in. zmianami nazw szkół wprowadzić. Jest to nie tyle 

prostowanie błędów ale prostowanie pewnego nazewnictwa, zapisów prawnych, 

które wynikają z naszych wcześniejszych decyzji. Wszystkich tych uchwał do punktu 

97 dotyczy to samo uzasadnienie i we wszystkich tych uchwałach Komisja Edukacji 

jednogłośnie pozytywnie przyjęła opinię do projektów tych uchwał. 

 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1549? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1380/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1346/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1       
W GDAŃSKU – TECHNIKUM NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM 
ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO 
W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1 W GDAŃSKU 
PRZY UL. SEREDYŃSKIEGO 1A        
 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
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30) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1200/2005 
RADY MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA 
JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1 IM. MACIERZY 
SZKOLNEJ W GDAŃSKU PRZY UL. SEREDYŃSKIEGO 1A         
(DRUK NR 1550) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1550? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1381/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1200/2005 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE UTWORZENIA 
SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO 
ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1 IM. MACIERZY SZKOLNEJ 
W GDAŃSKU PRZY UL. SEREDYŃSKIEGO 1A        
 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
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31) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1347/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 2       
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ NA 
PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM                  
I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE 
GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO              
I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 
2 W GDAŃSKU PRZY UL. KOŁOBRZESKIEJ 77    (DRUK NR 1488) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1488? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1382/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1347/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 2       
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ NA 
PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM                  
I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE 
GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO              
I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 
2 W GDAŃSKU PRZY UL. KOŁOBRZESKIEJ 77   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
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32) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/752/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 2       
W GDAŃSKU PRZY UL. KOŁOBRZESKIEJ 77 – TECHNIKUM 
MECHANICZNO-ELEKTRYCZNEGO DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 
W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  (DRUK NR 1487) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1487? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1383/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/752/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA        
W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 2 W GDAŃSKU PRZY       
UL. KOŁOBRZESKIEJ 77 – TECHNIKUM MECHANICZNO-
ELEKTRYCZNEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
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33) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1348/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3       
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 3 W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7      
(DRUK NR 1497) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1497? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1384/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1348/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3       
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 3 W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
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34) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/753/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3        
W GDAŃSKU PRZY  AL. LEGIONÓW 7 – TECHNIKUM 
GASTRONOMICZNEGO DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1496) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1496? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1385/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/753/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA        
W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3   W GDAŃSKU PRZY      
AL. LEGIONÓW 7 – TECHNIKUM GASTRONOMICZNEGO DLA 
MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
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35) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1191/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3       
W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7 – DOTYCHCZAS 
ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 2 W SZKOŁĘ 
POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ 
SZKOŁY ŚREDNIEJ   (DRUK NR 1494) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1494? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1386/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1191/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3       
W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7 – DOTYCHCZAS 
ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 2 W SZKOŁĘ 
POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ 
SZKOŁY ŚREDNIEJ    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
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36) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/754/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3          
W GDAŃSKU PRZY  AL. LEGIONÓW 7 – TECHNIKUM 
GASTRONOMICZNEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ          
(DRUK NR 1495) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1495? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1387/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/754/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3   W GDAŃSKU PRZY     
AL. LEGIONÓW 7 – TECHNIKUM GASTRONOMICZNEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ     
 

Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
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37) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1195/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3       
W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7 – DOTYCHCZAS 
ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 1 DLA DOROSŁYCH        
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ  (DRUK NR 1498) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1498? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1388/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1195/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3       
W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7 – DOTYCHCZAS 
ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 1 DLA DOROSŁYCH        
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ     
 

Uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
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38) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1349/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7       
W GDAŃSKU – TECHNIKUM, SZKOŁY ZASADNICZEJ ZAWODOWEJ 
I SZKOŁY ZASADNICZEJ ZAWODOWEJ SPECJALNEJ NA 
PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM, SZKOŁY 
ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ 
ZAWODOWĄ SPECJALNĄ NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ 
POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO             
W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7     W GDAŃSKU 
PRZY UL. CZYŻEWSKIEGO 31   (DRUK NR 1484) 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1484? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1389/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1349/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7       
W GDAŃSKU – TECHNIKUM, SZKOŁY ZASADNICZEJ ZAWODOWEJ 
I SZKOŁY ZASADNICZEJ ZAWODOWEJ SPECJALNEJ NA 
PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM, SZKOŁY 
ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ 
ZAWODOWĄ SPECJALNĄ NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ 
POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO             
W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7     W GDAŃSKU 
PRZY UL. CZYŻEWSKIEGO 31    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
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39) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1201/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA 
JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7                                 
IM. WŁADYSŁAWA SZAFERA W GDAŃSKU PRZY                             
UL. CZYŻEWSKIEGO 31   (DRUK NR 1485) 
 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1485? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1390/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1201/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE UTWORZENIA 
SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO 
ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7                                             
IM. WŁADYSŁAWA SZAFERA W GDAŃSKU PRZY                             
UL. CZYŻEWSKIEGO 31    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
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40) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/755/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7         
W GDAŃSKU PRZY  UL. CZYŻEWSKIEGO 31 – TECHNIKUM DLA 
MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ   (DRUK NR 1486) 
 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1486? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1391/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/755/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7  W GDAŃSKU PRZY      
UL. CZYŻEWSKIEGO 31 – TECHNIKUM DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 
W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  
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41) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1350/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9         
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 9 W GDAŃSKU PRZY UL. DĄBROWSZCZAKÓW 
35    (DRUK NR 1555) 

 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1555? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1392/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1350/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9         
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 9 W GDAŃSKU PRZY UL. DĄBROWSZCZAKÓW 
35    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  
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42) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/756/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9        
W GDAŃSKU PRZY  UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35 – TECHNIKUM 
ODZIEŻOWEGO DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1556) 
 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1556? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1393/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/756/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9        W GDAŃSKU PRZY  UL. 
DĄBROWSZCZAKÓW 35 – TECHNIKUM ODZIEŻOWEGO DLA 
MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ     
 

Uchwała stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  
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43) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1202/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA 
JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9                               
IM. PROF. R. CEBERTOWICZA W GDAŃSKU PRZY                           
UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35       (DRUK NR 1558) 
 
 

JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1558? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1394/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1202/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE UTWORZENIA 
SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ                  
DO ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9                                             
IM. PROF. R. CEBERTOWICZA W GDAŃSKU PRZY                           
UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35      
 

Uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.  
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44) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/757/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9        
W GDAŃSKU PRZY UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35 – TECHNIKUM 
ODZIEŻOWEGO  DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ, TECHNIKUM 
HANDLOWEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ, TECHNIKUM 
ZAWODOWEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1557) 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1557? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1395/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/757/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9        W GDAŃSKU PRZY UL. 
DĄBROWSZCZAKÓW 35 – TECHNIKUM ODZIEŻOWEGO  DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ, TECHNIKUM HANDLOWEGO DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ, 
TECHNIKUM ZAWODOWEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ  

Uchwała stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  
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45) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1196/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9      
IM. PROF. R. CEBERTOWICZA W GDAŃSKU PRZY                          
UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO 
POLICEALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO ZAOCZNEGO                
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ  (DRUK NR 1559) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1559? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1396/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1196/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9      
IM. PROF. R. CEBERTOWICZA W GDAŃSKU PRZY                          
UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO 
POLICEALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO ZAOCZNEGO                
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  
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46) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1224/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
POŁĄCZENIA TECHNIKUM, LICEUM PROFILOWANEGO, 
ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ, TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY I TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA DOROSŁYCH, FUNKCJONUJĄCYCH 
PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZESPÓŁ SZKÓŁ, KTÓREGO 
NAZWA BRZMI: SZKOŁY ELEKTRYCZNE I ELEKTRONICZNE 
W GDAŃSKU PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238B     (DRUK NR 1551) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1551? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1397/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1224/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE POŁĄCZENIA 
TECHNIKUM, LICEUM PROFILOWANEGO, ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ, TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY 
I TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA DOROSŁYCH, 
FUNKCJONUJĄCYCH PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238 B                 
W ZESPÓŁ SZKÓŁ, KTÓREGO NAZWA BRZMI: SZKOŁY 
ELEKTRYCZNE I ELEKTRONICZNE W GDAŃSKU PRZY                  
UL. GRUNWALDZKIEJ 238B 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  
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47) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1223/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
POŁĄCZENIA LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO, TECHNIKUM, 
LICEUM PROFILOWANEGO, ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ, 
SZKOŁY POLICEALNEJ, TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO                
I UZUPEŁNIAJĄCEGO LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO 
FUNKCJONUJĄCYCH PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZESPÓŁ 
SZKÓŁ, KTÓREGO NAZWA BRZMI: ZESPÓŁ SZKÓŁ 
TECHNICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH PRZY                         
UL. SOBIESKIEGO 90       (DRUK NR 1552) 

 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1552? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1398/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1223/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE POŁĄCZENIA 
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO, TECHNIKUM, LICEUM 
PROFILOWANEGO, ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ, 
SZKOŁY POLICEALNEJ, TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO                
I UZUPEŁNIAJĄCEGO LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO 
FUNKCJONUJĄCYCH PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZESPÓŁ 
SZKÓŁ, KTÓREGO NAZWA BRZMI: ZESPÓŁ SZKÓŁ 
TECHNICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH PRZY                         
UL. SOBIESKIEGO 90  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.  
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48) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1354/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ENERGETYCZNYCH         
W GDAŃSKU – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO, TECHNIKUM       
I SZKOŁY ZASADNICZEJ ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ  W LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE, TECHNIKUM     
I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE 
GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO              
I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ ENERGETYCZNYCH 
W GDAŃSKU PRZY UL. REJA 25     (DRUK NR 1560) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1560? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1399/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1354/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ENERGETYCZNYCH         
W GDAŃSKU – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO, TECHNIKUM       
I SZKOŁY ZASADNICZEJ ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ  W LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE, TECHNIKUM     
I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE 
GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO              
I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ ENERGETYCZNYCH 
W GDAŃSKU PRZY UL. REJA 25  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.  
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49) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/786/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ENERGETYCZNYCH                   
W GDAŃSKU PRZY UL. REJA 25 TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO 
DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ 
ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ  (DRUK NR 1562) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1562? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1400/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/786/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE UTWORZENIA                 
W ZESPOLE SZKÓŁ ENERGETYCZNYCH W GDAŃSKU PRZY         
UL. REJA 25 TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.  
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50) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/761/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ENERGETYCZNYCH         
W GDAŃSKU PRZY UL. REJA 25 – TECHNIKUM 
ENERGETYCZNEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ            
(DRUK NR 1561) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1561? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1401/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/761/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA        
W ZESPOLE SZKÓŁ ENERGETYCZNYCH W GDAŃSKU PRZY         
UL. REJA 25 – TECHNIKUM ENERGETYCZNEGO DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ           
W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.  
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51) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1356/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ SAMOCHODOWYCH          
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
SAMOCHODOWYCH W GDAŃSKU PRZY UL. ELBLĄSKIEJ 54/64  
(DRUK NR 1499) 

 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1499? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1402/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1356/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ SAMOCHODOWYCH          
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
SAMOCHODOWYCH W GDAŃSKU PRZY UL. ELBLĄSKIEJ 54/64   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.  
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52) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/763/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ SAMOCHODOWYCH        
W GDAŃSKU PRZY UL. ELBLĄSKIEJ 54/64 – TECHNIKUM 
SAMOCHODOWEGO DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1501) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1501? 

za   -  16 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1403/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/763/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ SAMOCHODOWYCH        W GDAŃSKU PRZY UL. 
ELBLĄSKIEJ 54/64 – TECHNIKUM SAMOCHODOWEGO DLA 
MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.  
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53) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/764/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ SAMOCHODOWYCH          
W GDAŃSKU PRZY UL. ELBLĄSKIEJ 54/64 – TECHNIKUM 
SAMOCHODOWEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1500) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1500? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1404/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/764/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W ZESPOLE SZKÓŁ SAMOCHODOWYCH W GDAŃSKU PRZY         
UL. ELBLĄSKIEJ 54/64 – TECHNIKUM SAMOCHODOWEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.  
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54) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1357/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI                      
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU PRZY UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 
51/52  (DRUK NR 1504) 

 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1504? 

za   -  15 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1405/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1357/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI                      
W GDAŃSKU – TECHNIKUM I SZKOŁY ZASADNICZEJ 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU PRZY UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 
51/52   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.  
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55) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/765/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU 
PRZY UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 – TECHNIKUM DLA 
MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ     (DRUK NR 1502) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1502? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1406/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/765/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU PRZY                      
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 – TECHNIKUM DLA 
MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.  
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56) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1190/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI                     
IM. OBROŃCÓW POCZTY POLSKIEJ W GDAŃSKU PRZY                
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 W GDAŃSKU – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO POLICEALNEGO STUDIUM 
ZAWODOWEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ                
(DRUK NR 1506) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1506? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1407/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1190/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI                     
IM. OBROŃCÓW POCZTY POLSKIEJ W GDAŃSKU PRZY                
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 W GDAŃSKU – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO POLICEALNEGO STUDIUM 
ZAWODOWEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.  
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57) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/790/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU PRZY 
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 TECHNIKUM DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM  
(DRUK NR 1505) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1505? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1408/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/790/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE UTWORZENIA                 
W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU PRZY                     
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 TECHNIKUM DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.  
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58) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/766/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU 
PRZY UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 – TECHNIKUM DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ    (DRUK NR 1503) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1503? 

za   -  16 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1409/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/766/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU PRZY                      
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 – TECHNIKUM DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.  
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59) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1193/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI                      
IM. OBROŃCÓW POCZTY POLSKIEJ W GDAŃSKU PRZY                
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 – DOTYCHCZAS 
ISTNIEJĄCEGO POLICEALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO 
ZAOCZNEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ                
(DRUK NR 1507) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1507? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1410/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1193/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI                      
IM. OBROŃCÓW POCZTY POLSKIEJ W GDAŃSKU PRZY                
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 – DOTYCHCZAS 
ISTNIEJĄCEGO POLICEALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO 
ZAOCZNEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ      
  

Uchwała stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.  
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60) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1358/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ MORSKICH  W GDAŃSKU 
– TECHNIKUM NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ                   
W TECHNIKUM NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA 
LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU 
SZKÓŁ MORSKICH W GDAŃSKU PRZY UL. WYZWOLENIA 8       
(DRUK NR 1475) 
 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1475? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1411/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1358/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ MORSKICH  W GDAŃSKU 
– TECHNIKUM NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ                   
W TECHNIKUM NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA 
LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU 
SZKÓŁ MORSKICH W GDAŃSKU PRZY UL. WYZWOLENIA 8     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.  
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61) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1359/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ PRZEMYSŁU 
SPOŻYWCZEGO I CHEMICZNEGO W GDAŃSKU – TECHNIKUM          
I SZKOŁY ZASADNICZEJ ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ 
ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA 
LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU 
SZKÓŁ PRZEMYSŁU SPOŻYWCZEGO I CHEMICZNEGO                    
W GDAŃSKU PRZY UL. LASTADIA 2       (DRUK NR 1482) 

 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1482? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1412/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1359/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ PRZEMYSŁU 
SPOŻYWCZEGO I CHEMICZNEGO W GDAŃSKU – TECHNIKUM          
I SZKOŁY ZASADNICZEJ ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ 
ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA 
LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU 
SZKÓŁ PRZEMYSŁU SPOŻYWCZEGO I CHEMICZNEGO                    
W GDAŃSKU PRZY UL. LASTADIA 2     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.  
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62) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/787/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA W ZESPOLE SZKÓŁ PRZEMYSŁU SPOŻYWCZEGO      
I CHEMICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. LASTADIA 2 TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1483) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1483? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1413/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/787/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE UTWORZENIA                 
W ZESPOLE SZKÓŁ PRZEMYSŁU SPOŻYWCZEGO                              
I CHEMICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. LASTADIA 2 TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu.  
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63) UCHWAŁA W SPRAWIE ZMIANY AKTU ZAŁOŻYCIELSKIEGO 
SZKOŁY POLICEALNEJ PRZEMYSŁU SPOŻYWCZEGO, 
WCHODZĄCEJ W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ PRZEMYSŁU 
SPOŻYWCZEGO I CHEMICZNEGO W GDAŃSKU PRZY                    
UL. LASTADIA 2, POWOŁANEJ PRZEZ KURATORA OŚWIATY          
W GDAŃSKU Z DNIEM 01.09.1993 R.        (DRUK NR 1584) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1584? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1414/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

W SPRAWIE ZMIANY AKTU ZAŁOŻYCIELSKIEGO SZKOŁY 
POLICEALNEJ PRZEMYSŁU SPOŻYWCZEGO, WCHODZĄCEJ         
W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ PRZEMYSŁU SPOŻYWCZEGO                 
I CHEMICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. LASTADIA 2, 
POWOŁANEJ PRZEZ KURATORA OŚWIATY  W GDAŃSKU Z DNIEM 
01.09.1993 R.     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.  
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64) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1360/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU – ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ              
W ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE 
GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO            
I TECHNIKUM I WŁĄCZENIA ICH W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY                      
AL. GEN. J. HALLERA 16/18       (DRUK NR 1481) 

 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1481? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1415/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1360/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU – ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ              
W ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE 
GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO            
I TECHNIKUM I WŁĄCZENIA ICH W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY                      
AL. GEN. J. HALLERA 16/18     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.  



 142 

 

 
65) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/785/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 
16/18 TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ    (DRUK NR 1477) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1477? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1416/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/785/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE UTWORZENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 16/18 TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.  
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66) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/784/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 
16/18 UZUPEŁNIAJĄCEGO LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA 
MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ 
SZKOŁY ZAWODOWEJ       (DRUK NR 1476) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1476? 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1417/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/784/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE UTWORZENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 16/18 UZUPEŁNIAJĄCEGO 
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.  
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67) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1188/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18 – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 4                
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ       (DRUK NR 1516) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1516? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1418/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1188/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18 – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 4                
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu.  
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68) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/769/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 
16/18 – SZKOŁY ZASADNICZEJ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ              
W ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM    (DRUK NR 1479) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1479? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1419/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/769/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA        
W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 16/18 – SZKOŁY ZASADNICZEJ 
DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu.  
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69) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/768/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 
16/18 – LICEUM HANDLOWEGO DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 
W TECHNIKUM DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM  (DRUK NR 1480) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1480? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1420/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/768/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA        
W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 16/18 – LICEUM HANDLOWEGO 
DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.  
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70) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/767/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 
16/18 – TECHNIKUM BUDOWY OKRĘTÓW DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 
W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  (DRUK NR 1478) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1478? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1421/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/767/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA        
W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GEN. JÓZEFA HALLERA 16/18 – TECHNIKUM BUDOWY 
OKRĘTÓW DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ 
SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ 
SZKOŁY ZAWODOWEJ   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu.  
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71) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1203/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA 
JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO              
W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18  (DRUK NR 1515) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1515? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1422/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 

 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1203/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE UTWORZENIA 
SZKOŁY POLICEALNEJ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO 
ZESPOŁU SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.  
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72) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1361/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWLANO-
ARCHITEKTONICZNYCH W GDAŃSKU – TECHNIKUM, 
ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ I ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ SPECJALNEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM, ZASADNICZĄ SZKOŁĘ 
ZAWODOWĄ I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ SPECJALNĄ 
NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
BUDOWLANO-ARCHITEKTONICZNYCH W GDAŃSKU PRZY           
UL. POWSTAŃCÓW WARSZAWSKICH 25      (DRUK NR 1474) 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1474? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1423/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1361/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWLANO-
ARCHITEKTONICZNYCH W GDAŃSKU – TECHNIKUM, 
ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ I ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ SPECJALNEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM, ZASADNICZĄ SZKOŁĘ 
ZAWODOWĄ I ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ SPECJALNĄ 
NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO WŁĄCZENIA GO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
BUDOWLANO-ARCHITEKTONICZNYCH W GDAŃSKU PRZY           
UL. POWSTAŃCÓW WARSZAWSKICH 25   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu.  
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73) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1187/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWLANO-
ARCHITEKTONICZNYCH IM. PROF. JERZEGO STANKIEWICZA          
W GDAŃSKU PRZY UL. POWSTAŃCÓW WARSZAWSKICH 25 – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 5               
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ      (DRUK NR 1509) 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1509? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1424/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1187/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWLANO-
ARCHITEKTONICZNYCH IM. PROF. JERZEGO STANKIEWICZA          
W GDAŃSKU PRZY UL. POWSTAŃCÓW WARSZAWSKICH 25 – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 5               
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu.  
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74) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/770/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWLANO-
ARCHITEKTONICZNYCH W GDAŃSKU PRZY UL. POWSTAŃCÓW 
WARSZAWSKICH 25 – TECHNIKUM BUDOWLANEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ     (DRUK NR 1508) 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1508? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymało się  -    2 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1425/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/770/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWLANO-ARCHITEKTONICZNYCH            
W GDAŃSKU PRZY UL. POWSTAŃCÓW WARSZAWSKICH 25 – 
TECHNIKUM BUDOWLANEGO DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 
W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu.  
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75) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1362/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W SZKOŁACH OKRĘTOWYCH                             
I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH „CONRADINUM” W GDAŃSKU – 
TECHNIKUM NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ               
W TECHNIKUM NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA 
LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD SZKÓŁ 
OKRĘTOWYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH „CONRADINUM”          
W GDAŃSKU PRZY UL. PIRAMOWICZA 1/2     (DRUK NR 1473) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1473? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1426/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1362/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W SZKOŁACH OKRĘTOWYCH                             
I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH „CONRADINUM” W GDAŃSKU – 
TECHNIKUM NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ               
W TECHNIKUM NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA 
LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD SZKÓŁ 
OKRĘTOWYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH „CONRADINUM”          
W GDAŃSKU PRZY UL. PIRAMOWICZA 1/2 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.  
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76) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1363/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH 
BUDOWNICTWA W GDAŃSKU – TECHNIKUM ZASADNICZEJ 
SZKOŁY ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM, ZASADNICZĄ SZKOŁĘ 
ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA 
LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD 
PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH BUDOWNICTWA W GDAŃSKU PRZY 
UL. GRUNWALDZKIEJ 238      (DRUK NR 1491) 

 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1491? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1427/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1363/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH 
BUDOWNICTWA W GDAŃSKU – TECHNIKUM ZASADNICZEJ 
SZKOŁY ZAWODOWEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM, ZASADNICZĄ SZKOŁĘ 
ZAWODOWĄ NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA 
LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO W SKŁAD 
PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH BUDOWNICTWA W GDAŃSKU PRZY 
UL. GRUNWALDZKIEJ 238  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu.  
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77) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/771/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH 
BUDOWNICTWA W GDAŃSKU PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238 – 
TECHNIKUM BUDOWLANEGO DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ          
(DRUK NR 1489) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1489? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1428/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/771/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH BUDOWNICTWA W GDAŃSKU 
PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238 – TECHNIKUM BUDOWLANEGO 
DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu.  
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78) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1198/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA 
JEJ DO PAŃSTWOWYCH SZKÓŁ BUDOWNICTWA                            
IM. PROF. MARIANA OSIŃSKIEGO W GDAŃSKU PRZY                   
AL. GRUNWALDZKIEJ 238      (DRUK NR 1492) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1492? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1429/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1198/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE UTWORZENIA 
SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ                 
DO PAŃSTWOWYCH SZKÓŁ BUDOWNICTWA                                         
IM. PROF. MARIANA OSIŃSKIEGO W GDAŃSKU PRZY                   
AL. GRUNWALDZKIEJ 238  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu.  
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79) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/772/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH 
BUDOWNICTWA W GDAŃSKU PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238 – 
TECHNIKUM BUDOWLANEGO DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 
W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ       (DRUK NR 1490) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1490? 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1430/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/772/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH BUDOWNICTWA W GDAŃSKU 
PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238 – TECHNIKUM BUDOWLANEGO 
DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu.  
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80) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1192/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH 
BUDOWNICTWA IM. PROF. MARIANA OSIŃSKIEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 – ZAOCZNEGO 
POMATURALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO W SZKOŁĘ 
POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ     (DRUK NR 1493) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1493? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1431/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1192/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH 
BUDOWNICTWA IM. PROF. MARIANA OSIŃSKIEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 – ZAOCZNEGO 
POMATURALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO W SZKOŁĘ 
POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu.  
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81) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1369/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM 
KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU – TECHNIKUM                  
NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM I WŁĄCZENIA ICH W SKŁAD ZESPOŁU 
SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO        
W GDAŃSKU PRZY UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7      (DRUK NR 1564) 

 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1564? 

za   -  23 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1432/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1369/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM 
KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU – TECHNIKUM                  
NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM ORAZ POWOŁANIA LICEUM 
PROFILOWANEGO I ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM I WŁĄCZENIA ICH W SKŁAD ZESPOŁU 
SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO        
W GDAŃSKU PRZY UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu.  
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82) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/773/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM 
KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY                      
UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 – TECHNIKUM TECHNOLOGII ŻYWNOŚCI 
DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  (DRUK NR 1565) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1565? 

za   -  24 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1433/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/773/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA 
USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 – 
TECHNIKUM TECHNOLOGII ŻYWNOŚCI DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 
W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu.  
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83) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1199/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA 
JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA 
USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7  
(DRUK NR 1567) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1567? 

za   -  24 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1434/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1199/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE UTWORZENIA 
SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO 
ZESPOŁU SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA 
USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.  
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84) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/789/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM 
KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY                      
UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ 
SZKOŁY ZAWODOWEJ  (DRUK NR 1566) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1566? 

za   -  25 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1435/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/789/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE UTWORZENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA 
USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 
TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu.  
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85) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1194/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM 
KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY                       
UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 – ZAOCZNEGO POLICEALNEGO STUDIUM 
INŻYNIERII ŚRODOWISKA I MELIORACJI  W SZKOŁĘ POLICEALNĄ 
DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ  (DRUK NR 1568) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1568? 

za   -  25 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1436/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1194/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM 
KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY                       
UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 – ZAOCZNEGO POLICEALNEGO STUDIUM 
INŻYNIERII ŚRODOWISKA I MELIORACJI  W SZKOŁĘ POLICEALNĄ 
DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu.  
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86) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1368/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
W GDAŃSKU – TECHNIKUM NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM 
ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO 
W SKŁAD CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU 
PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1  (DRUK NR 1569) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1569? 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1437/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1368/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
W GDAŃSKU – TECHNIKUM NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W TECHNIKUM NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM 
ORAZ POWOŁANIA LICEUM PROFILOWANEGO I WŁĄCZENIA GO 
W SKŁAD CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU 
PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu.  
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87) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/777/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
W GDAŃSKU PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 – SZKOŁY 
ZASADNICZEJ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ W ZASADNICZĄ 
SZKOŁĘ ZAWODOWĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM  (DRUK NR 1572) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1572? 

za   -  25 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1438/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/777/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. 
AUGUSTYŃSKIEGO 1 – SZKOŁY ZASADNICZEJ DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ W 
ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu.  
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88) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/791/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO           
W GDAŃSKU PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 TECHNIKUM DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM 
(DRUK NR 1575) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1575? 

za   -  24 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1439/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/791/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE UTWORZENIA W 
CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO           W GDAŃSKU 
PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 TECHNIKUM DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu.  
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89) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/792/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
UTWORZENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO          
W GDAŃSKU PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM   (DRUK NR 1577) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1577? 

za   -  23 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1440/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/792/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE UTWORZENIA                 
W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY 
UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu.  
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90) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/775/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
W GDAŃSKU PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 – LICEUM 
HANDLOWEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W LICEUM 
PROFILOWANE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM  (DRUK NR 1571) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1571? 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1441/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/775/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. 
AUGUSTYŃSKIEGO 1 – LICEUM HANDLOWEGO DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W 
LICEUM PROFILOWANE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 94 do niniejszego protokołu.  
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91) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/774/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
W GDAŃSKU PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 – LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W UZUPEŁNIAJĄCE 
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  (DRUK NR 1570) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1570? 

za   -  23 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1442/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/774/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY 
UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO 
DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W UZUPEŁNIAJĄCE LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu.  
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92) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/776/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
W GDAŃSKU PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 – TECHNIKUM 
MECHANICZNO-ELEKTRYCZNEGO DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 
W TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ  (DRUK NR 1574) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1574? 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1443/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/776/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY 
UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 – TECHNIKUM MECHANICZNO-
ELEKTRYCZNEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ                 W TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu.  
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93) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1197/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
IM. MARSZAŁKA JÓZEFA PIŁSUDSKIEGO W GDAŃSKU PRZY            
UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY 
POLICEALNEJ NR 1 W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ           
(DRUK NR 1573) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1573? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1444/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1197/04 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
IM. MARSZAŁKA JÓZEFA PIŁSUDSKIEGO W GDAŃSKU PRZY            
UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY 
POLICEALNEJ NR 1 W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu.  
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94) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXXVI/1189/05 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ LICEALNYCH                       
I POLICEALNYCH W GDAŃSKU PRZY UL. PILOTÓW 7 – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 1               
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ   (DRUK NR 1554) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1554? 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1445/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXXVI/1189/05 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 31 MARCA 2005 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ LICEALNYCH                       
I POLICEALNYCH W GDAŃSKU PRZY UL. PILOTÓW 7 – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 1               
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu.  
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95) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/780/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH NR 3 W GDAŃSKU PRZY UL. WAŁY 
PIASTOWSKIE 6 – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM   
(DRUK NR 1544) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1544? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1446/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/780/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH NR 3 W GDAŃSKU 
PRZY UL. WAŁY PIASTOWSKIE 6 – LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ W LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu.  
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96) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/781/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH NR 3 W GDAŃSKU PRZY UL. WAŁY 
PIASTOWSKIE 6 – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W UZUPEŁNIAJĄCE LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1545) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1545? 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1447/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/781/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W ZESPOLE SZKÓŁ OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH NR 3 W GDAŃSKU 
PRZY UL. WAŁY PIASTOWSKIE 6 – LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W UZUPEŁNIAJĄCE 
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu.  

 



 174 

 

 

97) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/782/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH NR 4 W GDAŃSKU PRZY                       
UL. PESTALOZZIEGO 7/9 – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM  
(DRUK NR 1548) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1548? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1448/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/782/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA       
W ZESPOLE SZKÓŁ OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH NR 4 W GDAŃSKU 
PRZY UL. PESTALOZZIEGO 7/9 – LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ W LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 101 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 



 175 

 

 
 
98) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/783/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH NR 4 W GDAŃSKU PRZY                       
UL. PESTALOZZIEGO 7/9 – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W UZUPEŁNIAJĄCE LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1547) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1547? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1449/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/783/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA        
W ZESPOLE SZKÓŁ OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH NR 4 W GDAŃSKU 
PRZY UL. PESTALOZZIEGO 7/9 – LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W UZUPEŁNIAJĄCE 
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 102 do niniejszego protokołu.  
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99) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/778/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH DLA DOROSŁYCH W GDAŃSKU PRZY 
UL. JAGIELLOŃSKIEJ 11 – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM   
(DRUK NR 1543) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1543? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1450/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/778/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH DLA DOROSŁYCH W 
GDAŃSKU PRZY UL. JAGIELLOŃSKIEJ 11 – LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ W LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ GIMNAZJUM      
  

Uchwała stanowi załącznik nr 103 do niniejszego protokołu.  
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100) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XXV/779/04 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH DLA DOROSŁYCH W GDAŃSKU PRZY 
UL. JAGIELLOŃSKIEJ 11 – LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ZASADNICZEJ W UZUPEŁNIAJĄCE LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ           
(DRUK NR 1546) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1546? 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1451/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XXV/779/04 RADY MIASTA GDAŃSKA 
Z DNIA 24 CZERWCA 2004 R. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W 
ZESPOLE SZKÓŁ OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH DLA DOROSŁYCH W 
GDAŃSKU PRZY UL. JAGIELLOŃSKIEJ 11 – LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ZASADNICZEJ W UZUPEŁNIAJĄCE 
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ ZASADNICZEJ SZKOŁY 
ZAWODOWEJ      
  

Uchwała stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu.  
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101) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1345/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
POWOŁANIA ORAZ WŁĄCZENIA W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH I ZAWODOWYCH NR 1 W GDAŃSKU 
PRZY UL. KRASICKIEGO 10 - LICEUM PROFILOWANEGO NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM    (DRUK NR 1583) 

 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1583? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1452/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1345/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE POWOŁANIA 
ORAZ WŁĄCZENIA W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH I ZAWODOWYCH NR 1 W GDAŃSKU 
PRZY UL. KRASICKIEGO 10 - LICEUM PROFILOWANEGO NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM  
  

Uchwała stanowi załącznik nr 105 do niniejszego protokołu.  
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102) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1189/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ SPECJALNYCH NR 1        
W GDAŃSKU PRZY UL. BATOREGO 26 SZKOŁY ZASADNICZEJ 
SPECJALNEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ SPECJALNĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM     (DRUK NR 1563) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1563? 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1453/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1189/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ SPECJALNYCH NR 1        
W GDAŃSKU PRZY UL. BATOREGO 26 SZKOŁY ZASADNICZEJ 
SPECJALNEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY PODSTAWOWEJ             
W ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ SPECJALNĄ NA 
PODBUDOWIE GIMNAZJUM   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 106 do niniejszego protokołu.  
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103) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ NR XLIV/1365/2002 RADY 
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE          
W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
SPECJALNYCH NR 2 W GDAŃSKU PRZY UL. WITA STWOSZA 23 
SZKOŁY ZASADNICZEJ SPECJALNEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ 
SPECJALNĄ NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM    (DRUK NR 1553) 
 
 
JAROSŁAW GORECKI – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem  projektu uchwały tak jak w druku 

1553? 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1454/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ NR XLIV/1365/2002 RADY MIASTA 
GDAŃSKA Z DNIA 24 STYCZNIA 2002 R. W SPRAWIE                        
W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
SPECJALNYCH NR 2 W GDAŃSKU PRZY UL. WITA STWOSZA 23 
SZKOŁY ZASADNICZEJ SPECJALNEJ NA PODBUDOWIE SZKOŁY 
PODSTAWOWEJ W ZASADNICZĄ SZKOŁĘ ZAWODOWĄ 
SPECJALNĄ NA PODBUDOWIE GIMNAZJUM   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 107 do niniejszego protokołu.  
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104) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI 
SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1 W GDAŃSKU PRZY                             
UL. SEREDYŃSKIEGO 1A, W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA 
GDAŃSKA W SPRAWIE UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA 
JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1 IM. MACIERZY 
SZKOLNEJ W GDAŃSKU     (DRUK NR 1510) 

 
 
WALDEMAR  NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Szanowni Państwo. Przechodzimy do kolejnego zestawu, prawie że jednorodnych 

uchwał ale odnoszących się do różnych szkół, które powołaliśmy lub 

przekształciliśmy w marcu tego roku a dotyczyło to szkół policealnych                          

i pomaturalnych, które mają czas nauczania nie dłuższy niż 2,5 roku oraz szkoły 

policealne na podbudowie programowej szkoły średniej. Takie żeśmy 

przekształcenia dokonali i w tamtych uchwałach podaliśmy, że do końca sierpnia 

bieżącego roku czyli do końca roku szkolnego, podejmiemy uchwały dotyczące 

statutów tych szkół, dlatego proponujemy Państwu statuty dostosowane do 

poszczególnych szkół ale oparte o statut ramowy, który jest w rozporządzeniu do 

ustawy o systemie oświaty. Uzasadnienie jest praktycznie takie samo, stąd prosiłbym 

jeśli jest to możliwe powtórzyć tą samą procedurę głosowania od nr 98 do 124. 

Dziękuję. 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Jest to drugi blok uchwał, które dzisiaj podejmujemy, także blok techniczny. 

Generalnie nie ma tu specjalnych kwiatków, które byłyby szczególną inicjatywą 

poszczególnych rad w tych  statutach. Są to przede wszystkim statuty oparte na 

statucie ramowym. Dodam tylko, że obowiązkiem miasta jest nadać pierwszy statut, 

natomiast potem i tak właściwie rada rodziców, rada pedagogiczna może te statuty 

zmieniać bez naszego udziału i zgody. W związku z czym jest to w pewnym sensie 

formalność, która dokonujemy w związku z tym, że dokonaliśmy przekształceń            

i zmian nazewnictwa w szkołach. To między innymi także konsekwencja tego pakietu 

uchwał, które przed chwilą głosowaliśmy i te, które głosowaliśmy w czerwcu i lipcu. 

Ja bym proponował panie Przewodniczący aby dokładnie tak samo procedować, 

chociaż jest to tym razem już nie 70 a jedynie 20 kilka uchwał, bo do uchwały 1542,    
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z podawaniem jedynie nr uchwał, bo szkoda chyba czasu na czytanie całości. Przy 

wszystkich tych uchwałach Komisja Edukacji podjęła jednogłośnie opinię pozytywną. 

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Krótka uwaga. Będziemy głosować w ten sposób do punktu 121, ponieważ               

w punkcie 122 jest statut nowej jednostki powołanej przez nas i to omówimy osobno. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały – druk 1510? 

 

za   -  16 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1455/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 1 W GDAŃSKU PRZY UL. SEREDYŃSKIEGO 1A, 
W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO 
ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 1 IM. MACIERZY SZKOLNEJ 
W GDAŃSKU   
  

Uchwała stanowi załącznik nr 108 do niniejszego protokołu.  
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105) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI 
SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3 W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7, 
W ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3        
W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7 – DOTYCHCZAS 
ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 2 W SZKOŁĘ 
POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ 
SZKOŁY ŚREDNIEJ ORAZ DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY 
POLICEALNEJ NR 1 DLA DOROSŁYCH W SZKOŁĘ POLICEALNĄ 
DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ      (DRUK NR 1512) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1456/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 3 W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7, W 
ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 3        
W GDAŃSKU PRZY AL. LEGIONÓW 7 – DOTYCHCZAS 
ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 2 W SZKOŁĘ 
POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ 
SZKOŁY ŚREDNIEJ ORAZ DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY 
POLICEALNEJ NR 1 DLA DOROSŁYCH W SZKOŁĘ POLICEALNĄ 
DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 109 do niniejszego protokołu.  
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106) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI 
SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7 W GDAŃSKU PRZY                            
UL. CZYŻEWSKIEGO 31 W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA 
GDAŃSKA W SPRAWIE UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA 
MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH 
NR 7 IM. WŁADYSŁAWA SZAFERA W GDAŃSKU PRZY                     
UL.  CZYŻEWSKIEGO 31   (DRUK NR 1538) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1457/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 7 W GDAŃSKU PRZY UL. CZYŻEWSKIEGO 31 
W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA 
JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 7 IM. WŁADYSŁAWA 
SZAFERA W GDAŃSKU PRZY UL.  CZYŻEWSKIEGO 31    
  

Uchwała stanowi załącznik nr 110 do niniejszego protokołu.  
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107) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 9 W GDAŃSKU PRZY UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35,             
W ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 9 IM. PROF. R. CEBERTOWICZA W GDAŃSKU PRZY                   
UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35 ORAZ PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
ZAWODOWYCH NR 9 IM. PROF. R. CEBERTOWICZA W GDAŃSKU PRZY                  
UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO POLICEALNEGO 
STUDIUM ZAWODOWEGO ZAOCZNEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA 
DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ  
(DRUK NR 1530) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1458/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9    
W GDAŃSKU PRZY UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35, W ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI 
RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ 
DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ          
I WŁĄCZENIA JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9                          
IM. PROF. R. CEBERTOWICZA W GDAŃSKU PRZY UL. DĄBROWSZCZAKÓW 
35 ORAZ PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9          
IM. PROF. R. CEBERTOWICZA W GDAŃSKU PRZY UL. DĄBROWSZCZAKÓW 
35 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO POLICEALNEGO STUDIUM 
ZAWODOWEGO ZAOCZNEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ     
  

Uchwała stanowi załącznik nr 111 do niniejszego protokołu.  
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108) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
ŁĄCZNOŚCI W GDAŃSKU PRZY UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52,            
W ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI IM. OBROŃCÓW 
POCZTY POLSKIEJ W GDAŃSKU PRZY UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52              
W GDAŃSKU – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO POLICEALNEGO STUDIUM 
ZAWODOWEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ ORAZ PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE 
SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI IM. OBROŃCÓW POCZTY POLSKIEJ W GDAŃSKU PRZY 
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO 
POLICEALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO ZAOCZNEGO W SZKOŁĘ 
POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ    (DRUK NR 1528) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1459/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI                    
W GDAŃSKU PRZY UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52, W ZWIĄZKU             
Z UCHWAŁAMI RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA     
W ZESPOLE SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI IM. OBROŃCÓW POCZTY POLSKIEJ              
W GDAŃSKU PRZY UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 W GDAŃSKU – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO POLICEALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO      
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ ORAZ PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE 
SZKÓŁ ŁĄCZNOŚCI IM. OBROŃCÓW POCZTY POLSKIEJ W GDAŃSKU PRZY 
UL. PODWALE STAROMIEJSKIE 51/52 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEGO 
POLICEALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO ZAOCZNEGO W SZKOŁĘ 
POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ      

 Uchwała stanowi załącznik nr 112 do niniejszego protokołu.  
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109) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI 
SZKÓŁ BUDOWLANO-ARCHITEKTONICZNYCH W GDAŃSKU PRZY 
UL. POWSTAŃCÓW WARSZAWSKICH 25, W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ 
RADY MIASTA GDAŃSKA. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA           
W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWLANO-ARCHITEKTONICZNYCH            
W GDAŃSKU DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ 
NR 5 W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ      (DRUK NR 1514)  

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1460/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
BUDOWLANO-ARCHITEKTONICZNYCH W GDAŃSKU PRZY UL. 
POWSTAŃCÓW WARSZAWSKICH 25, W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ 
RADY MIASTA GDAŃSKA. W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA           
W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWLANO-ARCHITEKTONICZNYCH            
W GDAŃSKU DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ 
NR 5 W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ 

      

 Uchwała stanowi załącznik nr 113 do niniejszego protokołu.  
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110) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU W ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI 
RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE 
SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. J. 
HALLERA 16/18 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 4               
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ ORAZ UTWORZENIA SZKOŁY 
POLICEALNEJ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18     (DRUK 
NR 1529) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1461/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU W ZWIĄZKU Z 
UCHWAŁAMI RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ BUDOWNICTWA 
OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18 – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 4               
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ ORAZ UTWORZENIA SZKOŁY 
POLICEALNEJ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO 
ZESPOŁU SZKÓŁ BUDOWNICTWA OKRĘTOWEGO W GDAŃSKU 
PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18 

      

 Uchwała stanowi załącznik nr 114 do niniejszego protokołu.  
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111) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU PAŃSTWOWYM SZKOŁOM 
BUDOWNICTWA W GDAŃSKU PRZY   UL. GRUNWALDZKIEJ 238, W ZWIĄZKU 
Z UCHWAŁAMI RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE UTWORZENIA SZKOŁY 
POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY 
ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO PAŃSTWOWYCH SZKÓŁ BUDOWNICTWA      
IM. PROF. MARIANA OSIŃSKIEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 
238 ORAZ W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH 
BUDOWNICTWA IM. PROF. MARIANA OSIŃSKIEGO  W GDAŃSKU PRZY     AL. 
GRUNWALDZKIEJ 238 – ZAOCZNEGO POMATURALNEGO STUDIUM 
ZAWODOWEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ    (DRUK NR 1511) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1462/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU PAŃSTWOWYM SZKOŁOM BUDOWNICTWA 
W GDAŃSKU PRZY   UL. GRUNWALDZKIEJ 238, W ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI 
RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ 
DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I 
WŁĄCZENIA JEJ DO PAŃSTWOWYCH SZKÓŁ BUDOWNICTWA      IM. PROF. 
MARIANA OSIŃSKIEGO W GDAŃSKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 ORAZ 
W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W PAŃSTWOWYCH SZKOŁACH 
BUDOWNICTWA IM. PROF. MARIANA OSIŃSKIEGO  W GDAŃSKU PRZY     AL. 
GRUNWALDZKIEJ 238 – ZAOCZNEGO POMATURALNEGO STUDIUM 
ZAWODOWEGO W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ 

      

 Uchwała stanowi załącznik nr 115 do niniejszego protokołu.  

 



 190 

 

112) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU,               
W ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE: 
UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ I WŁĄCZENIA JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ 
ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY      
UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 ORAZ PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY      
UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 – ZAOCZNEGO POLICEALNEGO STUDIUM INŻYNIERII 
ŚRODOWISKA I MELIORACJI W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA 
PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ   (DRUK NR 1539) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1463/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM 
KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO W GDAŃSKU, W ZWIĄZKU Z UCHWAŁAMI 
RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE: UTWORZENIA SZKOŁY POLICEALNEJ 
DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ          
I WŁĄCZENIA JEJ DO ZESPOŁU SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA 
USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 ORAZ 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA 
USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. SMOLEŃSKIEJ 5/7 – ZAOCZNEGO 
POLICEALNEGO STUDIUM INŻYNIERII ŚRODOWISKA I MELIORACJI                 
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ 

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 116 do niniejszego protokołu.  
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113) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOLE 
POLICEALNEJ DLA DOROSŁYCH W CENTRUM KSZTAŁCENIA 
USTAWICZNEGO W GDAŃSKU PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1,      
W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
IM. MARSZAŁKA JÓZEFA PIŁSUDSKIEGO W GDAŃSKU PRZY       
UL. AUGUSTYNSKIEGO 1 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY 
POLICEALNEJ NR 1 W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ           
(DRUK NR 1513)  

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1464/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOLE POLICEALNEJ DLA 
DOROSŁYCH W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO            
W GDAŃSKU PRZY UL. AUGUSTYŃSKIEGO 1, W ZWIĄZKU               
Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 
IM. MARSZAŁKA JÓZEFA PIŁSUDSKIEGO W GDAŃSKU PRZY       
UL. AUGUSTYNSKIEGO 1 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY 
POLICEALNEJ NR 1 W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA DOROSŁYCH 
NA PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 117 do niniejszego protokołu.  
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114) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOLE 
POLICEALNEJ W ZESPOLE SZKÓŁ LICEALNYCH I POLICEALNYCH 
W GDAŃSKU W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA      
W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ 
LICEALNYCH I POLICEALNYCH  W GDAŃSKU PRZY UL. PILOTÓW 
7 – DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 1         
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ  (DRUK NR 1537) 

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1465/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOLE POLICEALNEJ                
W ZESPOLE SZKÓŁ LICEALNYCH I POLICEALNYCH W GDAŃSKU 
W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA      W SPRAWIE 
PRZEKSZTAŁCENIA W ZESPOLE SZKÓŁ LICEALNYCH                       
I POLICEALNYCH  W GDAŃSKU PRZY UL. PILOTÓW 7 – 
DOTYCHCZAS ISTNIEJĄCEJ SZKOŁY POLICEALNEJ NR 1                
W SZKOŁĘ POLICEALNĄ DLA MŁODZIEŻY NA PODBUDOWIE 
PROGRAMOWEJ SZKOŁY ŚREDNIEJ  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 118 do niniejszego protokołu.  
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115) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU XVII LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEMU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU 
Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 
ZESPOŁU SZKÓŁ POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH 
W GDAŃSKU PRZY  UL. SOBIESKIEGO 90      (DRUK NR 1580)   

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1466/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU XVII LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEMU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU 
Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 
ZESPOŁU SZKÓŁ POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH 
W GDAŃSKU PRZY  UL. SOBIESKIEGO 90  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 119 do niniejszego protokołu.  
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116) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU LICEUM 
PROFILOWANEMU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU              
Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 
ZESPOŁU SZKÓŁ METALOWYCH W GDAŃSKU PRZY                     
UL. SOBIESKIEGO 90  (DRUK NR 1533)  

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1467/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU LICEUM PROFILOWANEMU PRZY 
UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA 
GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 
METALOWYCH W GDAŃSKU PRZY  UL. SOBIESKIEGO 90  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 120 do niniejszego protokołu.  
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117) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM 

PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY 

MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH W GDAŃSKU 

PRZY UL. SOBIESKIEGO 90       (DRUK NR 1581)   

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1468/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM PRZY                        

UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA 

GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH W GDAŃSKU 

PRZY UL. SOBIESKIEGO 90  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 121 do niniejszego protokołu.  
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118) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZASADNICZEJ 

SZKOLE ZAWODOWEJ PRZY UL. SOBIESKIEGO 90  W ZWIĄZKU      

Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 

ZESPOŁU SZKÓŁ POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH 

W GDAŃSKU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90     (DRUK NR 1582)   

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1469/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZASADNICZEJ SZKOLE 

ZAWODOWEJ PRZY UL. SOBIESKIEGO 90  W ZWIĄZKU                    

Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 

ZESPOŁU SZKÓŁ POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH 

W GDAŃSKU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 122 do niniejszego protokołu.  
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119) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM 

UZUPEŁNIAJĄCEMU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU           

Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 

ZESPOŁU SZKÓŁ METALOWYCH W GDAŃSKU PRZY                     

UL. SOBIESKIEGO 90      (DRUK NR 1579)   

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1470/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEMU 

PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY 

MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

METALOWYCH W GDAŃSKU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 123 do niniejszego protokołu.  
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120) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU 

UZUPEŁNIAJĄCEMU LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEMU PRZY         

UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA 

GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH W GDAŃSKU 

PRZY UL. SOBIESKIEGO 90      (DRUK NR 1578)  

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1471/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU UZUPEŁNIAJĄCEMU LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCEMU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU 

Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 

ZESPOŁU SZKÓŁ POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH 

W GDAŃSKU PRZY UL. SOBIESKIEGO 90  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 124 do niniejszego protokołu.  
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121) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU LICEUM 

PROFILOWANEMU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B                         

W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 

ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 10                  

W GDAŃSKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238B  (DRUK NR 1531)   

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1472/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU LICEUM PROFILOWANEMU PRZY 

AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY 

MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

ZAWODOWYCH NR 10 W GDAŃSKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 

238B  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 125 do niniejszego protokołu.  
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122) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM 

PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZWIĄZKU  Z UCHWAŁĄ RADY 

MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

ELEKTRYCZNYCH W GDAŃSKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B  

(DRUK NR 1532) 

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1473/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM PRZY                        

AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZWIĄZKU  Z UCHWAŁĄ RADY 

MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

ELEKTRYCZNYCH W GDAŃSKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B   

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 126 do niniejszego protokołu.  
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123) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZASADNICZEJ 

SZKOLE ZAWODOWEJ PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B              

W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 

ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ ELEKTRYCZNYCH W GDAŃSKU 

PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B     (DRUK NR 1535)  

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1474/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZASADNICZEJ SZKOLE 

ZAWODOWEJ PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZWIĄZKU         

Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 

ZESPOŁU SZKÓŁ ELEKTRYCZNYCH W GDAŃSKU PRZY               

AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B   

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 127 do niniejszego protokołu.  
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124) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM 

UZUPEŁNIAJĄCEMU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B                  

W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE 

ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ ELEKTRYCZNYCH W GDAŃSKU 

PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B     (DRUK NR 1534)  

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1475/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEMU 

PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B  W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY 

MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

ELEKTRYCZNYCH W GDAŃSKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B   

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 128 do niniejszego protokołu.  
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125) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM 

UZUPEŁNIAJĄCEMU DLA DOROSŁYCH PRZY                                   

AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY 

MIASTA GDAŃSKA  W SPRAWIE ROZWIĄZANIA ZESPOŁU SZKÓŁ 

ZAWODOWYCH NR 10 W GDAŃSKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 

238 B        (DRUK NR 1536)   

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1476/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEMU 

DLA DOROSŁYCH PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZWIĄZKU 

Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE ROZWIĄZANIA 

ZESPOŁU SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 10 W GDAŃSKU PRZY         

AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B   

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 129 do niniejszego protokołu.  
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126) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOŁOM 
ELEKTRYCZNYM I ELEKTRONICZNYM W GDAŃSKU PRZY            
UL. GRUNWALDZKIEJ 238B W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY 
MIASTA GDAŃSKA W SPRAWIE POŁĄCZENIA TECHNIKUM, 
LICEUM PROFILOWANEGO, ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ, 
TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY I TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA DOROSŁYCH, FUNKCJONUJĄCYCH 
PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZESPÓŁ SZKÓŁ, KTÓREGO 
NAZWA BRZMI: SZKOŁY ELEKTRYCZNE I ELEKTRONICZNE 
W GDAŃSKU PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238B    (DRUK NR 1541) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  19 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 

 

UCHWAŁĘ NR XLI/1477/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOŁOM ELEKTRYCZNYM            
I ELEKTRONICZNYM W GDAŃSKU PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 
238B W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA GDAŃSKA W 
SPRAWIE POŁĄCZENIA TECHNIKUM, LICEUM PROFILOWANEGO, 
ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ, TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA MŁODZIEŻY I TECHNIKUM 
UZUPEŁNIAJĄCEGO DLA DOROSŁYCH, FUNKCJONUJĄCYCH 
PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W ZESPÓŁ SZKÓŁ, KTÓREGO 
NAZWA BRZMI: SZKOŁY ELEKTRYCZNE I ELEKTRONICZNE 
W GDAŃSKU PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238B   

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 130 do niniejszego protokołu.  
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127) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI 
SZKÓŁ TECHNICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH PRZY             
UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA 
GDAŃSKA W SPRAWIE POŁĄCZENIA LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO, TECHNIKUM, LICEUM 
PROFILOWANEGO, ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ, 
SZKOŁY POLICEALNEJ, TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO                
I UZUPEŁNIAJĄCEGO LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO 
FUNKCJONUJĄCYCH PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZESPÓŁ 
SZKÓŁ, KTÓREGO NAZWA BRZMI: ZESPÓŁ SZKÓŁ 
TECHNICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH PRZY                         
UL. SOBIESKIEGO 90   (DRUK NR 1542) 
 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  22 

       przeciw   -    1 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1478/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU ZESPOŁOWI SZKÓŁ 
TECHNICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH PRZY                    
UL. SOBIESKIEGO 90 W ZWIĄZKU Z UCHWAŁĄ RADY MIASTA 
GDAŃSKA W SPRAWIE POŁĄCZENIA LICEUM 
OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO, TECHNIKUM, LICEUM 
PROFILOWANEGO, ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ, 
SZKOŁY POLICEALNEJ, TECHNIKUM UZUPEŁNIAJĄCEGO                
I UZUPEŁNIAJĄCEGO LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO 
FUNKCJONUJĄCYCH PRZY UL. SOBIESKIEGO 90 W ZESPÓŁ 
SZKÓŁ, KTÓREGO NAZWA BRZMI: ZESPÓŁ SZKÓŁ 
TECHNICZNYCH I OGÓLNOKSZTAŁCĄCYCH PRZY                         
UL. SOBIESKIEGO 90   

 Uchwała stanowi załącznik nr 131 do niniejszego protokołu.  
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128) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU GDAŃSKIEMU 

OŚRODKOWI KULTURY FIZYCZNEJ W GDAŃSKU,                          

UL. GRUNWALDZKA 244   (DRUK NR 1522) 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Panie Przewodniczący, proponujemy uchwałę o nadaniu statutu nowopowołanemu 

Gdańskiemu Ośrodkowi Kultury Fizycznej, którego zadania będą przekazane przez 

Międzyszkolny Ośrodek Sportu dotychczas znany pod nazwą Międzyszkolnego 

Ośrodka Kultury Fizycznej. Do zadań będzie należała gimnastyka korekcyjna, 

rehabilitacja, wady postawy i przede wszystkim co najważniejsze – rozgrywki 

międzyszkolne. Statut musi być nowej placówce nadany przez organ prowadzący. 

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Opinia Komisji Turystyki i Sportu – pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1479/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU GDAŃSKIEMU OŚRODKOWI 
KULTURY FIZYCZNEJ W GDAŃSKU,  UL. GRUNWALDZKA 244  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 132 do niniejszego protokołu.  
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129) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU SPECJALNEMU 

OŚRODKOWI SZKOLNO-WYCHOWAWCZEMU NR 2 W GDAŃSKU 

PRZY UL. KS. M.GÓRECKIEGO 16       (DRUK NR 1520) 

 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferowała  projekt uchwały tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1480/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU SPECJALNEMU OŚRODKOWI 

SZKOLNO-WYCHOWAWCZEMU NR 2 W GDAŃSKU PRZY              

UL. KS. M.GÓRECKIEGO 16  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 133 do niniejszego protokołu.  
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130) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOLNEMU 

SCHRONISKU MŁODZIEŻOWEMU W GDAŃSKU,                              

UL. GRUNWALDZKA 244 WRAZ Z FILIAMI PRZY UL. WAŁOWEJ 21, 

SZKOLNEGO PRZY UL. KARTUSKIEJ 245 B, ORAZ PRZY                

UL. LASTADIA 41  (DRUK NR 1521) 

 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferowała  projekt uchwały tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    3 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1481/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOLNEMU SCHRONISKU 

MŁODZIEŻOWEMU W GDAŃSKU,  UL. GRUNWALDZKA 244 WRAZ 

Z FILIAMI PRZY UL. WAŁOWEJ 21, SZKOLNEGO PRZY                    

UL. KARTUSKIEJ 245 B, ORAZ PRZY  UL. LASTADIA 41  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 134 do niniejszego protokołu.  
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130) UCHWAŁA W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOLNEMU 

SCHRONISKU MŁODZIEŻOWEMU W GDAŃSKU,                              

UL. GRUNWALDZKA 244 WRAZ Z FILIAMI PRZY UL. WAŁOWEJ 21, 

SZKOLNEGO PRZY UL. KARTUSKIEJ 245 B, ORAZ PRZY                

UL. LASTADIA 41  (DRUK NR 1521) 

 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferowała  projekt uchwały tak jak w uzasadnieniu. 

 

radny RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    3 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1481/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE NADANIA STATUTU SZKOLNEMU SCHRONISKU 

MŁODZIEŻOWEMU W GDAŃSKU,  UL. GRUNWALDZKA 244 WRAZ 

Z FILIAMI PRZY UL. WAŁOWEJ 21, SZKOLNEGO PRZY                    

UL. KARTUSKIEJ 245 B, ORAZ PRZY  UL. LASTADIA 41  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 134 do niniejszego protokołu.  
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131) UCHWAŁA W SPRAWIE LIKWIDACJI INTERNATU ZESPOŁU 

SZKÓŁ ZAWODOWYCH NR 9 W GDAŃSKU PRZY                             

UL. DĄBROWSZCZAKÓW 35   (DRUK NR 1524) 

 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Proponujemy Państwu projekt uchwały w sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół 

Zawodowych Nr 9 w Gdańsku przy ul. Dąbrowszczaków. Dotychczas na terenie 

miasta Gdańska istniało 7 internatów. Z danych statystycznych wynikało, że po 

prostu tyle internatów jest na terenie miasta Gdańska niepotrzebnych. Były one         

w 80 % wykorzystywane, z tego 60 % tylko przez uczniów naszych placówek. 

Zaproponowaliśmy do likwidacji jeden z internatów przy Zespole Szkół Budowy 

Architektonicznej.  Natomiast internat, który znajduje się na Smoleńskiej przy 

Zespole Szkół Rolniczych zaproponowaliśmy pozostawienie ze względu na to, że 

tam będzie się tworzyło Centrum Kształcenia Ustawicznego i przy kształceniu 

dorosłych baza noclegowa jest niezbędna. Zostały 4 internaty, które 

zaproponowaliśmy połączyć w jedną Bursę Gdańską. Żaden z tych internatów, 

zgodnie z definicją internatu, już nie pracuje. Internat to taka placówka, która 

zapewnia opiekę uczniom danej placówki, natomiast jeśli w internacie przebywają 

uczniowie spoza placówki również studenci i nie tylko, inni młodzi ludzie, to już ma to 

status bursy. Na poprzedniej sesji Rady Miasta Gdańska Bursa Gdańska została 

powołana. W jej skład wchodzą 3 internaty.  Proponujemy, żeby czwarty internat, 

który de facto od lat już nie jest internatem, ponieważ to jest internat, w którym tylko 

5 %  stanowi młodzież tej szkoły, pozostała młodzież to młodzież albo z placówek 

należących do szkół prowadzonych przez miasto Gdańsk, jak również 25 % 

młodzieży to młodzież ze szkół, których organem prowadzącym nie jest miasto 

Gdańsk. Proponujemy, żeby ten internat również stał się bursą i wszedł w skład 

Bursy Gdańskiej. 

Proszę Państwa. Jest to internat, który pozyskiwał największe środki finansowe. Fakt 

jest, że w ciągu ostatnich 3 lat we wszystkich internatach diametralnie spadła kwota 

osiąganych zysków, mimo że wydawałoby się, że miejsc wolnych jest sporo i 

właściwie internaty powinny pozyskiwać środki. Dlatego zaproponowaliśmy 

restrukturyzację,  żeby jednak tą liczbą miejsc, która jest, wykorzystać bardziej 

intensywnie, żeby ta Bursa Gdańska mogła w okresie letnim, być również 

schroniskiem młodzieżowym. Proponujemy zamianę tego internatu na bursę bez 

jakichkolwiek zmian personalnych, czyli kierownik internatu zostaje dalej 
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kierownikiem  bursy.  Wszyscy pracownicy, którzy są w tej chwili na terenie internatu, 

dalej są pracownikami bursy. Ten internat nie podlegałby pod szkołę, podlegałby pod 

Bursę Gdańską. To jest tylko cała zamiana, którą proponujemy. Żadnych innych 

ruchów nie proponujemy wykonywać. Chciałabym jeszcze przy okazji odpowiedzieć 

panu Łęczkowskiemu, ponieważ poprosił nas, było zapytanie pana Łęczkowskiego 

na temat planowanych efektów jakie będzie miała Bursa Gdańska. To co 

przedstawiliśmy panu Łęczkowskiemu, że planowane dochody będą w granicach ok. 

300 tyś. to tyczą wyliczenia bursy tylko w układzie tych 3 internatów. W skład tej 

bursy nie wchodzą internaty, które nie są na dzień dzisiejszy przyłączone. Gdybyśmy 

zobaczyli na dochody tych 3 internatów a na planowane przez bursę, to one już są 

planowane powyżej 100 tyś. zł więcej niż dotychczas te internaty zarobiły. Dziękuję 

bardzo. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Komisja Edukacji opiniowała negatywnie projekt uchwały. 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Opinia jest negatywna. 4 członków Komisji było za negatywna opinią, 1 za 

pozytywną, 1 się wstrzymał. Wyraźnie nie ma tu specjalnie podziału w Komisji. Jest 

to kolejna uchwała, w której jakby z uporem maniaka próbuje się przeforsować zły 

pomysł na Bursę Gdańską. Cały czas mówimy o decentralizacji, a w tej chwili 

właśnie centralizujemy, czyli zamiast przekształcić internaty w bursy i zostawić je 

jako zakłady budżetowe niezależne, to my nie zmieniając układów w żadnym z tych 

internatów dokładamy jeszcze dyrekcję, która zajmie oczywiście część pomieszczeń 

jednego z tych internatów, już nie mówiąc o kosztach itd. Jakim cudem wyliczenia 

wskazują, że to ma być bardziej opłacalne niż to, żeby były one niezależne, to jest to 

cud mniemany ale jak się wniknie w te wyliczenia to wynika na to, że chce się 

doprowadzić do różnego rodzaju cięć, które można wprowadzić także i w tych 

internatach, które się przekształci w bursy niezależne, czyli że to nie są oszczędności 

czy zyski, które się z czasem osiągnie dzięki utworzeniu Bursy Gdańskiej, tylko 

dzięki pewnym zabiegom, które można wprowadzić także i bez jej utworzenia. 

Trzeba powiedzieć wyraźnie Rada podjęła moim zdaniem absolutnie i zdaniem 

Komisji niesłuszną decyzję o utworzeniu Bursy Gdańskiej. Rada podjęła decyzję         
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o tym, że w skład tej bursy wejdą 2 substandardy jakim jest poddasze w jednym         

z budynków Zespołu Szkół Łączności. Tu mówimy o tym jednym z internatów i tam 

jeszcze będzie jeszcze w dodatku część pomieszczeń wykorzystanych na dyrekcję      

i absolutne nieporozumienie i skandal, że budynek, który nie nadaje się właściwie, co 

SANEPiD stwierdził, w tej chwili malujemy. To jest budynek, w którym odpadają tynki, 

w którym są zacieki, w którym jest grzyb, który jest w najgorszym stanie technicznym 

i który będzie dołował Bursę Gdańską finansowo niebotycznie. Proszę zwrócić 

uwagę Komisja była za tym, oszczędności dla miasta, żeby go wyłączyć z bursy, 

natomiast kwestia oczywiście dalszego użytkowania, było kilka koncepcji. Do jednych 

byliśmy bardziej, do innych mniej przekonani ale w ogóle nie było sensu tak 

naprawdę o nich rozmawiać bo był upór aby on został w bursie. W tej chwili za 

pieniądze grube maluje się te pomieszczenia, maluje się co w ciągu paru miesięcy 

odpadnie, bo tam nie ma co malować tak naprawdę. Ten budynek trzeba będzie i tak 

poddać generalnemu remontowi za przynajmniej kilkaset tysięcy złotych. Jest to po 

prostu bzdura poganiająca bzdurę. W tej chwili mówimy o świetnej możliwości jaką 

jest to aby skoro już ta bursa powstała, to internat na Przymorzu przekształcić           

w bursę i zakład budżetowy ale niezależny. Zobaczylibyśmy co jest lepsze, czy 

pojedynczo działający internat, czy ta osławiona Bursa Gdańska. Takiej rzeczy 

oczywiście pan Prezydent nie chce się zgodzić, Wydział absolutnie jest temu 

przeciwny, w związku z czym nie mamy żadnego innego manewru jak głosowanie 

przeciwko złemu rozwiązaniu od początku do końca i dlatego też Komisja podjęła 

decyzję negatywną w tej sprawie. Uważamy, że jest to karanie ludzi, którzy dobrze 

działali, że z przyczyn, nazwijmy to geograficzno-technicznych, zamyka się np. 

internat na Powstańców Warszawskich a więc te osoby też się karze. Gdańsk miał 

możliwości od nowa podejść z nową filozofią do nawet Bursy Gdańskiej, m.in.przez 

odziedziczenie czy wymianę z uniwersytetem akademika w Brzeźnie, nie chciał tego 

zrobić. Jedna zła decyzja za drugą złą decyzją. Powiedzmy, że z punktu widzenia 

wydziału można powiedzieć, że jedna nie najtrafniejsza decyzja za kolejną. Ja 

proszę tylko Państwa Radnych, którzy zagłosują za tym aby tą uchwałę przyjąć, żeby 

potem naprawdę nie czepiali się i nie dyskutowali, że edukacja przejada dużo 

pieniędzy, bo odbieracie nam najlepsze budynki, w najlepszym stanie technicznym, 

oddajecie je do MOPS-u, oddajecie w ręce zewnętrzne a najgorsze, w najgorszym 

stanie technicznym, których powinniśmy się pozbyć, każecie nam utrzymywać             

i remontować za grube miliony. I tu jest też decyzja czy to jest gospodarskie 

podejście do naszego mienia. Dziękuję. 
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REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Chciałabym tylko zwrócić uwagę na jedną rzecz, że budynek na Piramowicza jest 

budynkiem oświatowym i propozycja Komisji była na przeznaczenie tego budynku na 

poszerzenie oferty edukacyjnej szkoły a to oznaczałoby również remont kapitalny 

budynku, więc jeśli ten budynek jest zdewastowany to i tak nie unikniemy remontu 

tego budynku. Ja dalej Państwa bardzo proszę. Może Komisja uważać, że upieramy 

się przy swoim zdaniu ale również prosimy Państwa o danie szansy Wydziałowi 

Edukacji  bo my za rok zdamy Państwu sprawozdanie z tego. Dlaczego Państwo 

zakładacie, że akurat nasz pomysł z Gdańską Bursą jest gorszy? Jeszcze raz 

wyjaśniam. Cztery bursy to czterech dyrektorów. Jedna bursa to jeden dyrektor           

i czterech kierowników, którzy muszą również być jeśli to będą pojedyncze bursy, bo 

tak mówi statut ramowy. W związku z tym tylko zmniejszamy o trzech dyrektorów ten 

pomysł. Natomiast jeśli mówimy o pomieszczeniach na Podwalu Staromiejskim, 

nowy dyrektor nie będzie zajmował pomieszczeń tylko jedno pomieszczenie, które 

tam jest. Dziękuję. 

 

radna DANUTA PUTRYCZ 

Pani Dyrektor, panie Prezydencie. Dziwi mnie trochę, że komisja prowadząca, która 

wydaje opinię negatywną, Państwo nie rozważacie innych wariantów, innych 

możliwości, mimo że trzeba przyznać, że propozycja komisji jest dość trafna. 

Dlaczego nie dać sobie szansy pilotażu. Rozmawiałam z panią Dyrektor w czasie 

przerwy na ten temat, oczekiwałam innych dodatkowych argumentów poza tym, że 

są przesłanki ekonomiczne. Taki był argument. Nie widzę przesłanki ekonomicznej    

z kilku powodów i zaraz powiem dlaczego. Pierwsza sprawa, że rzekomo będzie to 

nas drożej kosztować. Myślę, że nie będzie drożej kosztować bo jeżeli teraz 

kierownik internatu stanie się nawet dyrektorem bursy, czy nadal kierownikiem tej 

bursy przy szkole na Dąbrowszczaków gdzie dyrektor tej szkoły będzie sprawował 

nadzór, i jeżeli ustawa czy rozporządzenia nie stanowią inaczej to na ten moment 

jest to możliwe i nie podraża nam kosztów utrzymania tej placówki. Po drugie – upór 

pana Prezydenta przy likwidacji w dniu 25, kiedy rok szkolny zaczyna się właściwie 

1, jest przejęcie protokólarne majątku, są to jakieś czynności, które należy wykonać. 

Może nieduże, ale myślę że sporawe, to na ten moment jest to utrudnienie przed        

1 września czyli rozpoczęciem roku szkolnego. Marzyłoby mi się, że jeżeli komisja 

opiniująca jak Komisja Edukacji wydaje negatywną opinię, powinniśmy my radni 

zastanowić się, że jednak coś nie do końca funkcjonuje, że to chyba jest nie tak 

panie Prezydencie. Może warto spróbować propozycji Komisji Edukacji i zrobić 
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pilotażowo to w taki sposób organizacyjny jak zaproponowała Komisja, tym bardziej 

że przyznam szczerze, nasz Klub również rozważał. Ja wahałam się, po rozmowie       

z panią Dyrektor i innymi osobami, doszłam do wniosku, że właściwie na dzień 

dzisiejszy nie ma racjonalnych przesłanek do tego żeby zrobić w taki sposób jak pan 

Prezydent chciałby, czyli przez likwidację. Taki pośpiech naprawdę nie jest wskazany 

a pytam czy pilotażowo przeprowadzenie tego w taki sposób jak proponuje Komisja 

Edukacji, czemu to przeszkadza, dlaczego pan Prezydent z takim uporem nie chce 

od tego odstąpić, czy to jakieś ambicjonalne historie, czy inne względy za tym 

przemawiają, bo chyba racjonalizm tu wchodzi w grę i to powinniśmy przede 

wszystkim stosować mając na uwadze dobro tak z jednej strony budżetu miasta, 

żeby te wydatki możliwie były jak najmniejsze na to czy na owo, jak również nie 

krzywdząc po drodze niczego. Sprawdzając to po roku tak jak proponuje komisja, 

możliwe że się okaże, że propozycja komisji jest o tyle słuszna, że powołując  bursę 

z pewną ilością filii, popełniliśmy błąd. Więc dajmy sobie możliwość pilotażowania        

i sprawdzenia tego co jest lepsze, bo oczywiście nie mamy patentu na mądrość, ani 

my, ani pan Prezydent, w związku z tym może warto czasami posłuchać komisji, 

która ilością 4 głosów zaopiniowała negatywnie.  

Stawiam wniosek jednak zdjęcia tego i odesłania do komisji celem wypracowania 

konsensusu w przedmiotowej sprawie. Dziękuję bardzo. 

 

radny WŁADYSŁAW ŁĘCZKOWSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Dyrektor. 

Ja chodziłem do szkoły, matematyki się uczyłem tak jak pani, liczę prosto. Jeżeli pani 

wyliczyła koszty za 2005 rok za cztery miesiące 82 tys.190 zł to prosto liczę – trzy 

kwartały, załóżmy 4 miesiące to w roku jest razy 3 to jest u mnie 246 tyś. a nie 228. 

Ja panią po prostu łapię tak za słówka jak pani chce nas złapać za słówka. Jeżeli 

ktoś chce na moje zapytania dać prawidłową odpowiedź, to niech mi powie, że 

rzeczywiście warunki ekonomiczne nowej bursy będą takie, że będzie po prostu 

ekonomia uzasadniona i będą przynosiły dochody. To jest pierwsza sprawa.        

Druga sprawa, proszę Wysokiej Rady, dlaczego mnie to boli? Otóż z tej wielkiej 

dzielnicy kiedyś sporo dzieciaków chodziło do tzw.szkoły budowlanej, bo to była 

Zasadnicza Szkoła Zawodowa Budowlana. Później żeśmy zrobili, ponieważ mało 

dzieci było czy coś, żeśmy wsadzili tam SMS. Jeździliśmy do Warszawy, szukaliśmy 

środki, udowadnialiśmy  dla Polskiej Federacji Sportu, że tu jest dobre miejsce, że to 

jest niedaleko Oliwy i historia cały czas się pisze, że do dzisiejszego dnia ten internat 

jest obłożony. W tym internacie to nie gmina daje na remonty tego internatu, to ten 
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internat zarabia na siebie i remontuje. Nie jest kwestią jak to się będzie nazywało. 

Jeżeli ustawa mówi, że ma to się nazywać bursa, to niech to się nazywa Bursa 

Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9.  Zostawmy i pokażmy. Następna sprawa – otóż 

proszę Wysokiej Rady kiedy ogłoszono konkurs na dyrektora tej szkoły, to pani 

dyrektor, która wystartowała w konkursie przedstawiła wizję tej szkoły i tą wizję tej 

szkoły zaakceptował Wydział Oświaty, który przedstawiła startująca w konkursie na 

dyrektora razem z internatem.  

Pani Dyrektor Białousów, wy możecie myśleć o Łęczkowskim co chcecie. Ja tylko 

stwierdzam, że po prostu nie mówicie do końca prawdy. Otóż może w przyszłej 

Radzie Miasta połowa Rady to będą księża i tutaj postawią konfesjonał, i wtedy radni 

będą chodzili się spowiadać i dostaną pokutę dlatego, że głosują za tym to co mówi 

Prezydent i co chce wymusić na radnych. Ja chcę powiedzieć, jeżeli wy chcecie mi 

mówić o ekonomii to naprawdę zacznijcie myśleć ekonomicznie. Moje zdanie jest 

takie, że komisja powiedziała swoje, raz już zostało przegłosowane, dalej ciągniecie 

linę chociaż ten statek jest tak ciężki, że nie możecie go uciągnąć, ale próbujecie, 

może się uda. Niedługo będzie 25 rocznica tego co będziemy czcili,  31-ego 25 

rocznica. Otóż chcę powiedzieć jedną rzecz,  że wtedy się myślało o szkołach,           

o innych rzeczach, żeby było prawidłowe szkolenie zawodowe, żeby uczniowie mieli 

gdzie przebywać. I dzisiaj jeżeli ta szkoła potrafiła sobie pozyskać pełne zaufanie 

wśród społeczności nawet województwa pomorskiego i się garną tutaj uczniowie,      

to zostawmy ten internat przy tym Zespole Szkół. I wtedy zobaczymy kto lepiej 

gospodarzy, bo ja się trochę orientuję w tym. Po drugie – potrzeba takiego kto się 

zna trochę na sporcie, bo w czasie ferii ten internat był zapełniony grupami 

sportowymi. 

 

 

radny BOGDAN OLESZEK  - Przewodniczący RMG 

Proszę Państwa. Jest wniosek o zamknięcie listy mówców. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za zamknięciem listy mówców? 

za   -  22 

       przeciw   -    3 

       wstrzymał się  -    3 
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Jest też wniosek radnej Danuty Putrycz o odesłanie do komisji. Może przegłosujmy 

ten wniosek i nie będzie dyskusji niepotrzebnej.  

Kto z Pań i Panów Radnych jest za takim wnioskiem ? 

 

 

za   -  18 

       przeciw   -  15 

       wstrzymał się  -    0 

 

 

Nie ma dalszej dyskusji. Projekt uchwały wrócił pod obrady komisji. 

 

 

WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Proszę Państwa. W związku z tym, że Państwo podjęliście decyzję odesłania pod 

obrady komisji powtórnie tą propozycję, zgłaszamy propozycję zdjęcia kolejnej 

uchwały, która jest integralnie związana z tą, bo w sytuacji gdyby było pozytywne 

rozstrzygnięcie, należałoby zmienić uchwałę dotyczącą Bursy Gdańskiej i włączyć 

internat do Bursy Gdańskiej. W sytuacji kiedy Państwo nie będziecie obradowali, 

proszę o przyjęcie rezygnacji z omawiania tej właśnie uchwały. 

 

 

radny BOGDAN OLESZEK  - Przewodniczący RMG 

Druk 1527 z autopoprawką - został zdjęty przez wnioskodawcę. 
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132) UCHWAŁA W SPRAWIE WPROWADZENIA REGULAMINU 
PRZYZNAWANIA I PRZEKAZYWANIA STYPENDIÓW NA 
WYRÓWNYWANIE SZANS EDUKACYJNYCH DLA UCZNIÓW SZKÓŁ 
PONADGIMNAZJALNYCH W GDAŃSKU, KOŃCZĄCYCH SIĘ 
MATURĄ, W ROKU SZKOLNYM 2005/2006  (DRUK NR 1526) 

 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

W tamtym roku opiniowaliście Państwo regulamin taki sam na rok szkolny 

2004/2005. Mówimy tutaj o stypendiach, które są przyznawane ze środków 

Europejskich Funduszy Społecznych. Taki regulamin musi być. Zanim organ 

prowadzący wystąpi o dotacje na te stypendia, musi być regulamin uchwałą Rady 

Miasta przyjęty. Dziękuję. 

  

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetowej – pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  18 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1482/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE WPROWADZENIA REGULAMINU PRZYZNAWANIA         
I PRZEKAZYWANIA STYPENDIÓW NA WYRÓWNYWANIE SZANS 
EDUKACYJNYCH DLA UCZNIÓW SZKÓŁ PONADGIMNAZJALNYCH 
W GDAŃSKU, KOŃCZĄCYCH SIĘ MATURĄ, W ROKU SZKOLNYM 
2005/2006  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 135 do niniejszego protokołu.  
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133) UCHWAŁA W SPRAWIE REGULAMINU PRZYZNAWANIA             
I PRZEKAZYWANIA STYPENDIÓW NA WYRÓWNYWANIE SZANS 
EDUKACYJNYCH W ROKU AKADEMICKIM 2005/2006, W RAMACH 
PROJEKTU „STYPENDIA DLA STUDENTÓW ZAMELDOWANYCH     
W GDAŃSKU”       (DRUK NR 1525) 
 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferowała projekt uchwały tak jak w uzasadnieniu.  

  

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetowej – pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  17 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1483/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE REGULAMINU PRZYZNAWANIA I PRZEKAZYWANIA 
STYPENDIÓW NA WYRÓWNYWANIE SZANS EDUKACYJNYCH W 
ROKU AKADEMICKIM 2005/2006, W RAMACH PROJEKTU 
„STYPENDIA DLA STUDENTÓW ZAMELDOWANYCH  W GDAŃSKU”  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 136 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 



 219 

 

134) UCHWAŁA W SPRAWIE PRZYJĘCIA „REGULAMINU 

UDZIELANIA POMOCY MATERIALNEJ O CHARAKTERZE 

SOCJALNYM DLA UCZNIÓW ZAMIESZKAŁYCH NA TERENIE GMINY 

MIASTA GDAŃSK”     (DRUK NR 1576) 

 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferowała projekt uchwały tak jak w uzasadnieniu.  

  

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetowej – pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  21 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    1 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1484/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE PRZYJĘCIA „REGULAMINU UDZIELANIA POMOCY 

MATERIALNEJ O CHARAKTERZE SOCJALNYM DLA UCZNIÓW 

ZAMIESZKAŁYCH NA TERENIE GMINY MIASTA GDAŃSK”  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 137 do niniejszego protokołu.  
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135) UCHWAŁA ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ RMG W SPRAWIE 
OKREŚLENIA ŹRÓDEŁ DOCHODÓW WŁASNYCH I WYDATKÓW 
NIMI FINANSOWANYCH WRAZ ZE WSKAZANIEM JEDNOSTEK 
BUDŻETOWYCH (SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH), KTÓRE 
PROWADZIĆ BĘDĄ RACHUNEK DOCHODÓW WŁASNYCH        
(DRUK NR 1523) 
 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferowała projekt uchwały tak jak w uzasadnieniu.  

  

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetowej – pozytywna. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

za   -  22 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1485/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ RMG W SPRAWIE OKREŚLENIA ŹRÓDEŁ 
DOCHODÓW WŁASNYCH I WYDATKÓW NIMI FINANSOWANYCH 
WRAZ ZE WSKAZANIEM JEDNOSTEK BUDŻETOWYCH (SZKÓŁ        
I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH), KTÓRE PROWADZIĆ BĘDĄ 
RACHUNEK DOCHODÓW WŁASNYCH  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 138 do niniejszego protokołu.  
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136) UCHWAŁA W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROGRAMU 
EDUKACYJNEGO „PRZEJRZYSTE MIASTO”                                
(DRUK NR 1540+autopoprawka) 
 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferowała projekt uchwały tak jak w uzasadnieniu wraz z autopoprawką.  

Do tego programu dokonano jeszcze autopoprawki.W załączniku w dziale :SŁOWA 

KLUCZOWE w trzecim wierszu: „partycypacja społeczna” zamieniono na „solidaryzm 

społeczny” , jak również ostatni dział „LITERATURA POLECANA DO REALIZACJI 

PROGRAMU” – cały ten dział został wykreślony z uwagi na to, że zaproponowano, 

że każdy z nauczycieli sam dotrze do różnych propozycji bibliograficznych, z których 

będzie mógł skorzystać.  

  

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna z poprawkami. Mam pytanie do 

Przewodniczącego tej komisji, bo tutaj pani Dyrektor podała, że zostały one w jakiś 

sposób skonsumowane. 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Tak panie Przewodniczący. Tu są jakby trzy kwestie. Dwie poprawki, które komisja 

złożyła, jedna została przyjęta wprost tj. zamiana słów „partycypacja społeczna” na 

„solidaryzm społeczny”. To jest znacznie bardziej czytelne i nie trzeba nikogo do 

słownika odsyłać. Druga rzecz – myśmy zaproponowali wykreślenie całości 

polecanej literatury. Ta literatura jest, najdelikatniej rzecz ujmując, bardzo jednorodna 

i znacznie zawężona, czyli albo należało bardzo rozszerzyć tą literaturę, albo 

należałoby po prostu ją usunąć. Poza tym wychodzimy z założenia, i to jest szersze 

uzasadnienie, że po pierwsze – ten program de facto w naszym szkolnictwie             

w Gdańsku jest realizowany. To jest pewnego rodzaju hasłowe nadanie mu ram           

i wielu dyrektorów może wykazać z własnych obecnych projektów nauczania               

i dydaktycznych, że dokładnie realizuje taki program, więc w zasadzie w ogóle nie 

ma uzasadnienia podejmowanie tej uchwały do końca. Z drugiej strony jest to 

niebezpieczny precedens dlatego, że Rada nigdy nie podejmowała tego typu uchwał, 

które zresztą, moim zdaniem, leżą w dużym stopniu poza jej kompetencją bo od 

nadzoru i programu jest Ministerstwo Edukacji i Kuratorium Oświaty, a nie miasto 

Gdańsk co Państwo z tej mównicy co chwilę podkreślają kiedy zadajemy pytania       
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o jakość szkoły, merytoryczną pracę itd., że tylko zajmują się kasą, ludźmi itd.            

a merytorycznie i nauczanie to w takim razie kuratorium. Uznajemy to, że jest 

ogólnopolska akcja o szczytnych hasłach, do której sama partycypacja, jakby wejście 

miasta jest pewnego rodzaju deklaracją swojego sprzeciwu przeciwko patologiom 

społecznym, w tym przeciwko korupcji, ale też tu jest niebezpieczne zawężenie do tej 

korupcji bo to jest jedno z sześciu słów kluczy a tam są i inne hasła równie istotne jak 

korupcja chociażby jak etyka w postępowaniu politycznym, jak tolerancja itd.               

I jeszcze proszę Państwa nie chcemy być poczytywani, że nie wiem walczymy          

z gazetą albo że chcemy uciąć zdolność czy chęć Prezydenta czy wydziału do 

opowiedzenia się za tą akcją. My także się za nią opowiadamy, chociaż uważamy, że 

została ona z punktu widzenia formalnego,  źle wymyślona, źle narzucona miastu. 

Można by to zrobić inaczej np. przez oświadczenie Rady Miasta, które byłoby 

czytelne i nie kolidowało z innymi przepisami. I ostatnia rzecz, trzecia, bardzo istotna, 

bardzo proszę aby do serca ją wzięli głęboko i radni, i urzędnicy, nielicznie tu 

reprezentowani. Proszę Państwa, w uzasadnieniu do tej uchwały jest napisane,       

że adresatem akcji są samorządy terytorialne, organizacje pozarządowe, mieszkańcy 

itd. Oczywiście tymi mieszkańcami są także uczniowie, ale to jest po prostu pójście 

na łatwiznę. Ja rozumiem, że należy od młodości uczyć ale, co zwrócono uwagę na 

Komisji Edukacji i zgłosiły oba związki zawodowe nauczycielskie akces aby taki 

program na zasadzie wolontariatu opracować razem z miastem, tak naprawdę to jest 

adresowane do polityków przede wszystkim, do radnych, urzędników, do 

pracowników samorządowych a my, jakby udając wspaniałych, zrzucamy program 

na młodzież do szkoły natomiast sami stajemy poza nim albo ponad nim co gorsza. 

Więc trzeci wniosek komisji, który jest wnioskiem a nie poprawką jest taki aby 

dodatkowo opracować jeszcze ten program, na co pan Prezydent Nocny się zgodził     

i wydział, aby powołać taką komisję, żeby ten program skierowany właśnie do 

pracowników samorządowych, do radnych, do polityków lokalnych, do organizacji 

pozarządowych, do osób życia publicznego, społecznego także został opracowany,     

a więc żeby w pełni skonsumować przesłanie tego hasła „Przejrzyste Miasto”. 

Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Panie Przewodniczący, ja rozumiem, że tej poprawki już nie głosujemy? 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Nie. 
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radna ELŻBIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZ 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

Rano złożyłam wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. Wynik był niestety 

dla mnie niepomyślny tym niemniej, słuchając mojego przedmówcy, cieszę się 

bardzo bo w wypowiedzi pana Sowińskiego padły wszystkie argumenty, które 

przytaczałam rano, które przytaczałam na komisji dwa dni temu. Proszę Państwa, nie 

znam takiego standardu, żeby Rada Miasta uchwalała jakiekolwiek programy 

edukacyjne. Nie znam takiego prawa w Polsce, które by właśnie nadawało taką 

kompetencję Rady. Rozumiem akcję „Gazety Wyborczej” i zgodziłabym się z taką 

formułą, ze te tematy, ten program po prostu przesyłamy szkołom do realizacji ale 

nie w formie uchwały Rady Miasta. Przesyłam szkołom do realizacji, to są 

nauczyciele wos-u, historii czy nauczyciele, którzy mają obowiązki wychowawców 

klas, natomiast taka koncepcja, przyznam szczerze, budzi moje duże obawy i to co 

powiedziałam rano, staje się precedensem. Oto radni, jedynie słusznej opcji              

a w każdej Radzie może to być inna opcja, stworzą katalog lektur szkolnych, które 

ich zdaniem są jedynie słuszne. To już proszę Państwa przerabialiśmy i dajmy sobie 

spokój, dlatego wnioskuję o odesłanie tego punktu do komisji i posiłkując się słowami 

mojego przedmówcy uważam, że jeżeli chcemy wejść rzeczywiście w ten program 

„Przejrzysta Polska” to proponowałabym żebyśmy opracowali standardy dla 

urzędników, m,in. np.zasady przetargów, publikacji itd. Jest szereg narzędzi, które 

pokazują jak rzeczywiście można walczyć z korupcją a o to chodzi. Taki mamy dać 

przykład młodzieży. Natomiast ja, niestety patrząc na politykę edukacyjną, muszę 

stwierdzić z bólem, że nie miałabym argumentu, stając przed młodzieżą, mówiąc np. 

o likwidacji 2 szkół: poligraficznej i Zespołu Szkół Zawodowych Nr 10, które przez rok 

stały puste a młodzież właśnie chociażby z tej jednej szkoły kończyła zajęcia prawie 

o godzinie 20,oo mając oko w oko sale puste, które musiała opuścić. Nie wiem czy 

jest to wychowawcze, etyczne, moralne, ekonomiczne i to jest jakby przykład 

budzący moje wątpliwości czy prawidłowo podążamy w tym kierunku. Stąd stawiam 

wniosek o odesłanie tego projektu uchwały do komisji. Dziękuję. 

 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Ja tylko chciałabym wyjaśnić, bo pan Przewodniczący powiedział, że właściwie 

miasto nie powinno tworzyć takich programów. Wyjaśniam Państwu, że w ustawie      

o samorządzie gminnym i samorządzie powiatowym jest wyraźnie powiedziane, że 

miasto ma prawo kreować politykę również w zakresie wychowania i my nie mówimy 

tutaj o programach nauczania, nie mówimy o trendach, kierunkach. Mówimy              
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o jednym z programów, o propozycji jednego z programów takich profilaktycznych 

czy wychowawczych, których tworzy się mnóstwo. Jest mnóstwo instytucji 

tworzących te programy i z jednym się tylko z panią radną zgodzę, że rzeczywiście 

nie zaprzątałabym Państwu głowy i nie traciła cennego czasu Państwa gdyby nie to, 

że był to wymóg formalny tego programu, że musi być ten program uchwalony 

uchwałą Rady Miasta jako jakby zadanie. Natomiast wracając do tego, czy tylko dla 

dorosłych, czy tylko dla dzieci, ja myślę, że warto zacząć od dzieci, żeby za parę lat 

nie mówić z dorosłymi na ten temat, bo będą już coś wiedzieli. Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

W tej chwili pan radny Maciej Lisicki złożył wniosek o zamknięcie listy mówców. Są 

jeszcze trzy osoby zapisane: pani Gosz, pan Sowiński, pani Putrycz.  

Kto z Pań i Panów Radnych jest za zamknięciem listy mówców? 

 

za   -  22 

       przeciw   -    2 

       wstrzymał się  -    1 

 

Jest wniosek również o odesłanie tego do komisji. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za odesłaniem druku 1540 z autopoprawką 

ponownie do komisji? 

za   -  11 

       przeciw   -  18 

       wstrzymało się  -    2 

 

Procedujemy dalej. 

 

radna ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Prezydencie. 

Ja w interpelacjach mówiłam o tym, że miasto nie kreuje polityki prozdrowotnej wśród 

uczniów tylko powiadamia jednostki podległe, że mogą zrobić z programem 

rządowym – szklanka mleka dla ucznia – co chcą i robią to, że nie przyjmują. 

Natomiast tutaj tłumaczy się, że przecież to właśnie ma robić Wydział Edukacji ma to 

robić Rada, ma wdrażać to a tamtego nie.  
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Proszę Państwa, Szanowna Rado. 

Ja uważam, że to jest robione, ten program jest to nie tworzenie polityki, bo 

tworzenie polityki to był bodajże „Gdańszczanin 2020” a to jest konkretny program 

edukacyjny. Nie wiem ale ja nie znalazłam ustawy w MENiS-ie żeby Rada mogła 

tworzyć programy edukacyjne tzw. autorskie bez zatwierdzania ich przez organy 

wyższe Wojewody.  Zawsze mówi się, że nadzór merytoryczny nad wszystkimi 

programami i zatwierdza, akceptuje ich tworzenie, Wojewoda. Tutaj nie nagle więc  

być może że to jest decentralizacja ale ja nie wiem czy jest najważniejsze dla 

dziecka uczyć co to jest korupcja a być może jego rodzice się spotkali w urzędzie lub 

w jednostce podległej miastu i wtedy jak dziecko zapyta nauczyciela : a mój ojciec to 

dał czy mama tam czy tam, jak to rozumieć?  Będzie głupio.  

Poza tym chciałam powiedzieć jeszcze jedno, zadbajmy żeby młodzież miała 

program wychowawczy jaki żąda MENiS. Tam jest promocja zdrowia, profilaktyka, 

wychowanie i inne zagadnienia. Nie róbmy takich programów, które do niczego nie 

prowadzą. Według mnie jest to za wcześnie, jest to nieprzygotowane. Nie wiem czy 

dyrekcja to przyjęła. Rada chyba nie może dyrektorom szkół narzucić. A jeżeli 

narzuci, czy tam są osoby przygotowane merytorycznie, jakie muszą mieć w tym 

zakresie certyfikaty czy uprawnienia, czy może redaktorzy z „Gazety Wyborczej” 

będą wykładali te zagadnienia? To ja bym jeszcze mogła powiedzieć, że mogłoby 

być dozwolone bo oni wykrywają najwięcej korupcji. Czy to ma być tak, bo ja nie 

wiem? Odesłanie do komisji nie przeszło ale nie róbmy czegoś na siłę. Jest nowy 

rok, mamy innej pracy dosyć. Będę głosować przeciw i myślę, że większość radnych, 

mając na myśli troskę o właściwe wychowanie, o zdrowe wychowanie, o prawdziwe 

patrzenie na demokrację, po prostu zagłosuje przeciw. Nie przyjmiemy tego 

programu edukacyjnego. Dziękuję bardzo. 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Przyznam szczerze, że ciekawy jestem co by było gdyby ta uchwała przeszła, ktoś ją 

zaskarżył do Wojewody a Wojewoda zgodnie z tym co mówi pani Gosz a dokładnie 

te wątpliwości miała komisja także, uchylił jako że Rada nie jest kompetentna do 

uchwalania programu i co by media, które nas do tego zachęcają na ten temat 

napisały, że zachęcają Radę do łamania prawa. Ja na miejscu Prezydenta, 

aczkolwiek nie chcę tego robić, przynajmniej próbowałbym negocjować żeby w inny 

sposób to przyjąć tym bardziej że i pan Prezydent Nocny i wydział miał też 

wątpliwości co do właściwości takiej formuły a nie innej. Ja bym tylko prosił, żeby 

pani Dyrektor nie robiła tu niezorientowanym, że tak powiem, zamieszania w głowie 
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dlatego, że jedną rzeczą jest kształtowanie polityki to jest „Gdańszczanin 2020”, 

jedną rzeczą jest zwracanie uwagi na kierunki np. żeby propagować, co miasto robi    

i co nauczyciele robią w szkole codziennie na godzinach wychowawczych, przeciw 

korupcji, za tolerancją, solidaryzm społeczny, te wszystkie słowa klucze są                

w dziennikach zajęć naszych szkół i gimnazjalnych, i podstawowych,                           

i ponadgimnazjalnych. Natomiast inną rzeczą jest opracowanie konkretnego 

programu, który Państwo wręcz zleciliście autorce, która to przygotowała program 

edukacyjny „Przejrzyste Miasto”. I tu mamy wątpliwości czy tak wąsko pojęty 

program edukacyjny, program niemalże autorski, może być uchwalany w formie 

uchwały. Z jednej strony jeśli uważamy, że jest tak dobry i tak ważny a jest średni, 

powiedzmy sobie szczerze, nie jest zły i zawsze tak będzie jeśli będzie go realizować 

jedna osoba a nie zespół, który jest powołany z różnych środowisk, to po prostu 

może zasłużyłby na rangę uchwały, ale cały czas obawiam się, że to nie jest ta droga 

prawna i mam nadzieję, że nie zaskarży się tej uchwały i mam nadzieję, że nie 

zostanie ona uchylona aczkolwiek ciekawy jestem rzeczywiście co wtedy te szczytne 

hasła byłyby powiedziały m.in.media, które to popierają. W końcu ostatni wątek – 

dzieci. Tak, tylko jak będziemy uczyć dzieci a nie rodziców, dzieci będą widzieć jak 

postępują dorośli, to ta nauka nie będzie wiele warta, bo trzeba dać im jeszcze 

przykład, czyli ten program edukacyjny dla dorosłych. Taki porządkujący bardziej niż 

uczący bo dorośli są czuli, oczywiście lepiej wiedzą ale taki inteligentny program dla 

dorosłych, dla samorządowców byłby bardzo wskazany i wydaje się, że dobre jest to 

aby go opracować. Poza tym jest obawa taka, że jak tak bardzo boimy się korupcji, 

tak bardzo mówimy o jej tragicznych więzach, te dzieci dorosną to już nie będą miały 

czym rządzić. Mam nadzieję, że tak czarna wizja Polski nie jest a akurat na tym polu 

wszystkie pokolenia ludzkości walczyły, nikomu się do końca to nie udało i na pewno 

żaden rozsądny środek, który chociaż w części jest w stanie ten problem nie tyle 

rozwiązać ile zmniejszyć, nie powinien być przez nas zarzucany, dlatego ostatecznie 

mimo wielu wątpliwości komisja jednak przychyla się do tego aby przystąpić do tego 

programu tylko jeszcze raz podkreślamy, nie wydaje nam się aby ta droga była 

szczęśliwa a wręcz obawiamy się, że może być nawet nie do końca zgodna prawem. 

Dziękuję. 
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radna DANUTA PUTRYCZ 

Mam takie same wątpliwości jak wygłoszone poprzednio przez kolegów i koleżanki 

ale mam jeszcze jedno pytanie. Z uwagi na to, że jest to program edukacyjny 

„Przejrzyste Miasto” ja nie jestem nauczycielem, mogę się na szkolnictwie nie znać, 

więc pytam: czy programy edukacyjne ktoś zatwierdza, jeżeli zatwierdza to kto? 

Drugie pytanie dotyczy uzasadnienia. Napisano w uzasadnieniu, że jednym z zadań 

fakultatywnych zasady partycypacji społecznej jest społeczna edukacja w zakresie 

etyki i słusznie. Czy w tym momencie kiedy podejmiemy taką uchwałę, będzie to 

przecież obligatoryjne a nie fakultatywne. W związku z tym poproszę najpierw            

o odpowiedź, bo możliwe, że takie programy merytoryczne musi zatwierdzać 

kuratorium, możliwe że nie, ja się na tym nie znam dlatego pytam i mam wątpliwości 

czy my tak szczegółowe sprawy powinniśmy uchwalać jako Rada i narzucać w taki 

sposób jak zostało to przedstawione. Uprzejmie proszę o odpowiedź. Dziękuję. 

 

REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu 

Wyjaśniam pani radnej. Programy autorskie w szkołach są pisane przez nauczycieli     

i realizowane przez nauczycieli, nie potrzeba zatwierdzania przez żaden organ pod 

warunkiem, że mieszczą się np. w podstawie programowej. Natomiast jeśli mówimy     

o programach wychowawczych, profilaktycznych, absolutnie nie. Polska jest jednym 

z nielicznych krajów w Europie, który ma tą dowolność, że może formułować 

programy różnego typu, natomiast żeby taki program wszedł do szkoły, to musi być 

zatwierdzony radą pedagogiczną, chyba że jeden lub dwóch nauczycieli 

indywidualnie planuje sobie np. skorzystać z tej propozycji. Natomiast wyjaśniam 

jeszcze, to jest zadanie fakultatywne, nie oznacza to obligatoryjnego wprowadzenia 

do szkół  bo takich warunków w tym zadaniu nie było. Miasto Gdańsk wybrało to 

zadanie, jako jedno z zadań ponieważ żeby zrealizować i uzyskać certyfikat 

„Przejrzystej Polski” miasto musiało wybrać kilka zadań tzw. obligatoryjnych i kilka 

zadań fakultatywnych. Jednym z tych zadań jest to zadanie, przygotowanie 

propozycji programu takiego wychowawczego do szkół, natomiast w 6 miastach         

w Polsce już te uchwały zapadły, są ogłoszone na stronach internetowych, nic nie 

wskazuje na to żeby wojewoda uchylił je jako niezgodne z prawem . Dziękuję. 
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem druku 1540 z autopoprawką? 

 

za   -  20 

       przeciw   -    9 

       wstrzymało się  -    2 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1486/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROGRAMU EDUKACYJNEGO 
„PRZEJRZYSTE MIASTO” 

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 139 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

 

 

 

137) UCHWAŁA W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROJEKTU STATUTU 
OSIEDLA MŁYNISKA  (DRUK NR 1591) 
 

radny ALEKSANDER ŻUBRYS  – Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu 

Publicznego 

Wysoka Rado.  

Mamy kolejny standardowy Statut Rady jednostki pomocniczej Młyniska, która 

została wybrana w czerwcu. Nie odbiega ona niczym od pewnego standardu, który 

przyjęto w 9 innych jednostkach pomocniczych, dlatego komisja wnosi                        

o przegłosowanie tej uchwały. Dziękuję.  
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem druku 1591? 

 

za   -  24 

       przeciw   -    0 

       wstrzymał się  -    0 

 

 

RADA MIASTA GDAŃSKA 

       w głosowaniu  p o d j ę ł a 
 

UCHWAŁĘ NR XLI/1487/05 

Rady Miasta Gdańska 

z dnia 25 sierpnia 2005 roku 
 

W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROJEKTU STATUTU OSIEDLA 
MŁYNISKA  

 

 Uchwała stanowi załącznik nr 140 do niniejszego protokołu.  

 

PUNKT 6 

 
WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 

 

radny TOMASZ SOWIŃSKI 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Rok męczymy problem internatów. Ja bym prosił aby nie hołdować twierdzeniu         

do trzech razy sztuka, tylko aby tym razem Komisja Edukacji otrzymała także inny 

alternatywny projekt. Jeśli Wydział jest tak bardzo przekonany do swojej opcji, to 

niech pójdzie na to, że bursa czy internat na Przymorzu zostanie przekształcony         

w samodzielną bursę i porównajmy co będzie lepsze, ktoś posypie sobie głowę 

popiołem a może okaże się, że jest równie dobre, tym bardziej szkoda tego całego 

zamieszania, dlatego nie chciałbym mieć trzeci raz takiej samej uchwały bo to 
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naprawdę nie będzie sensu i prosiłbym żebyśmy się nawzajem szanowali, żeby była 

ta wersja druga, że tak powiem alternatywna. Dziękuję. 

 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

Nie ma więcej zgłoszeń. 

 

PUNKT 7 

 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

 
radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 

 
Na tym zakończyliśmy sesję. Dziękuję.   

 

Obrady zakończono o godzinie 17.30 

           

        Przewodniczący 

                      Rady Miasta Gdańska 

 

        Bogdan Oleszek 

 

 

 

Protokół sporządziła 

na podstawie zapisu taśmy magnetofonowej  

inspektor BRMG 

 

 

Wanda Rostankowska 
 
 
 
 

 


